
Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
 

593

PLE CORPORATIU ACTA NÚM. 9

Sessió ordinària de data 12 de setembre de 2022

1. Acta anterior (núm. 8 de data 4 de juliol de 2022) .......................................................598

2. Part de control i fiscalització dels òrgans de govern....................................................599

2.1 Donar compte dels Decrets d’Alcaldia signats del dia 17 de juny de 2022 al dia 25 
d’agost de 2022.................................................................................................................599

2.2 Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local (núm. 11 de data 9 de juny 
de 2022, núm. 12 de data 23 de juny de 2022 i núm. 13 de data 14 de juliol de 2022)....599

2.3 Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així ho 
requereixen, del 17 de juny al 25 d'agost 2022 ............................................................599

2.4 Donar compte al Ple sobre l’execució pressupostària corresponent al primer 
trimestre de l’exercici 2022 .............................................................................................603

2.5 Donar compte al Ple sobre l’execució pressupostària corresponent al segon 
trimestre de l’exercici 2022 .............................................................................................608

2.6 Donar compte de l'informe de Tresoreria i Intervenció del compliment dels terminis 
de pagament 2n trimestre 2022.....................................................................................618

3. Informes sobre dictàmens, mocions i proposicions que hagi d’aprovar el Ple: .......627

ALCALDIA ...........................................................................................................................627

3.1. Nomenament, d’en JOAN PANNÓN FARRÉ com a fill predilecte d’Argentona ..........627

RECURSOS ECONÒMICS ..................................................................................................628

3.2. Expedient de modificació de crèdits núm. 8/2022 del pressupost municipal de 
l’exercici 2022....................................................................................................................628

4. Mocions i interpel·lacions grups municipals .................................................................632

4.1. Moció del grup municipal Tots per Argentona, de modificació dels trams i les tarifes 
d'aigua potable .................................................................................................................632

4.2. Moció conjunta dels grups municipals Tots per Argentona, Unitat, Argentona per la 
República i Junts per Catalunya – Argentona, per l’aprovació del manifest de l’acord 
social per l’amnistia i l’autodeterminació ......................................................................635

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

d
96

80
af

fc
55

24
23

0b
f5

34
86

90
76

08
47

a0
01

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

06/10/2022 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Cervantes i
Codina

07/10/2022 Alcaldessa
accidental

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
 

594

4.3. Moció del grup municipal PSC-CP, sobre la millora de la política redistributiva i 
adopció de beneficis fiscals en les ordenances fiscals de l’Ajuntament d’Argentona 
per al 2023 i regularització de les ordenances sobre prestacions patrimonials no 
tributàries ..........................................................................................................................637

4.4. Moció conjunta dels grups municipals Junts per Catalunya – Argentona, Unitat, 
Argentona per la República i Tots per Argentona, de suport al 5è aniversari de l’1 
d’octubre............................................................................................................................643

4.5. Interpel·lació del grup municipal PSC-CP, sobre l’estat d’execució d’inversions als 
centres escolars, centres per a la gent gran i per a joves ...........................................647

4.6. Interpel·lació del grup municipal PSC-CP, sobre unes retencions del pagament de la 
participació en els tributs de l’Estat a l’Ajuntament d’Argentona ...............................650

5. Propostes Urgents............................................................................................................653

5.1. Moción del grupo municipal Fran Fragoso para celebrar la Fira de la Ceràmica 
conjuntamente con la Fiesta Mayor...............................................................................653

5.2. Moción del grupo municipal Fran Fragoso para celebrar la Fira de la Ceràmica 
conjuntamente con la Fiesta Mayor...............................................................................658

6. Precs i Preguntes ..............................................................................................................665

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

d
96

80
af

fc
55

24
23

0b
f5

34
86

90
76

08
47

a0
01

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

06/10/2022 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Cervantes i
Codina

07/10/2022 Alcaldessa
accidental

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
 

595

PLE CORPORATIU ACTA NÚM. 9

Vila d’Argentona, comarca del Maresme, 12 de setembre de 2022, es reuneixen al Saló de 
Sessions de l’edifici noble de les Cases Consistorials per tal de celebrar sessió ordinària, 
en primera convocatòria, del Ple Corporatiu els següents membres del mateix, assistits 
per la secretària de l’Ajuntament que certifica:

Alcaldessa-Presidenta.- Georgina Sabadell Simó 

Regidors assistents.- Joan Maria Pascual Martí, Montserrat Cervantes Codina, Joaquim 
Perejoan Hernandez, Pere Móra Juvinyà, Cipriana Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, 
Montserrat Capdevila Cañadas, Xavier Collet i Diví, Montserrat Matas Oliveras, Joan 
Martin Garachana, Susana Andrea López Rico, Josep Arenas Ponsa, Bernat Calvo Català, 
Cristina Maynou i Casanovas (s’incorpora a la sessió en el punt 2.3. de l’odre del dia) i 
Juan Francisco Fragoso Escribano

Secretària.- Míriam Tenas i Camps

Absències justificades.- Àngel Puig Boltà

Quan són les 18:30 hores i existint el quòrum de constitució que estableix l’article 90.1) 
del Reglament d’Organització, funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, d’ordre 
de la Presidència comença la sessió sota el següent ordre del dia:

Sra. alcaldessa.- Obrirem el Ple amb un minut de silenci per dues qüestions. Una és un 
homenatge a en Ferran Merino i Coloma, que va morir malauradament el passat 11 
d’agost i també, malauradament, per a condemnar un feminicidi nou, a Catalunya, com 
sempre fem als Plens, que intentem recollir aquesta mostra de rebuig per aquests 
feminicidis i, en general, per totes les violències masclistes. Començaré, abans del minut, 
m’agradaria llegir unes paraules relatives a en Ferran. I després passaré la paraula als 
grups, per si volen també fer-ho.

En Ferran, tot i no haver nascut a Argentona, va viure més de la meitat de la seva vida a la 
nostra vila i és conegut per moltes persones per la seva lluita per la independència i 
l’autonomia de Catalunya. Era una persona de molt talent i fortes conviccions. Químic de 
formació i d’ocupació. Amant de la seva família i fidel amic. Amant de la natura, 
coneixedor dels boscos i un expert caçador de bolets. Amb una faceta pública i 
compromesa que l’han mantingut en actiu pràcticament fins al final de la seva vida. 
Militant de l’entesa per Argentona. Defensor del vilatà i vilatana des de l’any 2001 fins al 
2006, època en la que es va recordar que la figura del defensor era, a banda de l’evident 
lligam del diàleg directe entre la ciutadania i l’administració, un mecanisme clau per la 
defensa de sectors que no saben dirigir-se ni enfrontar-se a l’administració, si s’escau. 
Estava al costat dels que més el necessitaven. Va treballar en molts temes i, 
especialment, en problemes de responsabilitat civil. El perill que provocaven els grans 
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camions circulant pels carrers de la vila, el preu de l’aigua i el dret a assolir un habitatge 
digne. Fou un dels fundadors, l’any 2005, de l’associació Fòrum SD, on s’aplegaven els 
síndics i defensors locals de Catalunya. En va ser el primer tresorer i membre fins que va 
deixar el càrrec a Argentona. L’any 2007, ell i d’altres exsíndics locals reberen un 
merescut homenatge a Sabadell. L’any 2009 va ser un dels promotors de la consulta. Va 
ser un dels impulsors de l’ANC, que naixia l’any 2011, tant a nivell local com a nacional i va 
treballar de forma incansable perquè els objectius de l’Assemblea fossin assolits. El 15 
d’octubre del 2010 era el ponent d’una conferència organitzada per cultura i debat que es 
presentava amb el lema “La independència és necessària i possible”, on explicava la seva 
pròpia experiència i evolució sobre aquest tema. A partir del 2011, va estar un temps 
membre del consell d’administració de la companyia d’aigües d’Argentona. L’any 2012 li 
van publicar una carta al diari el Punt Avui amb el títol: Menys partidisme i més país. 
Pregava als partits una unió, encara que fora temporal, per a aconseguir una àmplia 
majoria que proclami la independència de Catalunya. Ha continuïtat treballant en 
aquesta idea fins al final de la seva vida. Recollim el seu llegat i avui li agraïm la seva 
dedicació a la recerca de les llibertats amb aquest minut de silenci.

Passo la paraula als grups. Sr. Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Molt bona tarda a tothom, especialment a la família d’en Ferran 
Merino. Per nosaltres va ser, aquest mes d’agost, un mes trist, pel seu traspàs. I avui, crec 
que de forma merescuda, li estem fent aquest homenatge amb aquest minut de silenci. 
Probablement direm que formalment direm per què va ser una figura tan rellevant com 
el defensor del vilatà. Però en el fons tots sabem que era perquè era una persona molt 
estimada en el poble, personalment per mi també. Tinc molt bon record d’ell, de tota la 
tasca que va fer. Especialment recordo tot el període del procés, va estar molt actiu, no 
només amb temes de la independència, sinó també amb tot l’activisme cultural del poble. 
I la veritat que és una d’aquestes persones que sempre que anaves al saló de la pedra, 
fessin el que fessin, te’l trobaves allà. Una persona participativa. I això demostra que ja, 
fins ben avançada edat, era una persona amb moltes inquietuds culturals i polítiques. I 
crec que aquest homenatge és molt merescut i allà on sigui, Ferran, descansis en pau. 
Aprofito per donar el condol a tota la família, també ho vaig poder fer a l’Esther, però ho 
vull fer extensiu a tota la família, i res, saber que estem amb vosaltres, al vostre costat. 
Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López. 

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. En nom del PSC Argentona, presentem el 
més sentit condol a la família i als amics del Sr. Ferran Merino. Agraïm la seva implicació i 
estima al nostre poble i desitgem a totes les persones que l’estimen que trobin, en 
l’alegria de coneixe’l i estimar-lo, el consol necessari. Descansi en pau.

Sra. alcaldessa.- Sra. Capdevila.
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Sra. Montserrat Capdevila.- Gràcies. Jo no vaig conèixer personalment al Sr. Ferran 
Merino. Sí que amb el que has llegit i amb el que el grup m’ha comentat, era una persona 
important a la nostra vila, i moltes en manquen com ell, amb la dedicació i, sobretot, el 
recorregut que ha tingut. I també, el pèsam a la família.

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, alcaldesa. Lo primero de todo, dar el pésame a la 
familia. Sumarme a las palabras que han dicho mis compañeros y un poco como Montse, 
yo no lo conocía mucho, pero sí que es verdad que mi compañero Juanma, por el tema 
de la compañía de aguas, estuvieron bastante tiempo juntos y me decía que era una 
excelente persona y al final, el trabajo que ha dejado se ve. Lo siento mucho.

Sra. alcaldessa.- Moltes gràcies a totes i tots. Com deia abans, malauradament, una altra 
qüestió que ens porta a fer aquest minut de silenci, per un feminicidi, en aquest cas 
comès a Catalunya durant el 2022, a una senyora, una dona de 52 anys, veïna de 
Maçanet de la Selva. En aquest cas va ser assassinada pel seu fill de 32 anys. I això ho 
fem, com sempre, per donar compliment al compromís adoptat per la corporació 
realitzant un minut de silenci com a mostra de dol i per expressar de forma pública i en 
memòria d’aquestes dones, el nostre rebuig i condemna a totes les expressions i formes 
de violències masclistes. Passaríem a fer el minut de silenci. 

En aquest moment es guarda un minut de silenci

Sra. alcaldessa.- Moltíssimes gràcies. Agrair també a la família i als amics que heu assistit 
al Ple. Creiem que era el mínim que podíem fer per ell i espero que us hagi agradat 
l’homenatge. A continuació, i també abans de començar l’ordre del dia del Ple, faríem una 
lectura, que és una declaració institucional, de tots els grups, que és un any després de la 
presa de Kabul, l'Ajuntament d’Argentona mostra el seu suport i preocupació per la 
situació de la població afganesa. Amb aquesta lectura donem el nostre suport i 
demanem una actuació perquè s’acabi aquesta qüestió i s’arregli tot. 

Sra. Laura Gàllego.- El 15/08/2021 els talibans van agafar el control d’Afganistan després 
que els EEUU comencessin la retirada militar de les tropes que havien romes al país des 
de l’ocupació del 2001. Un any més tard, l’Afganistan està sotmès en una crisi econòmica 
que escanya a una població sotmesa a reiterades vulneracions de drets humans. Aquesta 
situació ha generat un flux migratori enorme que veu en la fugida l’única solució per tenir 
un futur estable. Ja són 2,6 milions les persones que se n’han anat del país i 3,5 milions 
les que s’han desplaçat internament. De les que han marxat, milers són atrapades a les 
fronteres fortalesa d’Europa, malvivint en camps de refugiats, camps d’internament que 
esdevenen veritables jungles. Europa ha denegat el dret d’asil de manera sistemàtica a 
persones provinents d’un país disfuncional a causa de diverses ocupacions estrangeres al 
llarg de la història. La complexa catàstrofe humanitària de l’Afganistan està marcada 
també per restriccions específiques de gènere, que impacten directament la capacitat de 
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les dones, joves i nenes, per exercir els seus drets. Les dones i les nenes afganeses 
s’enfronten a vulnerabilitats i riscos particulars, atès que les desigualtats de gènere estan 
entreteixides amb la dinàmica dels conflictes i les necessitats humanitàries. I en ser el 
grup més vulnerable, han vist deteriorats els seus drets, la seva condició i el seu estatus 
social i polític des que els talibans van tornar al poder. Davant d’aquesta situació, la 
comunitat internacional no pot mirar cap a una altra banda. Els drets de les dones i les 
nenes no estan en venda. Cal que les institucions locals, regionals, internacionals, 
emprenguin totes les accions que siguin necessàries per revertir aquesta situació. És 
imprescindible actuar urgentment per aturar les greus injustícies comeses a l’Afganistan i 
destinar recursos a programes centrants en l’apoderament de les dones i la recuperació 
dels drets fonamentals perduts, atès que la població afectada és el futur del país. El 2021, 
44 Ajuntaments catalans, entre els quals l'Ajuntament d’Argentona, van fer mocions en 
suport del poble afganès, concretament de les dones i nenes víctimes de les polítiques 
dels talibans. Un any més tard, des del municipalisme, no volem oblidar la crisi 
humanitària que viu l’Afganistan i reiterem la necessitat d'una resposta contundent de la 
comunitat internacional. Per tot això, l'Ajuntament d’Argentona i el municipalisme solidari 
català reclamem que:

- La comunitat internacional garanteixi vies legals i segures a les persones que 
cerquen refugi i exerceixi la pressió necessària per tal que es garanteixin els drets 
humans, especialment per a les dones i els infants en territori afganès, els camps 
de refugiats i al llarg de les rutes de fugida.

- Que la comunitat internacional es comprometi decididament a la recerca de 
solucions polítiques a mitjà i llarg termini que garanteixin la pacificació i 
l’estabilitat de l’Afganistan segons el model social que la seva població decideixi 
lliurement, sense ingerències que responguin a interessos de tercers països i en 
un marc que preservi la integritat física i moral de tota la població afganesa.

- Que la Unió Europea i els estats membres aturin les deportacions i facilitin 
l’entrada per vies segures de les persones refugiades originàries d’aquest país.

- Que les administracions públiques de l’estat espanyol es comprometin a oferir 
places d’acollida per mitigar el patiment de les persones refugiades. 

- Que les administracions públiques catalanes prevegin estratègies d’educació per 
la justícia global, educació crítica i cultura de pau, per sensibilitzar sobre els 
orígens del conflicte a l’Afganistan i avançar-se a les reaccions que des dels 
discursos d’odi es puguin produir davant el previsible nou allau de persones 
refugiades.

1. Acta anterior (núm. 8 de data 4 de juliol de 2022)

Sra. alcaldessa.- Sr. Arenas.
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Sr. Josep Arenas.- Si no vaig errat, a la part final de l’acta, que vaig fer una pregunta 
sobre uns arbres que es van tallar a la placeta Salvat Papasseit, em canvien el nom i em 
posen Xavier Arenas. Jo crec que és un error. Més que res aprofito que vam demanar, 
quina era la causa que s’haguessin tallat aquests arbres i segueixo mantenint la 
pregunta. Però en tot cas, ja la contestaran en el seu torn.

Sra. alcaldessa.- Doncs rectifiquem. Incorporem aquesta modificació i passem a votació.

L’acta anterior núm. 8 de data 4 de juliol de 2022 s’aprova per unanimitat dels presents 
(Joan Maria Pascual Martí, Montserrat Cervantes Codina, Joaquim Perejoan Hernandez, 
Pere Móra Juvinyà, Cipriana Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, Montserrat Capdevila 
Cañadas, Xavier Collet i Diví, Montserrat Matas Oliveras, Joan Martin Garachana, Susana 
Andrea López Rico, Josep Arenas Ponsa, Bernat Calvo Català i Juan Francisco Fragoso 
Escribano), prèvia correcció en el nom del Sr. Josep Arenas allà on constava com a “Xavier 
Arenas”.

2. Part de control i fiscalització dels òrgans de govern 

2.1. Donar compte dels Decrets d’Alcaldia signats del dia 17 de juny de 2022 al dia 
25 d’agost de 2022

Van quedar-ne assabentats.

2.2. Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local (núm. 11 de data 9 de 
juny de 2022, núm. 12 de data 23 de juny de 2022 i núm. 13 de data 14 de juliol de 
2022)

Van quedar-ne assabentats.

2.3. Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així ho 
requereixen, del 17 de juny al 25 d’agost de 2022

“De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, dec donar compte al Ple Corporatiu 
dels següents Decrets d’Alcaldia:

Decret núm. 1108 de data 17 de juny de 2022, relatiu al nomenament d’un funcionari 
interí com a agent, des del 17 de juny de 2022 fins cobertura definitiva de la plaça.

Decret núm. 1112 de data 20 de juny de 2022, relatiu a la contractació del servei 
d’aiguagim a la piscina municipal del 27 de juny al 2 de setembre de 2022 per a majors de 
65 anys.
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Decret núm. 1124 de data 21 de juny de 2022, relatiu a la contractació laboral temporal 
amb caràcter interí d’un auxiliar de serveis, per incapacitat d’un treballador, des del 13 de 
juny de 2022 i fins que el titular es reincorpori al seu lloc de treball.

Decret núm. 1126 de data 21 de juny de 2022, relatiu a la contractació laboral temporal 
amb caràcter interí d’un auxiliar de serveis, per incapacitat d’un treballador, des del 22 de 
juny de 2022 i fins que el titular es reincorpori al seu lloc de treball.

Decret núm. 1133 de data 22 de juny de 2022, relatiu a l’acumulació de MRLLM per 
ocupar la plaça d’interventora de l’Ajuntament d’Arenys de Mar.

Decret núm. 1139 de data 23 de juny de 2022, relatiu a la modificació de crèdit núm. 
5/2022 del pressupost de l’Ajuntament d’Argentona, per un import de 201.761,48€.

Decret núm. 1146 de data 27 de juny de 2022, relatiu al nomenament d’una funcionària 
interina per excés o acumulació de tasques com a administrativa, des del dia 1 de juliol 
de 2022 i per un termini de 9 mesos.

Decret núm. 1149 de data 27 de juny de 2022, relatiu a la contractació laboral temporal 
d’un administratiu, per l’aprovació del programa d’activació per l’ocupació, des del 18 de 
juliol de 2022 fins el 31 de desembre de 2022. 

Decret núm. 1168 de data 29 de juny de 2022, relatiu a l’acord de col·laboració per a la 
formació pràctica en centres de treball de dos alumnes de l’Escola Pia Santa Anna de 
Mataró.

Decret núm. 1169 de data 29 de juny de 2022, relatiu a la rectificació d’errada material 
en la contractació d’un auxiliar de serveis, per incapacitat d’un treballador des del dia 22 
de juny de 2022 i fins que el treballador titular es reincorpori al seu lloc de treball, Decret 
núm. 2022/1124.

Decret núm. 1172 de data 29 de juny de 2022, relatiu al nomenament del Sr. Joan Maria 
Pascual Martí, 1r tinent d’alcalde, com alcalde accidental del 8 al 24 de juliol de 2022, 
ambdós inclosos.

Decret núm. 1175 de data 29 de juny de 2022, relatiu a la contractació laboral temporal 
d’un tècnic de Promoció Econòmica, per l’aprovació del programa d’activació per 
l’ocupació, des de l’1 de juliol de 2022 fins el 31 de desembre de 2022.

Decret núm. 1245 de data 14 de juliol de 2022, relatiu a la contractació laboral 
temporal d’una tècnica de Promoció Econòmica, per acumulació de tasques, des de l’18 
de juliol de 2022 fins el 31 de desembre de 2022.
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Decret núm. 1246 de data 14 de juliol de 2022, relatiu a la modificació de crèdit núm. 
7/2022 del pressupost de l’Ajuntament d’Argentona, per un import de 20.519,35€.

Decret núm. 1248 de data 15 de juliol de 2022, relatiu a la contractació laboral 
temporal amb caràcter interí d’un tècnic d’Esports, per donar cobertura a la baixa per 
incapacitat temporal del treballador titular.

Decret núm. 1304 de data 26 de juliol de 2022, relatiu al procediment abreujat 
200/2022F interposat per C.B.L , davant el Jutjat Contenciós Administratiu núm. 15 de 
Barcelona, contra la resolució 242/2022 relativa a la imposició de sanció de trànsit.

Decret núm. 1343 de data 28 de juliol de 2022, relatiu a la delegació en la regidora 
Montserrat Cervantes Codina, l’autorització del matrimoni civil expedient 125/22-RC.

Decret núm. 1426 de data 12 d’agost de 2022, relatiu al reconeixement de crèdit per 
liquidació d’obligacions del 2021, per import de 2.037,64 euros.

Decret núm. 1447 de data 24 d’agost de 2022, relatiu a la delegació en la regidora 
Montserrat Cervantes Codina, l’autorització del matrimoni civil expedient 68/22-RC.

Decret núm. 1453 de data 24 d’agost de 2022, relatiu al nomenament del Sr. Joan Maria 
Pascual Martí, 1r tinent d’alcalde, com alcalde accidental del 2 al 4 de setembre de 2022, 
ambdós inclosos.

Decret núm. 1455 de data 24 d’agost de 2022, relatiu a la delegació en el regidor 
Francisco Fragoso Escribano, l’autorització del matrimoni civil expedient 147/22-RC.”

Sra. alcaldessa.- Sra. Matas.

Sra. Montserrat Matas.- És que hi ha un tema, però no tinc clar que hagi d’anar en 
aquest punt, que és la suspensió parcial del contracte dels serveis de neteja. No va en 
aquest punt?

Sra. alcaldessa- Et refereixes a la indemnització?

Sra. Montserrat Matas.- És un informe sobre la suspensió parcial del contracte del 
servei de neteja dels edificis municipals de l'Ajuntament.

Sra. alcaldessa- Crec que va passar per informatives, però no és competència del Ple, jo 
dic bé? És competència, per delegació del Ple, és competència d’alcaldia, però ha de 
passar per comissions informatives i per això ho vam passar. 

Sra. Montserrat Matas.- I en vau parlar, a comissions informatives? 
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Sra. alcaldessa- Sí.

Sra. Montserrat Matas.- Perquè això ja ho havíem fet, no? Era la reducció del número 
d’hores de treball del servei de neteja, degut a la Covid. 

Sra. alcaldessa.- La Sra. secretària ens ho explica.

Sra. secretària.- Era la indemnització per aquesta reducció. L'Ajuntament va acordar la 
reducció en el seu moment, ells van presentar la documentació justificativa de quins 
danys i perjudicis se’ls havia originat amb aquesta reducció i s’ha fet les valoracions 
corresponents dels informes tècnics. En tot cas, si vol parlar-ho en el torn de precs i 
preguntes, no hi ha cap inconvenient.

Sra. Cristina Maynou.- No, no, està bé, només era per aclarir-ho.

Sra. secretària.- I si vol còpia dels informes, també els hi podem fer arribar.

Sra. alcaldessa.- Sra. Capdevila.

Sra. Montserrat Capdevila.- Hi ha uns decrets, un és sobre lo del servei d’aiguagim de la 
piscina, si ens podríeu, si no ara, entenc que no té cap cost, sinó que és un servei que lo 
que es fa és deixar l’espai perquè puguin fer aquesta activitat, que per l'Ajuntament no té 
cap cost.

Sra. alcaldessa.- Des de pandèmia, el que va fer l'Ajuntament, almenys fins ara, va ser 
assumir el cost per fer gratuït l’aiguagim, precisament. Perquè si haguéssim cedit l’espai 
perquè ho fes una entitat o una empresa, evidentment l’empresa hagués volgut cobrar

Sra. Montserrat Capdevila.- Per tant, sí que hi ha un cost.

Sra. alcaldessa.- Sí que hi ha un cost.

Sra. Montserrat Capdevila.- Doncs quan pugueu passar-nos el cost i quin número 
d’assistents hi ha hagut? El d’aquest any, perquè el decret és el d’aquest any. Llavors, de 
la modificació de crèdit, la número 5, sí que vau parlar algunes coses a informatives, 
d’aquest, que és el decret 1139, d’aquí.

Sra. alcaldessa.- El que jo crec que vam parlar, i ara ho dic de memòria, és la que 
precisament portem al Ple avui, però no recordo haver parlat d’aquesta.

Sra. Montserrat Casanovas.- Hi havia alguna cosa que ens sonava i jo pensava que ho 
havíeu parlat que jo no hi era. Llavors, és només perquè en aquesta modificació hi ha uns 
interessos de demora, que bueno, si no és ara, saber si aquests 7500 € d’interessos que 
hi ha a què corresponen. Llavors, també hi ha un increment en subvencions a programes 
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de solidaritat, amb 10.400 €. No sé si va vinculat a alguna altra cosa, no ho sé, ho dic per 
saber nosaltres on aniran destinats. I després també hi ha hagut una que és com un 
increment a l’assignació dels grups polítics, amb 2500 € i això en principi ja es fa tota la 
quantitat, perquè no hem modificat, ni amb més regidors ni amb menys. Llavors era 
saber per què hi ha hagut aquest increment, si és que es va fer un càlcul erroni quan es 
va aprovar el pressupost o què.

Sra. alcaldessa.- No sé si tots els grups havien cobrat la de l’any passat, que no fos que 
s’havia de fer alguna incorporació encara pendent de pagar. Ho preguntaré. És això, oi 
que sí?

Sra. Montserrat Casanovas.- És això, una mica saber el desglòs. I l’última pregunta 
d’aquests decrets, 1146, que és sobre l’auxiliar administrativa que hi ha per acumulació 
de tasques des de l’1 de juliol, durant 9 mesos, saber a quin departament està assignada. 
Ho dic perquè hi ha una administrativa que s’ha incorporat, per una durada de 9 mesos. 
No sé, saber si és que està a l’OAC, a recursos humans o saber on.

Sra. alcaldessa.- És que podria ser una persona que està a serveis territorials o una 
persona que està a serveis econòmics, i ara no sé quina de les dues és a la que fa 
referència.

Sra. Montserrat Casanovas.- Doncs si ens podeu dir qui és i on està ubicada. Gràcies. 

Van quedar-ne assabentats

En aquest moment s’incorpora a la sessió la Sra. Cristina Maynou

2.4. Donar compte al Ple sobre l’execució pressupostària corresponent al primer 
trimestre de l’exercici 2022

“D’acord amb allò establert a l’article 207 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova 
el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, la Intervenció de l’entitat local ha 
de trametre al Ple la informació de l’execució dels pressupostos i dels moviments i 
situació de la tresoreria.

Segons el que disposa la regla 53.2 de la Instrucció del model normal de comptabilitat 
local, aprovada mitjançant l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre, la Intervenció o 
òrgan de l’entitat local que tingui atribuïda la funció de comptabilitat determinarà 
l’estructura dels estats que s’han d’informar, d’acord amb l’establert pel Ple de la 
Corporació. 

Mitjançant la base 18a. d’execució del pressupost de l’Ajuntament de l’exercici 2022, la 
informació que s’elevarà al Ple a través de la presidència de la Corporació serà la següent: 

a) Execució del pressupost d’ingressos corrent i tancats
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b) Execució del pressupost de despeses corrent i tancats
c) Moviments i situació de la tresoreria

Així mateix, per donar compliment a allò establert en l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 
d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament d’informació 
previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera (LOEPSF), s’ha de donar compte al Ple sobre l’informe d’avaluació 
dels objectius d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera.

Atesos els anteriors antecedents, i vist l’informe de la Intervenció de fons, proposo elevar 
al Ple Corporatiu la informació següent:

Únic.- Donar compte de l’informe emès per la interventora en data 21 de juliol de 2022 
sobre l’execució del pressupost i l’actualització dels objectius d’estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera corresponents al primer trimestre de l’exercici 2022, el qual es 
transcriu literalment a continuació: 

“2022/1423/SERVEIS ECONÒMICS

1. LEGISLACIÓ APLICABLE

- Article 207 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes Locals.

- Regles 9f), 53 i 54 de la Instrucció del model normal de comptabilitat local, aprovada 
per l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre.

- Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de 
subministrament d’informació previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 
d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera (LOEPSF).

- Article 18 de les Bases d’execució del pressupost per a l’exercici 2022.

2. CONTINGUT

Per donar compliment a allò previst a l’article 207 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, i als objectius de l’Ordre 
HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament 
d’informació previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera (LOEPSF), es dóna compte al Ple Corporatiu de l’informe sobre 
l’execució pressupostària i l’avaluació dels objectius d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera corresponents al primer trimestre de l’exercici 2022.

INFORME PER DONAR COMPTE AL PLE SOBRE L’EXECUCIÓ PRESSUPOSTÀRIA 
CORRESPONENT AL PRIMER TRIMESTRE DE L’EXERCICI 2022
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Les entitats amb pressupost limitatiu, com és el cas de l’Ajuntament d’Argentona, han de 
presentar: 

- Actualització del pressupost en execució per a l’exercici 2022, o en el seu cas, del 
prorrogat fins a l’aprovació del pressupost, i detall de l’execució al final del trimestre 
vençut.

- Situació del romanent de tresoreria
- Calendari i pressupost de tresoreria
- Dades d’execució de dotació de plantilles i efectius (informació requerida per aplicació 

del que es disposa a l’article 16.9 de l’Ordre)
- Informació que permeti relacionar el saldo resultant d’ingressos / despeses amb la 

capacitat o necessitat de finançament, d’acord amb el Sistema Europeu de Comptes 
(ajustaments SEC).

La informació referent a l’execució del pressupost del primer trimestre de 2022 es va presentar 
via telemàtica, amb els formularis habilitats pel Ministeri d’Hisenda, el dia 28 d’abril de 2022, 
per part de la Intervenció municipal. 

El contingut informatiu que a continuació es detalla correspon a l’Ajuntament d’Argentona, 
d’acord amb el que s’estableix a les Regles 53 i 54 de la Instrucció del model normal de 
comptabilitat local, aprovada per l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre, i a l’article 18 de 
les Bases d’execució del pressupost:

a) Execució del pressupost d’ingressos corrents i tancats. Es posarà de manifest per a cada 
aplicació pressupostària les previsions inicials, modificacions, previsions definitives, drets 
reconeguts nets, recaptació bruta, devolucions d’ingressos i recaptació neta, i pendents de 
cobrament.
Constaran també els percentatges que representen els drets reconeguts nets i la recaptació 
respecte a les previsions definitives.

b) Execució del pressupost de despeses corrents i tancats. Es posarà de manifest per a cada 
aplicació pressupostària els crèdits inicials, modificacions, crèdits definitius, retencions de 
crèdit, despeses autoritzades, despeses compromeses, obligacions reconegudes netes, 
pagaments realitzats i pendent de pagament.
Constaran també els percentatges que representen les despeses compromeses respecte als 
crèdits definitius, les obligacions reconegudes netes respecte als crèdits definitius i els 
pagaments realitzats respecte a les obligacions reconegudes netes.

c) Moviments i situació de la tresoreria. Conté els cobraments i pagaments realitzats, així 
com les existències en la tresoreria a principi i al final del trimestre. 

No obstant això, per a major detall, s’adjunten a l’expedient les dades trameses al Ministeri d’Hisenda. 
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2.1 Pressupost exercici corrent

Ingressos per capítols Previsions inicials Modificacions Previsions totals
Drets reconeguts 

nets
Ingressos 
realitzats

Devolucions 
d'ingressos

Recaptació 
líquida

Pendent 
cobrament

% DRN/Prev. 
Def.

% 
Recaptació

/DRN
1. Impostos directes 7.540.586,82 € 7.540.586,82 € 838.433,37 € 114.069,59 € 32.446,83 € 81.622,76 € 756.810,61 € 11,12% 9,74%
2. Impostos indirectes 200.000,00 € 200.000,00 € 118.389,25 € 28.470,30 € 592,52 € 27.877,78 € 90.511,47 € 59,19% 23,55%
3. Taxes i preus públics 2.633.728,30 € 192.084,19 € 2.825.812,49 € 288.911,89 € 188.490,93 € 2.311,02 € 186.179,91 € 102.731,98 € 10,22% 64,44%
4. Transferències corrents 4.411.449,81 € 18.117,84 € 4.429.567,65 € 3.228.841,86 € 796.919,96 € 24.687,41 € 772.232,55 € 2.456.609,31 € 72,89% 23,92%
5. Ingressos patrimonials 18.400,00 € 18.400,00 € 5.409,76 € 1.710,68 € 1.710,68 € 3.699,08 € 29,40% 31,62%
6. Alienació d'inversions reals 0,00 € 0,00 € 0,00 € - -
7. Transferències de capital 319.513,44 € 117.230,10 € 436.743,54 € 0,00 € 0,00 € 0,00% -
8. Actius financers 3.081.228,96 € 3.081.228,96 € 0,00 € 0,00 € 0,00% -
9. Passius financers 2.949.390,25 € 2.949.390,25 € 0,00 € 0,00 € 0,00% -
Total 18.073.068,62 € 3.408.661,09 € 21.481.729,71 € 4.479.986,13 € 1.129.661,46 € 60.037,78 € 1.069.623,68 € 3.410.362,45 € 20,85% 23,88%

Despeses per capítols Crèdits inicials Modificacions Crèdits totals

Retencions de 
crèdit pendent 

d'ús
Depesa 

autoritzada
Despesa 

compromesa

Obligacions 
reconegudes 

netes
Pagament 
realitzats

Pendent 
pagament

% 
AD/crèdits 

totals

% 
ORN/crèdits 

totals

% 
Pagaments

/ORN
1. Despeses de personal 6.606.337,07 € 6.606.337,07 € 1.558.868,21 € 4.765.619,71 € 4.739.651,37 € 1.183.220,70 € 1.177.316,70 € 5.904,00 € 71,74% 17,91% 99,50%
2. Despeses corrents en béns i serveis 6.559.266,45 € 171.897,33 € 6.731.163,78 € 1.236.402,35 € 3.795.250,71 € 3.307.446,22 € 796.395,29 € 782.545,09 € 13.850,20 € 49,14% 11,83% 98,26%
3. Despeses financeres 37.000,00 € 37.000,00 € 4.098,31 € 2.454,61 € 2.454,61 € 2.454,61 € 2.454,61 € 0,00 € 6,63% 6,63% 100,00%
4. Transferències corrents 572.878,00 € 572.878,00 € 44.094,25 € 63.245,79 € 61.285,79 € 34.625,58 € 34.232,63 € 392,95 € 10,70% 6,04% 98,87%
5. Fons de contingència 40.000,00 € 40.000,00 € 0,00 € 0,00 € - - -
6. Inversions reals 3.648.931,73 € 3.236.763,76 € 6.885.695,49 € 1.509.872,54 € 1.262.731,62 € 1.150.060,35 € 35.551,35 € 35.551,35 € 0,00 € 16,70% 0,52% 100,00%
7. Transferències de capital 52.000,00 € 52.000,00 € 0,00 € 0,00 € - - -
8. Actius financers 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € - - -
9. Passius financers 556.655,37 € 556.655,37 € 0,00 € 0,00 € 0,00% 0,00% -

18.073.068,62 € 3.408.661,09 € 21.481.729,71 € 4.353.335,66 € 9.889.302,44 € 9.260.898,34 € 2.052.247,53 € 2.032.100,38 € 20.147,15 € 43,11% 9,55% 99,02%
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2.2 Pressupost exercicis tancats

Ingressos per capítols Drets inicials
Modificacions 
saldo inicial Drets definitius Drets anul.lats

Drets 
cancel.lats

% Drets 
anul.lats / 
drets def

% Drets 
cancel.lats / 

drets def

Drets 
reconeguts 

nets Recaptació

% 
Recaptació / 
Drets nets

Pendent de 
cobrament

1. Impostos directes 2.157.281,59 € 1.560,05 € 2.158.841,64 € 20.059,13 € 0,93% 0,00% 2.138.782,51 € 198.253,20 € 9,27% 1.940.529,31 €
2. Impostos indirectes 64.194,22 € 64.194,22 € 0,00% 0,00% 64.194,22 € 4.265,66 € 6,64% 59.928,56 €
3. Taxes i preus públics 1.353.962,35 € 163,00 € 1.354.125,35 € 5.045,00 € 0,37% 0,00% 1.349.080,35 € 94.917,51 € 7,04% 1.254.162,84 €
4. Transferències corrents 368.373,03 € 368.373,03 € 0,00% 0,00% 368.373,03 € 0,00% 368.373,03 €
5. Ingressos patrimonials 3.827,54 € 3.827,54 € 0,00% 0,00% 3.827,54 € 28,21 € 0,74% 3.799,33 €
7. Transferències de capital 992,77 € 992,77 € 0,00% 0,00% 992,77 € 0,00% 992,77 €
Total 3.948.631,50 € 1.723,05 € 3.950.354,55 € 25.104,13 € 0,00 € 1,30% 0,00% 3.925.250,42 € 297.464,58 € 7,58% 3.627.785,84 €

Despeses per capítols
Obligacions 

inicials
Modificacions 
saldo inicial

Total 
Obligacions Prescripcions Obligacions

Pgaments 
realitzats

% Pagaments 
/ Obligacions

Pendent de 
pagament

1. Despeses de personal 145.616,95 € 145.616,95 € 145.616,95 € 121.114,68 € 83,17% 24.502,27 €
2. Despeses corrents en béns i serveis 181.986,79 € 181.986,79 € 181.986,79 € 147.083,24 € 80,82% 34.903,55 €
3. Despeses financeres 0,60 € 0,60 € 0,60 € 0,00 € - 0,60 €
4. Transferències corrents 36.357,17 € 36.357,17 € 36.357,17 € 25.259,16 € 69,48% 11.098,01 €
6. Inversions reals 112.801,26 € 112.801,26 € 112.801,26 € 112.591,31 € 99,81% 209,95 €
7. Transferències de capital 0,00 € 0,00 € - 0,00 €
9. Passius financers 0,00 € 0,00 € - 0,00 €

476.762,77 € 0,00 € 476.762,77 € 0,00 € 476.762,77 € 406.048,39 € 85,17% 70.714,38 €
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2.3 Moviments i situació de la tresoreria

Fons líquids 01/01/2022 8.244.976,16 €
Pressupostaris 1.367.088,26 €
No pressupostaris 5.956.995,34 €
Pendents d'aplicació definitiva 16.734,11 €
Total 7.340.817,71 €
Pressupostaris 2.438.148,77 €
No pressupostaris 4.676.583,33 €
Pendents d'aplicació definitiva 163.091,00 €
Total 7.277.823,10 €

Fons líquids 31/03/2022 8.307.970,77 €

Cobraments

Pagaments

3. CONCLUSIÓ

Complimentada tota la informació requerida corresponent a l’actualització de l’informe de la 
Intervenció Local de compliment dels objectius que contempla la Llei orgànica 2/2012, per al 
primer trimestre de 2022, s’informa que aquest Ajuntament:

- Compleix l’objectiu d’Estabilitat Pressupostària
- Compleix l’objectiu de Deute públic

L’informe sobre el compliment d’aquests dos objectius és només a efectes informatius en 
mantenir-se suspesos durant l'exercici 2022 els objectius d'estabilitat i de deute, així 
com la regla de despesa, de conformitat amb allò previst en l’acord del Consell de Ministres 
de data 27 de juliol de 2021 i ratificat pel Congrés dels Diputats el 13 de setembre de 2021, 
segons el qual es considera que a Espanya es mantenen les condicions d'excepcionalitat que 
justifiquen mantenir suspeses les regles fiscals en 2022.“

Sra. alcaldessa.- Sr. Arenas.

Sr. Josep Arenas.- Nosaltres faríem la intervenció en el següent punt, que és l’execució 
del segon trimestre, per resumir-ho tot. 

Van quedar-ne assabentats

2.5. Donar compte al Ple sobre l’execució pressupostària corresponent al segon 
trimestre de l’exercici 2022

““D’acord amb allò establert a l’article 207 del RDL 2/

2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals, la Intervenció de l’entitat local ha de trametre al Ple la informació de l’execució dels 
pressupostos i dels moviments i situació de la tresoreria.
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Segons el que disposa la regla 53.2 de la Instrucció del model normal de comptabilitat 
local, aprovada mitjançant l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre, la Intervenció o 
òrgan de l’entitat local que tingui atribuïda la funció de comptabilitat determinarà 
l’estructura dels estats que s’han d’informar, d’acord amb l’establert pel Ple de la 
Corporació. 
Mitjançant la base 18a. d’execució del pressupost de l’Ajuntament de l’exercici 2022, la 
informació que s’elevarà al Ple a través de la presidència de la Corporació serà la següent: 

a) Execució del pressupost d’ingressos corrent i tancats
b) Execució del pressupost de despeses corrent i tancats
c) Moviments i situació de la tresoreria

Així mateix, per donar compliment a allò establert en l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 
d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament d’informació 
previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera (LOEPSF), s’ha de donar compte al Ple sobre l’informe d’avaluació 
dels objectius d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera.

Atesos els anteriors antecedents, i vist l’informe de la Intervenció de fons, proposo elevar 
al Ple Corporatiu la informació següent:

Únic.- Donar compte de l’informe emès per la interventora en data 26 de juliol de 2022 
sobre l’execució del pressupost i l’actualització dels objectius d’estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera corresponents al segon trimestre de l’exercici 2022, el qual es 
transcriu literalment a continuació: 

“2022/2306/SERVEIS ECONÒMICS

1. LEGISLACIÓ APLICABLE

- Article 207 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes Locals.

- Regles 9f), 53 i 54 de la Instrucció del model normal de comptabilitat local, aprovada 
per l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre.

- Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de 
subministrament d’informació previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, 
d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera (LOEPSF).

- Article 18 de les Bases d’execució del pressupost per a l’exercici 2022.

INFORME PER DONAR COMPTE AL PLE SOBRE L’EXECUCIÓ PRESSUPOSTÀRIA 
CORRESPONENT AL SEGON TRIMESTRE DE L’EXERCICI 2022
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2. CONTINGUT

Per donar compliment a allò previst a l’article 207 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, i als objectius de l’Ordre 
HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament 
d’informació previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera (LOEPSF), es dóna compte al Ple Corporatiu de l’informe sobre 
l’execució pressupostària i l’avaluació dels objectius d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera corresponents al segon trimestre de l’exercici 2022.

Les entitats amb pressupost limitatiu, com és el cas de l’Ajuntament d’Argentona, han de 
presentar: 

- Actualització del pressupost en execució per a l’exercici 2022, o en el seu cas, del 
prorrogat fins a l’aprovació del pressupost, i detall de l’execució al final del trimestre 
vençut.

- Situació del romanent de tresoreria
- Calendari i pressupost de tresoreria
- Dades d’execució de dotació de plantilles i efectius (informació requerida per aplicació 

del que es disposa a l’article 16.9 de l’Ordre)
- Informació que permeti relacionar el saldo resultant d’ingressos / despeses amb la 

capacitat o necessitat de finançament, d’acord amb el Sistema Europeu de Comptes 
(ajustaments SEC).

La informació referent a l’execució del pressupost del segon trimestre de 2022 s’ha presentat 
via telemàtica, amb els formularis habilitats pel Ministeri d’Hisenda, en data 21 de juliol de 
2022, per part de la Intervenció municipal. 

El contingut informatiu que a continuació es detalla correspon a l’Ajuntament d’Argentona, 
d’acord amb el que s’estableix a les Regles 53 i 54 de la Instrucció del model normal de 
comptabilitat local, aprovada per l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre, i a l’article 18 de 
les Bases d’execució del pressupost:

a) Execució del pressupost d’ingressos corrents i tancats. Es posarà de manifest per a cada 
aplicació pressupostària les previsions inicials, modificacions, previsions definitives, drets 
reconeguts nets, recaptació bruta, devolucions d’ingressos i recaptació neta, i pendents de 
cobrament.
Constaran també els percentatges que representen els drets reconeguts nets i la recaptació 
respecte a les previsions definitives.

b) Execució del pressupost de despeses corrents i tancats. Es posarà de manifest per a cada 
aplicació pressupostària els crèdits inicials, modificacions, crèdits definitius, retencions de 
crèdit, despeses autoritzades, despeses compromeses, obligacions reconegudes netes, 
pagaments realitzats i pendent de pagament.
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Constaran també els percentatges que representen les despeses compromeses respecte als 
crèdits definitius, les obligacions reconegudes netes respecte als crèdits definitius i els 
pagaments realitzats respecte a les obligacions reconegudes netes.

c) Moviments i situació de la tresoreria. Conté els cobraments i pagaments realitzats, així 
com les existències en la tresoreria a principi i al final del trimestre. 

No obstant això, per a major detall, s’adjunten a l’expedient les dades trameses al Ministeri d’Hisenda. 
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2.1 Pressupost exercici corrent

Ingressos per capítols Previsions inicials Modificacions Previsions totals
Drets reconeguts 

nets
Ingressos 
realitzats

Devolucions 
d'ingressos

Recaptació 
líquida

Pendent 
cobrament

% DRN/Prev. 
Def.

% 
Recaptació

/DRN
1. Impostos directes 7.540.586,82 € 7.540.586,82 € 6.085.326,52 € 2.448.083,61 € 153.745,54 € 2.294.338,07 € 3.790.988,45 € 80,70% 37,70%
2. Impostos indirectes 200.000,00 € 200.000,00 € 284.104,75 € 226.753,04 € 592,52 € 226.160,52 € 57.944,23 € 142,05% 79,60%
3. Taxes i preus públics 2.633.728,30 € 192.084,19 € 2.825.812,49 € 616.884,65 € 525.863,03 € 27.259,71 € 498.603,32 € 118.281,33 € 21,83% 80,83%
4. Transferències corrents 4.411.449,81 € 122.752,77 € 4.534.202,58 € 3.539.422,52 € 1.539.359,86 € 37.292,27 € 1.502.067,59 € 2.037.354,93 € 78,06% 42,44%
5. Ingressos patrimonials 18.400,00 € 18.400,00 € 10.007,08 € 7.390,19 € 7.390,19 € 2.616,89 € 54,39% 73,85%
6. Alienació d'inversions reals 0,00 € 0,00 € 0,00 € - -
7. Transferències de capital 319.513,44 € 119.993,36 € 439.506,80 € 185.263,69 € 211.182,93 € 25.919,24 € 185.263,69 € 0,00 € 42,15% 100,00%
8. Actius financers 3.133.628,96 € 3.133.628,96 € 0,00 € 0,00 € 0,00% -
9. Passius financers 2.949.390,25 € 2.949.390,25 € 0,00 € 0,00 € 0,00% -
Total 18.073.068,62 € 3.568.459,28 € 21.641.527,90 € 10.721.009,21 € 4.958.632,66 € 244.809,28 € 4.713.823,38 € 6.007.185,83 € 49,54% 43,97%

Despeses per capítols Crèdits inicials Modificacions Crèdits totals

Retencions de 
crèdit pendent 

d'ús
Depesa 

autoritzada
Despesa 

compromesa

Obligacions 
reconegudes 

netes
Pagament 
realitzats

Pendent 
pagament

% 
AD/crèdits 

totals

% 
ORN/crèdits 

totals

% 
Pagaments

/ORN
1. Despeses de personal 6.606.337,07 € -24,59 € 6.606.312,48 € 1.197.685,86 € 5.223.129,04 € 5.136.609,68 € 2.789.105,95 € 2.781.950,72 € 7.155,23 € 77,75% 42,22% 99,74%
2. Despeses corrents en béns i serveis 6.559.266,45 € 238.653,78 € 6.797.920,23 € 1.170.977,15 € 4.617.034,51 € 4.119.350,08 € 1.837.472,43 € 1.622.430,52 € 215.041,91 € 60,60% 27,03% 88,30%
3. Despeses financeres 37.000,00 € 7.509,14 € 44.509,14 € 0,00 € 12.935,32 € 12.935,32 € 12.935,32 € 12.935,32 € 0,00 € 29,06% 29,06% 100,00%
4. Transferències corrents 572.878,00 € 40.393,93 € 613.271,93 € 6.215,29 € 289.687,81 € 168.527,81 € 100.289,71 € 79.937,97 € 20.351,74 € 27,48% 16,35% 79,71%
5. Fons de contingència 40.000,00 € -10.000,00 € 30.000,00 € 0,00 € - - -
6. Inversions reals 3.648.931,73 € 3.343.927,02 € 6.992.858,75 € 1.566.172,17 € 1.286.608,25 € 1.207.413,75 € 149.971,61 € 109.946,27 € 40.025,34 € 17,27% 2,14% 73,31%
7. Transferències de capital 52.000,00 € -52.000,00 € 0,00 € 0,00 € - - -
8. Actius financers 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € - - -
9. Passius financers 556.655,37 € 0,00 € 556.655,37 € 134.701,41 € 134.701,41 € 134.701,41 € 134.701,41 € 0,00 € 24,20% 24,20% 100,00%

18.073.068,62 € 3.568.459,28 € 21.641.527,90 € 3.941.050,47 € 11.564.096,34 € 10.779.538,05 € 5.024.476,43 € 4.741.902,21 € 282.574,22 € 49,81% 23,22% 94,38%
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2.2 Pressupost exercicis tancats

Ingressos per capítols Drets inicials
Modificacions 
saldo inicial Drets definitius Drets anul.lats

Drets 
cancel.lats

% Drets 
anul.lats / 
drets def

% Drets 
cancel.lats / 

drets def

Drets 
reconeguts 

nets Recaptació

% 
Recaptació / 
Drets nets

Pendent de 
cobrament

1. Impostos directes 2.157.281,59 € 1.560,05 € 2.158.841,64 € 24.270,96 € 20.197,32 € 1,12% 0,94% 2.114.373,36 € 279.627,67 € 13,23% 1.834.745,69 €
2. Impostos indirectes 64.194,22 € 64.194,22 € 0,00% 0,00% 64.194,22 € 5.007,37 € 7,80% 59.186,85 €
3. Taxes i preus públics 1.353.962,35 € 380,40 € 1.354.342,75 € 7.442,56 € 26.389,43 € 0,55% 1,95% 1.320.510,76 € 124.339,04 € 9,42% 1.196.171,72 €
4. Transferències corrents 368.373,03 € 368.373,03 € 0,00% 0,00% 368.373,03 € 2.306,89 € 0,63% 366.066,14 €
5. Ingressos patrimonials 3.827,54 € 3.827,54 € 0,00% 0,00% 3.827,54 € 28,21 € 0,74% 3.799,33 €
7. Transferències de capital 992,77 € 992,77 € 0,00% 0,00% 992,77 € 0,00% 992,77 €
Total 3.948.631,50 € 1.940,45 € 3.950.571,95 € 31.713,52 € 46.586,75 € 1,67% 2,88% 3.872.271,68 € 411.309,18 € 10,62% 3.460.962,50 €

Despeses per capítols
Obligacions 

inicials
Modificacions 
saldo inicial

Total 
Obligacions Prescripcions Obligacions

Pgaments 
realitzats

% Pagaments 
/ Obligacions

Pendent de 
pagament

1. Despeses de personal 145.616,95 € 145.616,95 € 2.542,27 € 143.074,68 € 121.114,68 € 84,65% 21.960,00 €
2. Despeses corrents en béns i serveis 181.986,79 € 181.986,79 € 6.492,51 € 175.494,28 € 147.083,24 € 83,81% 28.411,04 €
3. Despeses financeres 0,60 € -0,60 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € - 0,00 €
4. Transferències corrents 36.357,17 € -165,32 € 36.191,85 € 5.052,06 € 31.139,79 € 25.259,16 € 81,12% 5.880,63 €
6. Inversions reals 112.801,26 € 112.801,26 € 209,95 € 112.591,31 € 112.591,31 € 100,00% 0,00 €
7. Transferències de capital 0,00 € 0,00 € - 0,00 €
9. Passius financers 0,00 € 0,00 € - 0,00 €

476.762,77 € -165,92 € 476.596,85 € 14.296,79 € 462.300,06 € 406.048,39 € 87,83% 56.251,67 €

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

d
96

80
af

fc
55

24
23

0b
f5

34
86

90
76

08
47

a0
01

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i Camps 06/10/2022 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat Cervantes i Codina 07/10/2022 Alcaldessa accidental

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

614

2.3 Moviments i situació de la tresoreria

Fons líquids 01/01/2022 8.317.142,97 €
Pressupostaris 5.125.132,56 €
No pressupostaris 8.927.318,14 €
Pendents d'aplicació definitiva 15.912,10 €
Total 14.068.362,80 €
Pressupostaris 5.147.950,60 €
No pressupostaris 7.916.681,50 €
Pendents d'aplicació definitiva 220.601,24 €
Total 13.285.233,34 €

Fons líquids 30/06/2022 9.100.272,43 €

Cobraments

Pagaments

3. CONCLUSIÓ

Complimentada tota la informació requerida corresponent a l’actualització de l’informe de la 
Intervenció Local de compliment dels objectius que contempla la Llei orgànica 2/2012, per al 
segon trimestre de 2022, s’informa que aquest Ajuntament:

- Compleix l’objectiu d’Estabilitat Pressupostària
- Compleix l’objectiu de Deute públic

L’informe sobre el compliment d’aquests dos objectius és només a efectes informatius en 
mantenir-se suspesos durant l'exercici 2022 els objectius d'estabilitat i de deute, així 
com la regla de despesa, de conformitat amb allò previst en l’acord del Consell de Ministres 
de data 27 de juliol de 2021 i ratificat pel Congrés dels Diputats el 13 de setembre de 2021, 
segons el qual es considera que a Espanya es mantenen les condicions d'excepcionalitat que 
justifiquen mantenir suspeses les regles fiscals en 2022.“”

Sra. alcaldessa.- Sr. Arenas.

Sr. Josep Arenas.- Gràcies. Sí, per fer algunes observacions de l’anàlisi i la lectura que en 
fem d’aquesta liquidació del segon trimestre, que ja inclou mig any. En primer lloc, 
felicitar que aquesta sí que arribi en un termini adequat. I observar, en quant a ingressos, 
que per exemple l’impost sobre l'increment del valor dels terrenys o sigui la plusvàlua, 
que està pressupostat en 1,1M €, només se n’han recaptat 85.000 €. I en canvi, s’han 
retornat durant aquest temps 124.000 €, suposem corresponents a anualitats anteriors o 
no sabem ben bé el que ha passat en aquests primers 6 mesos. Pel que fa a l’IAE, sembla 
que encara no s’ha liquidat. L’impost de construccions i obres, en canvi, sobrepassa les 
previsions, ja que estava previst 200.000 € i està en 284.000 €, la qual cosa indica que hi 
ha activitat econòmica en el ram de la construcció i la reforma. La taxa de recollida 
d’escombraries, no figura encara recaptada. Pel que fa a altres taxes, dir que les taxes no 
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es cobren, però, en canvi, es pressuposten, no? No sabem exactament quin és el criteri, si 
ens ho poden explicar. En quant a altres serveis de tipus personal, per exemple hi havia 
previstos.

Sra. alcaldessa.- Si em permet, li responc la primera bateria, sinó, no podré recordar 
totes les qüestions.

Sr. Josep Arenas.- Bueno, si de cas acabo amb els ingressos, que és un minut. En serveis 
esportius, que hi ha uns ingressos previstos d’uns 83.000 €, només s’han ingressat 6.000 
€. No sabem quin és el criteri. Pel que fa a contribucions especials, hi ha 595.000 € 
pressupostats, però no s’ha fet ni tan sols l’expedient. Després també hi ha el tema de les 
franges, les franges que coronen les urbanitzacions, que estava previst uns ingressos de 
48.000 € i que en realitat vostès van manifestar que no es cobrarien, per tant, els 
ingressos són de 0 €, però sí que figuren com a ingressos. Després, els tributs de l’estat, 
que suposen un 18% dels ingressos del pressupost inicial, només s’ha ingressat 1M €. En 
aquest tema, fem una pregunta al final del Ple i en tot cas ens hi podem estendre. 
Després, volia fer algunes referències a les despeses. 

Sra. alcaldessa.- L’impost sobre l'increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana, 
el que ens ha dit l’organisme és que estan tenint problemes amb l’aplicació. Saben que va 
canviar la fórmula de càlcul. Estan tenint problemes, no l’organisme Argentona, sinó 
l’organisme en general a molts municipis i jo he demanat dades el més fiable possibles, 
de cara a la confecció de les ordenances perquè tot afecta una mica, i també de cara al 
pressupost. Llavors, és normal que aquí surti poc ingrés. Igualment, ja li avanço que hi ha 
poc ingrés, perquè com vam dir en el seu moment, l’impacte d’aquesta nova forma de 
calcular encara, en el moment que vam aprovar el pressupost, era complicat de preveure 
i el que sembla que està passant és que és molt baix, aquest ingrés. Esprem que, a qui li 
toqui, jo crec que a través de l’estat espanyol o qui li toqui fer-ho, ajudi a suportar als 
Ajuntaments aquesta decaiguda d’aquest ingrés tan important. El tema de les 
escombraries és perquè encara no s’ha passat els rebuts. La taxa de les terrasses sí que 
es paga, aquest any. Vam fer aquella dispensa de pagament per dos anys de pandèmia, 
però ja vam dir que aquest any es tornaria a pagar. Tot just fa relativament poc temps 
vam fer els decrets per l'atorgament de les ocupacions i encara els ingressos no han 
entrat, però entraran. El tema de l’esport, són els preus públics de la piscina, que tot i que 
ja ha acabat la temporada, entenc que encara no està comptabilitzat, en el moment de 
finalització del segon trimestre. Al juny no havíem obert la piscina, per tant, és normal 
que no hi siguin. Franges, entenc que té raó, vam dir que no es cobrarien, per tant, és un 
ingrés que no arribarà i serà un menys ingrés que esprem cobrir amb altres ingressos, 
perquè com sap, al final de l’exercici, és un suma i resta d’ingressos i aquests diners que 
havien de provenir d’aquestes taxes, com no provindran, però com deia vostè també, 
amb el tema de l’ICIO, estem per sobre de la previsió i anem bé, haurem d’anar fent 
seguiment amb altres ingressos. Tema de contribucions especials, com no s’ha fet cap 
aprovació de contribució també és normal, però aquí no em preocupa, perquè si no hi ha 
la contribució especial a ingrés, tampoc hi ha la despesa, per tant, sé que no generarà un 
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problema econòmic, en aquest sentit. El tema de participació en els tributs de l’estat, com 
vostè diu, té una interpel·lació que ja li respondré i en aquesta resposta ja li donaré tota 
l’explicació. M’he deixat alguna cosa?

Sr. Josep Arenas.- No, volia continuar amb la qüestió de despeses, que el primer que cal 
destacar és que vostès sí que estan gastant amb publicitat i propaganda, han gastat 
26.000 € i tenen encara una altra partida de 13.000 €. En tot cas, demanem que retinguin 
aquest crèdit, si és necessari. En activitats culturals i esportives, la despesa que apareix a 
la liquidació és 0. Tampoc han gastat en la realització de l’inventari municipal, que hem 
vingut reclamant des de fa anys, ara. Després, a la famosa zona vermella, la despesa del 
projecte apareix com a 0 €, de moment. Es mostra com, clar, tot lo que són treballs 
realitzats per altres empreses que requereixen una activitat dels regidors o regidores, 
doncs no es fan, en general no es fan. Per exemple, en quant a obres al carrer Josep 
Soler, que hi ha un import de 627.000 €, només hi consta una despesa de 10.000 €. Pel 
que fa al projecte de millora d’accessibilitat, que ja prové del 2018, hi ha contractats 
97.000 €, però l’execució no sabem com està. Després hi ha inversions en reposició de 
vies públiques, 493.000 €, que no consta que s’hagi fet ni tan sols l’expedient. Inversions 
en infraestructures de la xarxa d’aigua, doncs aquí també estem a 0. Respecte al projecte 
aquest de la riera, dels 120.000 € previstos, està a 0 la inversió. Els camins que s’han de 
fer a les Ginesteres, de 80.000 €, també està a 0. L’arranjament de voreres 167.000 €, 
també està a 0. Les millores en la urbanització de Madà, de 507.000 € previstos, també 
l’execució, com sabem, i com queda reflectit, està a 0. El magatzem de la brigada, de 
350.000 €, també. I després, per acabar, perquè ni les plaques de l’escola del Cros, 
consten sense executar, ca l’Ametlla, la Velcro, el mercat municipal... Bueno, en resum, de 
les obres previstes, de les inversions previstes en les que vostès s’han compromès en el 
pressupost, que, per cert, aquest any sí que va començar el pressupost l’1 de gener, 
només n’han executat un 2,14%. I l’obra o inversió compromesa és solament del 17%. 
Això en mig any. Aquesta és la realitat. Per tant, un total pressupostat de 7M, en números 
rodons, hi ha executats 150.000 € que, com deia, representa el 2,1% i se n’han contractat 
1,2M que, com deia, representa el 17%. De fet, ja hem vist al començament que els 
ingressos estan inflats, però no esperàvem que ho estesin tant, no? En conclusió, 
podríem dir que fins ara vostès segueixen no fent les inversions a les que s’han 
compromès, no tiren endavant els projectes que requereixen l’empenta política, com 
deia, re regidores i regidores, llevat és clar de la propaganda, això sí. En definitiva, 
constatem una vegada més que es paguen les nòmines, es paguen les mensualitats de 
les contractacions dels serveis bàsics, com els de la neteja, el de la recollida de la brossa i 
aquests contractes que hi ha del manteniment dels edificis, etc., però no hi ha un impuls 
polític en totes aquelles actuacions a les que s’han compromès i han afirmat davant dels 
ciutadans que farien i que, de moment, en aquest mig any, no veiem que, com ja seguint 
la línia continuista d’inexecució que vénen portant vostès des de començament del 
mandat, doncs continuen en aquesta línia. I això és el que volem exposar davant dels 
ciutadans, dels vilatans, i davant d’aquest Ple, perquè intentin modificar aquest tipus de 
conducta i es facin aquells serveis pels quals es paguen els impostos.
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Sra. alcaldessa.- Hi ha coses que no he entès, li demanaré que me les expliqui. No he 
entès per què diu que uns treballs realitzats per altres empreses són partides que 
depenen dels regidors. Són partides com qualsevol altra partida, que recull feines fetes 
per empreses, res més. No té res a veure si són els regidors si són les que les han 
d’impulsar o no, crec que ho té mal entès. Si vol explicar-m’ho millor?

Sr. Josep Arenas.- No, a veure, si es vol entendre és molt senzill. És a dir, si hi ha unes 
obres que estan compromeses en el pressupost, el que cal és procedir a l’adjudicació 
d’aquestes obres, a fer tot l’expedient. Si això no es fa, és perquè falta impuls polític.

Sra. alcaldessa.- Però vostè m’ha dit altres treballs realitzats per altres empreses, capítol 
2, que no té res a veure amb obres i inversions.

Sr. Josep Arenas.- Si vostès han de fer l’inventari municipal, per què no el fan? En el 
pressupost ho tenen. Algú deu estar fallant que no fa la contractació, l’adjudicació, etc., 
no? Perquè això no farà el personal municipal, s’ha de fer treballs per altres empreses. I 
així podem anar repassant totes aquelles aplicacions que no s’estan realitzant. Lo que no 
li faré ara és, de les 300 pàgines, tot un detall, una per una, de totes les partides. Però en 
tot cas, ho podem comprovar.

Sra. alcaldessa.- Publicitat i propaganda, potser vostè interpreta que és publicitat i 
propaganda del govern, per exemple, quan això el que recull és tot el que té a veure amb 
totes les activitats que fem, que s'han d’explicar, i això costa diners, evidentment. Quan 
hem fet una festa major, per exemple, qualsevol comunicació que fem a la ciutadania, és 
publicitat i propaganda. I no ho té res de dolent, fer-la. Evidentment s’ha de fer, sinó, la 
ciutadania no sap què fem i què deixem de fer i això sí que seria malbaratar recursos. Le 
sobres de Josep Soler, precisament avui hem tingut una reunió perquè hi havia una 
discrepància, ja l’hem resolt, i aquesta setmana segurament ja es farà efectiva la factura 
corresponent. El tema de les vies públiques, l’accessibilitat, nosaltres vam consignar 
molts diners en el pressupost, però com sap, s’ha de fer una licitació. Aquesta licitació ja 
està gairebé a punt, per tant, desitgem i esperem que sigui així. Vostè ja sé que sempre 
és molt crític. Jo penso que, quan estigui en aquesta banda, potser s’adonarà de la 
dificultat que té una administració avui en dia per licitar. No és inacció, no és descuit, no 
és falta de ganes de fer totes aquestes inversions que ens proposem fer, que són bones 
per la ciutadania, moltes vegades és una motxilla que portem els Ajuntaments, aquest i 
tot, amb un control, amb unes lleis de contractació que aquí és on hi ha la mare dels ous i 
el problema gran, perquè si no fos perquè la llei és tan complicada i estricta i tan difícil de 
fer complir, que això frena moltes vegades, llavors nosaltres, la voluntat la tenim, 
evidentment, sinó, no ens hi hauríem posat. No sé si m’he deixat alguna cosa, segur que 
sí, però per mi, això és un resum del que li volia comentar. Per altra banda, això que 
dèiem, vostè també feia referència a ingressos inflats i despeses per executar. Això, com 
sap, durant l’any pressupostari hi ha moments que hi ha més despesa que d’altres i hi ha 
més ingressos que d’altres, no és lineal el creixement, o l’ingrés no és lineal, perquè 
depèn del període que és, es cobren moltes vegades els impostos més importants. I a 
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nivell despesa, sí que hi ha una despesa que és lineal, que és la del personal, perquè són 
les nòmines, la resta van tenint batzegades, en funció per exemple de les subvencions. És 
evident que les subvencions van lligades a unes convocatòries, a unes justificacions i no 
passa tot en el mateix període ni de manera progressiva durant l’any.

Van quedar-ne assabentats

2.6. Donar compte de l’informe de Tresoreria i Intervenció del compliment dels 
terminis de pagament 2n Trimestre de 2022

“”De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, s'ha de donar compte al Ple 
Corporatiu dels informes de tresoreria-intervenció referit al compliment de la Llei 
15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual 
s'estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials i del 
període mig de pagaments en els terminis previstos en la normativa del RD 635/2014, 
modificat pel RD 1040/2017:

D’acord amb els informes d’intervenció i tresoreria de data 20 de juliol de 2022:

“
INFORME DE TRESORERIA - INTERVENCIÓ

de compliment amb l’article 4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la 
Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la 

morositat en les operacions comercials (Segon Trimestre 2022)
Expedient: 2022/1113

Antecedents

La Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la 
qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials, 
estableix, entre altres preceptes, que:

Article 3r. Es modifica la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic en 
el sentit de:

 Abonar el preu dins dels trenta dies següents a la data de l’expedició de les 
certificacions d’obres o dels documents corresponents que acreditin la realització 
total o parcial del contracte.

 S’afegeix una nova disposició transitòria vuitena on les administracions tenen 
l’obligació d’abonar el preu de les obligacions a què es refereix l’apartat 4 de 
l’article 200 dins del termini de trenta dies següents a la data de l’expedició de les 
certificacions d’obra o dels corresponents documents que acreditin la realització 
total o parcial del contracte, a partir del 1 de gener de 2013.
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Article 4t. Els tresorers o, si no, els interventors de les corporacions locals han d’elaborar 
trimestralment un informe sobre el compliment dels terminis que preveu aquesta llei (...). 
Aquest informe s’ha de debatre en el ple de la corporació local, i s’ha de remetre, en tot 
cas als òrgans competents del Ministeri d’Economia i Hisenda i, en el seu respectiu àmbit 
territorial, als de les comunitats autònomes que, d’acord amb els seus estatuts 
d’autonomia respectius, tinguin atribuïda la tutela financera de les entitats locals.

 “Articulo cuarto. Morosidad de las Administraciones Públicas
…………..
3. Los Tesoreros o, en su defecto, Interventores de las Corporaciones locales elaborarán 
trimestralmente un informe sobre el cumplimiento de los plazos previstos en esta Ley para el 
pago de las obligaciones de cada Entidad local, que incluirá necesariamente el número y 
cuantía global de las obligaciones pendientes en las que se esté incumpliendo el plazo.
4. Sin perjuicio de su posible presentación y debate en el Pleno de la Corporación local, dicho 
informe deberá remitirse, en todo caso, a los órganos competentes del Ministerio de Economía 
y Hacienda y, en su respectivo ámbito territorial, a los de las Comunidades Autónomas que, 
con arreglo a sus respectivos Estatutos de Autonomía, tengan atribuida la tutela financiera de 
las Entidades locales. Tales órganos podrán igualmente requerir la remisión de los citados 
informes.
5. La información así obtenida podrá ser utilizada por las Administraciones receptoras para la 
elaboración de un informe periódico y de carácter público sobre el cumplimiento de los plazos 
para el pago por parte de las Administraciones Públicas”.

Així mateix, la Llei 15/2010 en el seu article cinquè indica:

 “Artículo quinto. Registro de facturas en las Administraciones Públicas
……………………..
4. La Intervención u órgano de la Entidad local que tenga atribuida la función de contabilidad 
incorporará al informe trimestral al Pleno regulado en el artículo anterior, una relación de las 
facturas o documentos justificativos con respecto a los cuales hayan transcurrido más de tres 
meses desde su anotación en el citado registro y no se hayan tramitado los correspondientes 
expedientes de reconocimiento de la obligación o se haya justificado por el órgano gestor la 
ausencia de tramitación de los mismos…”

L’informe trimestral contemplarà la següent informació:

1. Pagaments realitzats en el trimestre
2. Interessos de demora pagats en el trimestre
3. Factures o documents justificatius pendents de pagament al final del trimestre
4. Detall del període mitjà de pagament global a proveïdors.

La Llei 3/2004, de 29 de desembre, estableix, entre altres preceptes, que l’interès de 
demora que haurà de pagar el deutor serà el que resulti del contracte, i en el seu 
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defecte el tipus legal d’interès de demora. La Resolució de 30 de desembre de 2021 
de la Secretaria General del Tresor i Política Financera va fixar aquest tipus en el 
8% pel primer semestre del 2022.

Metodologia

El 25 de març de 2015 el Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques va emetre una 
nova “Guia per l’elaboració dels Informes Trimestrals de Morositat,” en la qual es 
modificava el format dels informes a presentar i del fitxer XML que es lliura a la 
plataforma de l’oficina virtual, a partir de l’exercici 2015.

El Servei d’Assistència a la Gestió Econòmica Local de Diputació de Barcelona al mes 
d’abril va elaborar una Guia amb les principals novetats per l’elaboració dels Informes 
Trimestrals de Morositat de l’exercici 2015 del MEH i l’adaptació del programa Sicalwin. 
El programa Sicalwin realitza un canvi en el càlcul de la data de venciment de les factures, 
la nova fórmula serà: Data d’entrada en el registre administratiu de factures o plataforma 
de facturació + Nº de dies per conformar factures ( termini legal 30 dies) + Nº de dies per 
pagar la factura des de la data conformitat ( termini legal 30 dies), és a dir, Data d’entrada 
en el registre administratiu de factures o plataforma facturació + 60 dies.
Per determinar si les factures s’han pagat dintre o fora del període legal de pagament es 
pren com a referència que si la Data de pagament – Data d’entrada registre administratiu 
és superior a 60 dies, es considera que la factura s’ha pagat fora de termini. I per altra 
banda si la Data de pagament – Data d’Entrada en el Registre administratiu és inferior a 
60 dies, es considera que la factura s’ha pagat dintre del termini legal.

INFORMO 

PRIMER. Les dades obtingudes es detallen de forma resumida a continuació:

1. Pagaments realitzats en el trimestre:

Ajuntament d’Argentona
Període mitjà de 
pagament (dies)

51,08

Nombre de pagaments 
dins el període legal de 
pagament i import

328
588.907,36 euros

Nombre de pagaments 
fora el període legal de 
pagament i import

300
267.421,37 euros

2. Interessos de demora pagats en el període:
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Ajuntament 
d’Argentona

Nombre de
 Pagaments

Import 
total

Despeses en béns corrents 
i serveis

0 0

Inversions reals 0 0
Altres despeses realitzades 
per operacions comercials

0 0

Sense desagregar 0 0
Total 0 0

3. Factures o documents justificatius pendents de pagament al final del 
trimestre:

Ajuntament 
d’Argentona

Període mitjà del pendent de 
pagament (dies) 56,20

Factures pendents de 
pagament al final del trimestre 
dins el període legal i import

501
 892.632,88 euros

Factures pendents de 
pagament al final del trimestre 
fora del període legal i import

198
 333.127,32 euros

SEGON. Es dona trasllat perquè s’incorpori a l’ordre del dia de la propera sessió plenària”,

“
INFORME DE TRESORERIA - INTERVENCIÓ

REAL DECRET 635/2014, de 25 de Juliol, sobre el càlcul del Període Mitjà de pagament a 
proveïdors de les administracions publiques

 
Període: Segon Trimestre 2022
Expedient: 2022/1113

Antecedents

La Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera, 
introdueix el concepte de període mitjà de pagament (PMP) com a expressió del temps de 
pagament o retard en el pagament del deute comercial. 

Totes les administracions púbiques han de fer públic i han de calcular d’acord a la 
metodologia comuna que concreta el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, pel que es 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

d
96

80
af

fc
55

24
23

0b
f5

34
86

90
76

08
47

a0
01

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

06/10/2022 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Cervantes i
Codina

07/10/2022 Alcaldessa
accidental

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

622

desenvolupa la metodologia de càlcul del període mig de pagament a proveïdors de les 
administracions públiques, i les condicions i el procediment de retenció de recursos dels 
règims de finançament, previstos en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat 
Pressupostària i Sostenibilitat Financera , modificat pel Reial Decret 1040/2017, de 22 de 
desembre.

El període mitjà de pagament definit en el Real Decret 1040/2017, de 22 de desembre, pel 
que es modifica el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, mesura l’endarreriment en el 
pagament del deute comercial en termes econòmics, com indicador diferent respecte del 
període legal de pagament en la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la que s’estableixen 
mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials.

Atès la Guia publicada pel MEH per la complementació de l’aplicació i el càlcul del període 
mitjà de pagament de les EELL Reial Decret 1040/2017, de 22 de desembre, pel que es 
modifica el Reial Decret 635/2014, de 25 de Juliol

Atès la Guia publicada per Diputació de Barcelona de Metodologia de càlcul del PMP d’acord 
amb el RD 635/2014 modificat pel RD 1040/2017.

Metodologia

“Article 3.-Operacions seleccionades per al càlcul del període mig de pagament a proveïdors

1. Per al càlcul econòmic del període mitjà de pagament a proveïdors, tant global com de cada 
entitat, s’han de tenir en compte les factures expedides des de l’ 1 de gener de 2014 que 
constin al registre comptable de factures o sistema equivalent i les certificacions mensuals 
d’obra aprovades a partir de la mateixa data.

2. Quedant excloses les obligacions de pagament contretes entre entitats que tinguin la 
consideració d’administracions publiques en l’àmbit de la comptabilitat nacional i les 
obligacions pagades a càrrec del Fons per al finançament dels pagaments a proveïdors. Així 
mateix, queden excloses les propostes de pagament que hagin estat objecte de retenció como 
a conseqüència d’embargaments, manaments d’execució, procediments administratius de 
compensació o actes anàlegs dictats per òrgans judicials o administratius.”

Article 4. Càlcul del període mig de pagament global a proveïdors

L’Administració central, les comunitats autònomes, les corporacions locals i les 
administracions de la Seguretat social han de calcular el període mig de pagament global a 
proveïdors, a què fa referencia la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, que ha de comprendre el 
de totes les seves entitats incloses a l’article 2, d’acord amb la fórmula següent:
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5.
S’entén per import de les operacions de l’entitat l’import total de pagaments efectuats i de 
pagaments pendents en els termes indicats en el articles següents.

Article 5. Càlcul del període mig de pagament de cada entitat

4. Als efectes del càlcul de període mitjà de pagament global a què es refereix l’article 
anterior el període mig de pagament de cada entitat s’ha de calcular d’acord amb la 
fórmula següent:

5. Per als pagaments efectuats en el mes, s’ha de calcular la ràtio de les operacions 
pagades d’acord amb la fórmula següent:

”
Data d’inici de còmput del càlcul

El RD 635/2014 establia que la data d’inici de còmput del càlcul del PMP, fos el dia següent als 
30 dies posteriors a la data d’anotació de la factura en el registre administratiu, segons consti 
en el registre comptable de factures o sistema equivalent, o des de la data d’aprovació de la 
certificació mensual d’obra, segons correspongui, fins a l’últim dia del període a què es 
refereixin les dades publicades. 

El RD 1040/2017 modifica la data d’inici del còmput que serà:
 Per les certificacions d’obra, la data d’aprovació de la mateixa per l’entitat.
 Pels béns o serveis pels que resulti d’aplicació un procediment d’acceptació o 

comprovació, la data d’aprovació dels documents que acreditin aquesta.
 La data d’entrada de la factura al registre administratiu, quan no resulti d’aplicació un 

procediment d’acceptació o comprovació dels béns o serveis, o la factura es rebi amb 
posterioritat a l’aprovació d’aquesta conformitat.
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L’Ajuntament d’Argentona utilitza el programa comptable Sicalwin, subministrat per 
Diputació de Barcelona, i el procediment d’acceptació o comprovació per defecte correspon 
el moment del reconeixement de l’obligació, i, per tant, la situació comptabilitzada serà 
l’associada al moment d’aprovació dels documents que acreditin la conformitat amb els béns 
lliurats o els serveis prestats.

INFORMO

D’acord amb els criteris exposats sobre el càlcul del PMP, el període mig de pagament global 
a proveïdors de l’Ajuntament d’Argentona és el següents:

CÀLCUL PMP 635/2014

AJUNTAMENT D’ARGENTONA

PERIODE: 2T 2022

Ràtio operacions pagades  5,38 dies

Import operacions pagades  846.067,57€

Ràtio operacions pendents de pagament  31,27 dies

Import operacions pendent pagament  262.111,11€

PERIODE MITJÀ DE PAGAMENT  11,50 dies

El resultant del període mig de pagament global a proveïdors és de 11,50 dies.

CONCLUSIONS

Pel que fa al Període mig de pagament de l’Ajuntament d’Argentona es troba dins els terminis 
previstos en la normativa del RD 635/2014, modificat pel RD 1040/2017. 
Es dona trasllat d’aquesta informació a Alcaldia i a la Intervenció Municipal en compliment de 
l’article 18.5 de la L.O. 2/2012.

ANNEXOS

 Relació de factures pagades 01.04.22 al 30.06.22 – Ajuntament d’Argentona.
 Relació de factures pendents de pagament 01.04.22 al 30.06.22 – Ajuntament 

d’Argentona. “,

 “INFORME DE TRESORERIA-INTERVENCIÓ

Informe trimestral sobre el compliment del període mitjà de pagament del 2n 
trimestre 2022 corresponent a la Companyia d’Aigües d’Argentona.
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Relació de fets i fonaments de dret

1.- L’Article quart de la Llei 15/2010 de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 
de desembre, per la qual s'estableixen mesures contra la morositat en les operacions 
comercials va determinar l’obligatorietat de les Corporacions Locals d’elaborar i remetre 
als òrgans competents del Ministeri d’Economia i Hisenda i a les Comunitats Autònomes 
que tenen atribuïda la tutela financera de les Entitats Locals un informe sobre el 
compliment dels terminis previstos legalment per al pagament de les seves obligacions.

2. L’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre per la que es desenvolupen les obligacions del 
subministrament d’informació previstes a la Llei Orgànica 2/2012 de 27 d’abril 
d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera que va tenir entrada operativa en el 
primer trimestre de 2015 determina el procediment a seguir per a la seva remissió. 
En la nova redacció donada per l’Ordre HAP/2082/2014 s’ha inclòs el detall del període 
mig de pagament a proveïdors global del període que s’està complimentant.

3.- L'article 3er de la Llei 15/2010 va introduir una variació dels terminis de pagament 
mitjançant modificació de l'apartat quart de l'article 200 de la Llei de contractes del sector 
públic. El termini va passar a ser de: 30 dies a comptar des de la data d'emissió de la 
certificació d'obra. Quan no sigui procedent l'expedició de certificacions d'obra el còmput 
es realitzarà a partir de la data de registre de la factura, sempre i quan s'hagin lliurat els 
bens o prestat els serveis objecte del contracte. 

4.- L’Article 4, apartat 3 i 4, de la Llei 15/2015 disposa que els tresorers o, si no, els 
Interventors de les corporacions locals elaboraran trimestralment un informe sobre el 
compliment dels terminis previstos en aquesta Llei per al pagament de les obligacions de 
cada entitat local, que inclourà necessàriament el nombre i la quantia global de les 
obligacions pendents en que s'estigui incomplint el termini.
En les normes de gestió s'estableix que els informes es remetran obligatòriament per 
cada Corporació local i per cadascuna de les entitats dependents de les mateixes que 
tinguin la consideració d'Administració Pública segons la normativa d'estabilitat 
pressupostaria.

5.- L’Article 16.6 de l’Ordre Ministerial HAP/2105/2012 en la seva redacció donada per 
l’Ordre HAP/2082/2014 estableix que l’informe trimestral inclourà el detall del període 
mig de pagament a proveïdors, el detall del període mig del pagament global a 
proveïdors i del període mitja de pagament mensual i acumulat a proveïdors així com les 
operacions pagades i pendents de pagament de l’entitat.
La informació a enviar al Ministeri incorpora l’informe del càlcul del Període Mig de 
pagament segons el que estableix el RD 635/2014 modificat pel RD 1040/2017 de 22 de 
desembre de 2017 incloent:

El rati de les operacions pagades, el rati de les operacions pendents de pagament, 
l’import total de pagaments realitzats i l’import total de pagaments pendents.
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6.- Les dades d’aquest informe s'han tramès als òrgans competents del Ministeri 
d'Economia i Hisenda en data màxima de 30 d’abril de 2022.
El Departament d’Economia i Finances de la Generalitat de Catalunya en la seva nota 
informativa de 3 de febrer de 2015 estableix que la publicació del període mig de 
pagament a proveïdors a la Central d’Informació Econòmica i Financera de les 
Administracions Públiques prevista a l’article 28 de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, 
d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera, fa innecessària la tramesa d’aquest 
model, a la Generalitat, que se suprimeix a partir de l’entrada en vigor de la Resolució, l’1 
de gener de 2015.

7.- Les dades corresponents a la Companyia d’Aigües d’Argentona han estat facilitades a 
la Tresoreria a data 18 de juliol del 2022. Aquestes dades inclouen les factures pagades, 
les pendents de pagar i les dades d’indicadors calculades d’acord amb la comptabilitat de 
l’empresa. 

INFORME Període Mig Pagaments RD 635/2014 - Segon trimestre 2022

CÀLCUL PMP 635/2014

COMPANYIA D’AIGÜES D’ARGENTONA

PERIODE: 2T 2022
Ràtio operacions pagades 5,61 dies
Import operacions pagades  

378.096,84 €Ràtio operacions pendents de pagament  
20,2 diesImport operacions pendent pagament 98.822,50 €

PERIODE MITJÀ DE PAGAMENT  16,97 dies

Conclusió:

Pel que fa al Període mig de pagaments tant la Companyia d’Aigües d’Argentona SA 
estan dins els terminis previstos en la normativa del RD 635/2014, modificat pel RD 
1040/2017. El període mig de pagament global és de 16,97 dies. 

Cal recordar que el RD 1040/2017, que va entrar en vigor el dia 1 d’abril de 2018, modifica 
la data d’inici del còmput i l’estableix en la data d’aprovació en el cas de les certificacions 
d’obra i la data de d’entrada de la factura al registre administratiu quan no resulti 
d’aplicació un procediment d’acceptació o comprovació del bens o serveis, o la factura es 
rebi amb posterioritat a l’aplicació d’aquesta conformitat.””

Van quedar-ne assabentats
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3. Informes sobre dictàmens, mocions i proposicions que hagi d’aprovar el Ple:

ALCALDIA

3.1. Nomenament, d’en JOAN PANNÓN FARRÉ com a fill predilecte d’Argentona

“Vist l’informe del tècnic auxiliar de Cultura de data 5 de setembre de 2022, mitjançant el 
qual informa de la voluntat per part del regidor de Cultura, el senyor Àngel Puig Boltà, de 
nomenar fill predilecte de la vila a en Joan Pannón Farré.

Atès el que disposa l’article 23 i següents del Reglament de Protocol, Honors i Distincions 
de la vila d’Argentona conforme al procediment a seguir per a la concessió de la condició 
de fill predilecte és iniciar l’expedient administratiu que serveixi per determinar els mèrits 
o circumstàncies que aconselli aquesta distinció, nomenant un instructor i un secretari.

És per això que al Ple Corporatiu proposo l’adopció del següent 

ACORD

Únic.- Iniciar l’expedient administratiu per a la concessió de la condició de fill predilecte 
de la vila, a Joan Pannón Farré, nomenant al regidor, Sr. Àngel Puig Boltà com a instructor 
de l’expedient i com a secretària a la funcionària de la Corporació, Pepi Guerrero 
Martínez.”

Sra. alcaldessa.- Aquesta és la proposta, no és en si el nomenament sinó la proposta 
d’inici. Sr. Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Només per dir que nosaltres donarem suport a aquesta proposta 
d’acord. Entenem que el Sr. Joan Pannón ha fet una contribució important a favor del 
poble d’Argentona, amb el seu activisme cultural, deixant un llegat artístic i cultural molt 
important a favor de la vila, més enllà d’una biografia extensa i completa, digne de 
persona admirable. I simplement dir això, tot i que és la incubació, hi donem plenament 
suport, veurem també com s’acabaran de concretar tots aquests mèrits en el 
procediment, però entenem que, a més, és un bon moment per fer aquest 
reconeixement homenatge, atès que per la seva edat, segurament ja tot el que podia 
donar i fer pel poble d’Argentona ja ho ha fet. Per tant, votem a favor. Gràcies.

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Georgina Sabadell Simó, Joan M. Pascual Martí, Montserrat Cervantes Codina, Joaquim 
Perejoan Hernández, Pere Móra i Juvinyà, Cipriana Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, 
Montserrat Capdevila Cañadas, Xavier Collet i Diví, Montserrat Matas Oliveras, Joan 
Martín Garachana, Susana A. López Rico, Josep Arenas Ponsa, Bernat Calvo Català, 
Cristina Maynou i Casanovas i Juan Fco. Fragoso Escribano) 
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RECURSOS ECONÒMICS

3.2. Expedient de modificació de crèdits núm. 8/2022 del pressupost municipal de 
l’exercici 2022

“Vista la memòria-proposta d’Alcaldia de modificació de crèdits, per tal de fer front a 
crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, de conformitat amb allò previst als articles 
177 i següents del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, i als articles del 9 al 13 de les Bases d’execució del 
vigent pressupost municipal, al Ple Corporatiu proposo l’adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar inicialment i, en el supòsit de que en el tràmit d’informació pública no 
es presentin reclamacions, definitivament, l’expedient de modificació de crèdits núm. 
8/2022 del pressupost de l’Ajuntament d'Argentona, exercici 2022, per un import total de 
97.051,60€ sota la modalitat de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, segons el 
detall següent:

PRESSUPOST DE DESPESES 
CRÈDITS EXTRAORDINARIS
Partida Codi projecteConcepte Import
Alcaldia
Mobilitat
131-4412-22711 Bus Festa Major 2.900,00

Serveis Personals
UTG Serveis Personals
300-338-22609 Activitats culturals i esportives 22.527,64
Actes Culturals i Festes
313-338-62300 Maquinària, instal·lacions tècniques i utillatge 21.150,00
Escola Bernat de Riudemeia
321-323-62300 Maquinària, instal·lacions tècniques i utillatge 8.000,00

Serveis Econòmics
Recaptació
501-932-64100 Programari de gestió d'ingressos i portal tributari 35.000,00
Total crèdits extraordinaris 89.577,64

SUPLEMENTS DE CRÈDITS
Partida Concepte Import
Serveis Personals
UTG Serveis Personals
300-920-22799 Altres treballs realitzats per altres empreses i professionals 7.473,96
Total suplements de crèdit 7.473,96

TOTAL MODIFICACIÓ 97.051,60

Segon.- El finançament de la modificació, per un import total de 97.051,60€, anirà a 
càrrec de les següents partides:
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PRESSUPOST D'INGRESSOS
FINANÇAMENT
Partida Concepte Import
Àrea de Serveis Econòmics
UTG Serveis Econòmics
500-87000 Romanent de tresoreria per a despeses generals 2.900,00
Àrea de Serveis Econòmics

UTG Serveis Econòmics
500-87000 Romanent de tresoreria per a despeses generals 51.677,64
Àrea de Serveis Econòmics
UTG Serveis Econòmics
500-87000 Romanent de tresoreria per a despeses generals 35.000,00
Total finançament crèdits extraordinaris 89.577,64

FINANÇAMENT 
Partida Concepte Import
Àrea de Serveis Econòmics
UTG Serveis Econòmics
500-87000 Romanent de tresoreria per a despeses generals 7.473,96
Total finançament suplements de crèdit 7.473,96

TOTAL FINANÇAMENT 97.051,60

Tercer.- Una vegada efectuada la modificació de crèdit corresponent, el resum per 
capítols del pressupost és el següent:

INGRESSOS CORRENTS DESPESES CORRENTS 
CAPÍTOL 1 7.540.586,82 CAPÍTOL 1 6.908.922,41
CAPÍTOL 2 200.000,00 CAPÍTOL 2 8.334.775,55
CAPÍTOL 3 2.825.812,49 CAPÍTOL 3 57.009,14
CAPÍTOL 4 4.534.202,58 CAPÍTOL 4 724.334,33
CAPÍTOL 5 18.400,00 CAPÍTOL 5 30.000,00
Total ingressos corrents 15.119.001,89 Total despeses corrents 16.055.041,43
INGRESSOS DE CAPITAL DESPESES DE CAPITAL
CAPÍTOL 6 0 CAPÍTOL 6 8.689.048,76
CAPÍTOL 7 247.441,73 CAPÍTOL 7 0,00
Total ingressos de capital 247.441,73 Total despeses de capital 8.689.048,76
Total ingressos no financers 15.366.443,62 Total despeses no financeres 24.744.090,19
INGRESSOS FINANCERS DESPESES FINANCERES
CAPÍTOL 8 6.792.846,62 CAPÍTOL 8 0
CAPÍTOL 9 3.141.455,32 CAPÍTOL 9 556.655,37
Total ingressos financers 9.934.301,94 Total despeses financeres 556.655,37
TOTAL 25.300.745,56 25.300.745,56

Quart.- L’expedient de modificació de crèdits núm. 8/2022 aprovat en els acords 
anteriors s’haurà de sotmetre al tràmit d’informació pública durant el termini de quinze 
dies hàbils, mitjançant edicte publicat en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i 
en el Tauler electrònic d’anuncis municipal, i, en considerar-se aprovat definitivament, es 
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publicarà la modificació d’esment en el Butlletí Oficial de la Província i en el tauler 
electrònic d’anuncis de la Corporació, als efectes de la seva entrada en vigor.” 

Sra. alcaldessa.- Sra. Capdevila.

Sra. Montserrat Capdevila.- Entenc que són, que les partides que ja tenien una 
quantitat, com per exemple les carrosses, de lo de reis, ja hi havia una, se suma aquests 
21.000 €?

Sra. alcaldessa.- No, no hi havia, de les carrosses.

Sra. Montserrat Capdevila.- S’havia fet una memòria, amb l’expedient del romanent, de 
28.300 €, que es posarien en carrosses. I volia saber si es modificava aquella quantitat o 
se sumava.

Sra. alcaldessa.- Amb el romanent anterior, vols dir?

Sra. Montserrat Capdevila.- Aquí hi ha expedient 2022, decret aquest, memòria de 
proposta d’alcaldia, per això ho pregunto. És del mes de maig. Hi havia 28.300 € en 
inversió de carrosses de reis i ara no sé si es modifica o se suma. 

Sra. alcaldessa.- T’explico. Aquella partida, a la memòria d’alcaldia, tu parles de la 
primera incorporació de romanent, es va fer la memòria i aquí jo vaig recollir totes les 
demandes que m’havien fet i en un import concret que anava en aquesta partida que ara 
estem creant, es va posar uns diners que, després el que jo sé, és que no preveia 
precisament les carrosses sinó que era per altres temes relacionats amb festes i cultura.

Sra. Montserrat Capdevila.- Vol dir que els 28.300 € d’aquella memòria no eren per 
carrosses i aquests 21.000 € sí.

Sra. alcaldessa.- Exacte.

Sra. Montserrat Capdevila.- Vol dir que aquell import serà per altres coses de cultura i 
festes.

Sra. alcaldessa.- Sí, ara ens explica la regidora, a veure si recorda perquè era. 

Sra. Montserrat Capdevila.- Ho dic perquè el detall posava això.

Sra. Montserrat Cervantes.- Ho vam posar a la mateixa partida, però no vam posar la 
suficient quantitat, i era per unes grades, escenaris, per material que es va fent malbé i 
que s’ha d’anar renovant. Igualment, el detall ara mateix no te’l puc...
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Sra. Montserrat Capdevila.- El que entenc és que aquells 28.300 € han passat per una 
altra cosa i els 21.000 € d’ara sí que seran per carrosses?

Sra. Montserrat Cervantes.- Sí, en principi sí.

Sra. Montserrat Capdevila.- Ho dic perquè com es va aprovar amb lo altre, era el dubte, 
si sumava, modificava o què era. Aquesta és una de les preguntes.

Sra. alcaldessa.- No és suma sinó que aquest és l’import. 

Sra. Montserrat Capdevila.- I els 28.300 € han anat a altres

Sra. alcaldessa.- Altres despeses relacionades amb festes o cultura.

Sra. Montserrat Capdevila.- L’altra pregunta és, els 22.500 € que hi ha també de 
modificació degut a lo del tobogan, és perquè es va modificar i es va haver d’incrementar 
les hores, si?

Sra. alcaldessa.- Sí, tant el tobogan com el que es va fer a la Font Picant. 

Sra. Montserrat Capdevila.- I per últim, l’import aquest de quasi 7.500 €, que és el servei 
de Creu Roja durant la festa, això no estava contemplat, si és algo que cada any fan?

Sra. alcaldessa.- Sí, es pensava que es valia una cosa i al final va costar una altra i s’ha 
hagut de suplementar. 

Sra. Montserrat Capdevila.- O sigui, ja hi havia una quantitat i s’ha suplementat la suma 
amb això. Ens podríeu passar, quan pugueu, la suma total del servei de festa major 
d'aquest concepte?

Sra. alcaldessa.- Sí. Aquest és l’únic que suplementem, els altres són despeses. El que 
passa és que en aquesta partida de Creu Roja, no només hi haurà festa major, també hi 
haurà qualsevol despesa de Creu Roja de l’any, perquè és tot centralitzat a aquesta 
partida que veus aquí.

Sra. Montserrat Capdevila.-Sí, però entenc que aquí posa molt específicament festa 
major. Entenc que ja hi havia, ara m’ho invento, 200 €, i s’incrementa amb 7.500 €. Jo 
només vull saber el cost d’aquest concepte.

Sra. alcaldessa.- Sí, li passarem. Algun altre? Sr. Martín.

Sr. Joan Martín.- Jo faig una pregunta referent això. Nosaltres aprovem, al mes de març, 
em sembla que ha dit, o de maig, una partida específica per carrosses i després...
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Sra. alcaldessa.- No, hi va haver un malentès. A mi em van demanar unes partides, les 
vaig posar a l’Excel, per treballar a la modificació i, quan vaig fer l’explicació de cada cosa, 
que m’ho vaig apuntant, em vaig apuntar que aquell import era per diverses coses, entre 
elles les carrosses, i un cop es va veure tècnicament, es va detectar que no havien previst, 
no sé qui es va despistar, potser jo, que no s’havia previst els diners per les carrosses, és 
aquest el tema. 

Sr. Joan Martín.- Sí, però la pregunta, des del desconeixement i entenent que tot és molt 
lent i és complex, però nosaltres fem una aprovació aquí on se’ns fica una partida 
destinada a això i es pot modificar sense que ho tornem a aprovar?

Sra. alcaldessa.- La partida és la mateixa, perquè les partides no especifiquen tant, són 
partides genèriques de maquinària o el que sigui. L’única cosa que va ser diferent és, les 
partides són les correctes, les que vam aprovar, la meva memòria, quan jo faig la 
memòria i recullo el contingut de tot això, jo hi vaig reflectir aquestes carrosses, després 
és quan s’ha vist que no estaven en el sumatori. Però el Ple el que va aprovar és correcte, 
no ha aprovat una cosa que no és, és una documentació d’expedient, que és la memòria, 
que explica més el detall de totes les qüestions. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per 12 vots a favor (Georgina Sabadell 
Simó, Joan M. Pascual Martí, Montserrat Cervantes Codina, Joaquim Perejoan Hernández, 
Pere Móra i Juvinyà, Cipriana Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, Susana A. López Rico, 
Josep Arenas Ponsa, Bernat Calvo Català, Cristina Maynou i Casanovas i Juan Fco. Fragoso 
Escribano) i 4 abstencions (Montserrat Capdevila Cañadas, Xavier Collet i Diví, Montserrat 
Matas Oliveras i Joan Martín Garachana)

4. Mocions i interpel·lacions grups municipals

4.1. Moció del grup municipal Tots per Argentona, de modificació dels trams i les 
tarifes d’aigua potable 

“La crisi climàtica que estem patint provoca impactes que es produeixen cada dia amb 
més intensitat. Alguns dels seus efectes son els fenòmens meteorològics extrems, 
onades de calor i períodes de sequera cada cop més llargs, freqüents i intensos. 

A Catalunya tornem a patir un període de sequera greu que limita la disponibilitat i la 
qualitat de l’aigua per al consum humà i l’agricultura. 

Per això el consum d’aigua de forma responsable no hauria de ser una actitud puntual en 
temps de sequera sinó un hàbit integrat en totes les activitats humanes. 

És necessari, doncs, que tots els sectors de la societat consolidem i integrem en la nostra 
activitat diària la cultura de l’estalvi i l’adopció de consums sostenibles. L’administració, i 
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els Ajuntaments en particular, hi tenen un paper fonamental en la conscienciació i 
foment d’aquesta actitud. 

És important i urgent que l’Ajuntament faci polítiques coherents en aquesta direcció i 
sigui exemple per als ciutadans per tal de corresponsabilitzar-nos, individualment i 
col·lectiva, de les causes d’aquest problema i de les vies de solució. 

Una eina important per avançar en aquest camí és fer una gestió de les tarifes d’aigua i 
dels trams que sigui transparent, adequada a la situació de crisi i que premiï el consum 
responsable i sancioni el consum desmesurat.

L’OMS estableix el mínim de consum d’aigua necessari en 100 litres per persona i dia. 
Això equival a 3 m3 al mes i a 9 m3 el trimestre, que és el període de facturació actual. 

Podem comprovar que els trams actuals de consum d’aigua d’ús domèstic no s’ajusten al 
barem proposat per l’OMS: 

Això fa que famílies que tenen un consum responsable d’aigua vegin incrementa la seva 
factura per haver-la de pagar al preu dels trams més alts. 

Cal que els trams i les tarifes de venda d’aigua s’ajustin al límit proposat per l’OMS i per 
això: 

Proposem al Ple l'adopció dels següents acords: 

1. Que es faci una campanya d’informació i conscienciació per tal que els ciutadans i 
ciutadanes coneguin les noves tarifes d’aigua i la possibilitat d’estalviar si se’n fa un 
consum responsable. 
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2. Proposar al Consell d’Administració de la companyia Aigües d’Argentona unes noves 
tarifes i trams que s’ajustin al límit proposat per l’OMS i que incentivin l’estalvi d’aigua. En 
concret, la creació d’un quart tram amb els següents preus:

I aquests nous trams: 

“

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Vam presentar aquesta moció amb dos objectius. Un és que des de 
l'Ajuntament es fes una campanya per a conscienciar els ciutadans i ciutadanes sobre la 
necessitat de fer un consum responsable de l’aigua, per evidentment, com una de les 
mesures, per fer front a la situació de crisi climàtica que estem vivint. L’altre objectiu era 
per a aconseguir això, i fer-ho més transparent, ajustar i modificar els trams i els preus de 
l'aigua que ara actualment s’estan cobrant. Quan vam presentar aquesta moció a la 
comissió informativa, a la resta de grups els va semblar bé, cosa que agraïm, vam veure 
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també, però, la necessitat d’estudiar-ho a fons, perquè nosaltres vam agafar com a 
mesura una dada que ens donava l’OMS, que era el consum mínim desitjable, que eren 
100 litres per persona i dia. Sembla ser, per les dades que des del govern també van 
recollir, que des d’Argentona estem per sobre d’aquesta mitjana, per tant, és pertinent 
fer aquesta campanya, però està bé que en parlem i concretem quins són els números i 
els referents que fem, per obtenir aquest consum desitjable. Per tant, vam acordar a la 
comissió informativa que retiraríem aquesta moció, que la deixaríem sobre la taula, per 
poder fer aquest estudi més acurat, amb criteris polítics, evidentment, que han d’intentar 
això que deia, donar una mica de camí cap a aquesta crisi climàtica que vivim. Per tant, la 
deixaríem sobre la taula, amb la voluntat de tots els grups de posar-nos a treballar en 
aquest aspecte. Jo, si els sembla bé, farem arribar als grups i a la companyia d’aigües, una 
llista de preguntes que ens seria interessant conèixer per tal de començar a estudiar a 
fons com afrontem aquest tema i esperem poder-ho fer aviat, que se’ns convoqui. Entenc 
que serà des del govern que es farà aquesta convocatòria i que puguem presentar en el 
proper Ple aquesta moció, més detallada, en quant a la quantitat d’aigua i preus que seria 
pertinent aprovar. 

Sra. alcaldessa.- Les preguntes que deia, ens les farà arribar prèvies a la reunió, entenc?

Sr. Xavier Collet.- Sí, sí, avui o demà els hi enviem. Gràcies. 

Aquest punt es retira de l’ordre del dia

4.2 Moció conjunta dels grups municipals Tots per Argentona, Unitat, Argentona 
per la República i Junts per Catalunya – Argentona, per l’aprovació del manifest de 
l’acord social per l’amnistia i l’autodeterminació

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. És una moció presentada conjuntament. No sé si la volen 
llegir de forma compartida.

Sra. alcaldessa.- Ens donem per units a la moció.

““ANTECEDENTS I MOTIUS

En la darrera dècada, la societat catalana ha protagonitzat un llarg procés democràtic, 
amb una mobilització persistent i singular, per decidir lliure ipacíficament el seu present i 
el seu futur. De les primeres consultes populars, ala manifestació contra la sentència de 
l’Estatut, passant per la consulta del 9N i fins arribar al referèndum de l’1-O, brutalment 
reprimit per l’Estat, i la vaga general del 3 d’octubre.

Aquest octubre farà cinc anys de l’inici d’un canvi de cicle marcat per una llarga repressió 
que encara no ha acabat. La seva continuïtat –avui, ara i aquí–és un fet que va des de la 
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pervivència de l’exili fins a les més de 800 persones amb causa judicial encara oberta. 
Arran d’aquells fets, més de 2.562 persones han estat investigades i les estimacions més 
acurades estimen en més de 4.500 les persones afectades, comptant les 1.066 persones 
ferides l’1-O. Per contra, cap responsable d’aquella violència policial ha estat condemnat 
sinó tot el contrari: tots han estat ascendits, guardonats i condecorats.

Malgrat tot, rere cinc anys complexes i difícils i encara sota l’actual context de bloqueig, 
volem palesar que durant tot aquest temps el posicionament clarament majoritari de la 
societat catalana ha estat clar i inequívoc, de forma continuada i ininterrompuda, davant 
la dinàmica repressiva viscuda i respecte a la necessitat d’un marc democràtic de 
resolució del conflicte. I és això què volem posar en valor: entre el 70% i el 80% de la 
societat s’ha posicionat, ahir i avui, contra la repressió i a favor d’una sortida democràtica.

També en aquests cinc anys, els més destacats organismes internacionals de defensa 
dels drets humans, múltiples instàncies judicials europees i fins al Consell d’Europa han 
constatat l’anomalia democràtica que vivim. L’excepcionalitat jurídica, penal, penitenciària 
i policial viscuda ens situa com una excepció. El catàleg desplegat ha estat tristament 
extens –de la guerra bruta a cada inhabilitació, de l’aplicació del 155 a recórrer a tipus 
penals especials (sedició, rebel·lió, terrorisme), de les multes milionàries a la presó, 
fins a arribar a l’espionatge cibernètic massiu. Tot plegat, mentre la suspensió de lleis 
catalanes, la prohibició de debatre en seu parlamentària qüestions com la monarquia o 
l’autodeterminació o la ingerència judicial en el model educatiu configuren l’altra cara
d’una mateixa moneda.

En temps convulsos, la regressió, la involució i la degradació democràtica ens afecta a 
totes i tots. Amb el retrovisor panoràmic del temps viscut i els llums llargs que cerquen 
una resolució democràtica, avui insistim en que les bases de qualsevol sortida passen per 
la fi de la repressió i la construcció d’un marc democràtic de resolució. Difícilment hi 
haurà alternativa democràtica si no es resolen les conseqüències del conflicte ni 
s’aborden les arrels del mateix.

Per tot l’anteriorment exposat, el Grup Municipal de TOTS PER ARGENTONAproposa al 
Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent acord:

L’Ajuntament d’ARGENTONA, atès l’impuls civil que promou un ampli Acord Socialper 
l’Amnistia i l’Autodeterminació, expressa el seu suport a:

 L’amnistia, entesa com la necessitat d’una solució col·lectiva i integral per a totes les 
persones exiliades, encausades i represaliades.

 L’autodeterminació, entesa com la necessitat d’un marc de resolució democràtica 
basat en el respecte a l’exercici de la lliure determinació de la societat catalana.
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I per a que quedi constància, als efectes oportuns, s’acorda també donar trasllat de la 
present resolució a l’Acord Social per l’Amnistia i l’Autodeterminació.””

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per 13 vots a favor (Georgina Sabadell 
Simó, Joan M. Pascual Martí, Montserrat Cervantes Codina, Joaquim Perejoan Hernández, 
Pere Móra i Juvinyà, Cipriana Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, Montserrat Capdevila 
Cañadas, Xavier Collet i Diví, Montserrat Matas Oliveras, Joan Martín Garachana, Bernat 
Calvo Català i Cristina Maynou i Casanovas) i 3 vots en contra (Susana A. López Rico, Josep 
Arenas Ponsa i Juan Fco. Fragoso Escribano)

4.3. Moció del grup municipal PSC-CP, sobre la millora de la política redistributiva i 
adopció de beneficis fiscals en les ordenances fiscals de l’Ajuntament d’Argentona 
per al 2023 i regularització de les ordenances sobre prestacions patrimonials no 
tributàries

“De conformitat amb allò previst en el RD legislatiu 2/2004, de 5 de març, l’Ajuntament 
d’Argentona disposa d’ordenances fiscals reguladores dels diversos tributs i preus públics 
necessaris fer finançar despeses dels pressupostos locals.

El Grup municipal Socialista (PSC-CP) entén que és imprescindible una tributació més 
progressiva, més justa i equitativa, que respongui a la capacitat econòmica real dels 
vilatans per avançar en l’afavoriment un creixement local més sostenible, en la línia dels 
objectius marcats per l’Agenda 2030 i en concret per afavorir els objectius senyalats en 
l’Agenda 2030 per a Argentona.

Al mateix temps, molts dels beneficis fiscals que l’ajuntament d’Argentona té a l’abast 
d’implantar, es poden relacionar directament a línies, metes i objectius definits 
concretament en els OBJECTIUS 2030, com són les bonificacions potestatives en l’àmbit 
de la igualtat de gènere (Objectiu 5 de l’Agenda), en el foment d’una energia assequible i 
no contaminant (Objectiu 8) o de foment de la petita i la mitjana empresa (meta 8.3, 
objectiu 8) i també en l’àmbit de la inclusió social, econòmica i política (Objectiu 10) i un 
llarg etcètera.

Vist el que hem exposat, el grup municipal socialista presenta la següent MOCIÓ, 
orientada a la millora de les ordenances fiscals vigents al municipi, en dues línies: per un 
costat, per tal de donar una força més gran, a la política redistributiva i igualitària en la 
mesura del que hi pugui incidir l’Ajuntament, ja sigui mantenint, introduint o ampliant, les 
bonificacions (beneficis fiscals) que es regulen en les ordenances vigents, i d’un altre, en 
la línia d’impulsar una administració local més eficaç i més transparent, reforçant les 
garanties de les persones com a un dels objectius inclosos, d’una millor governança 
pública, impulsant institucions, a tots els nivells de govern, més sòlides, transparents i 
respectuoses amb l’estat de dret, tot això enquadrat en l’impuls dels objectius de 
desenvolupament sostenible a l’Ajuntament d’Argentona, d’una manera real i no tan sols 
simbòlica.
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Per això proposem que el ple de l’Ajuntament vulgui adoptar els acords següents, que es 
formulen en aquesta:

MOCIÓ
1. Instar l’alcaldia d’Argentona a que prengui les mesures per a la millora de la 
política redistributiva i igualitària mitjançant la inclusió o, en el seu cas, el 
reforçament dels beneficis fiscals, en les ordenances fiscals de l’Ajuntament 
d’Argentona per al 2023, proposant-se adoptar els acords següents:
1.1. Enquadrats en els Instruments de mesures fiscals que donin suport a la 
igualtat de gènere:

Generalització, en totes les ordenances fiscals reguladores de les taxes i preus 
públics, d’una tarifa més baixa per víctimes de violència de gènere i per a 
famílies monoparentals.

1.2. Enquadrats en els Instruments de mesures fiscals que donin suport a la 
utilització de energies renovables:

1.2.1. Impost de vehicles de tracció mecànica (IVTM): incloure, o en el seu cas 
incrementar la Bonificació en funció dels tipus de carburant i incidència en 
el medi ambient, de fins el 75 %.

1.2.2. Impost de vehicles de tracció mecànica (IVTM): incloure, o en el seu 
cas, incrementar fins el màxim establert en la llei:
La Bonificació per tipus de motor i incidència en el medi ambient, fins el 
75 %.

1.2.3. Impost de construccions, instal·lacions i obres (ICIO): incloure, o en el 
seu cas incrementar fins el màxim establert en la llei:
La Bonificació per a obres d’aprofitament d’energia solar, fins el 95 %.

1.2.4. Impost de béns Immobles (IBI): incloure, o en el seu cas incrementar 
fins el màxim establert en la llei, bonificacions per a béns immobles amb 
sistemes d’aprofitament tèrmic o energètic, fins el 50%.

1.3. Enquadrats en els Instruments de política fiscal que fomenten el 
creixement econòmic:

1.3.1. Impost d’activitats econòmiques (IAE): incloure, o en el seu cas 
incrementar fins el màxim establert en la llei les següents bonificacions:
 Bonificació del 50% per inici d’activitat empresarial.
 Bonificació (IAE) per creació d’ocupació, fins el 50 %.
 Bonificació (IAE) en el cas de rendiment net negatiu o inferior a la 

xifra que es determini l’ordenança fiscal, de fins el 50 %.
 Bonificació (IAE) del 95 % per a activitats d’especial interès o d’utilitat 

municipal que determini el ple de l’Ajuntament, de forma 
individualitzada o per sol·licitud expressa. Bonificació (IBI) per a béns 
en els que es desenvolupin activitats d’especial interès municipal, fins 
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el 95%.
1.3.2. IIVTNU (Plusvàlua): Incloure pel que fa a les transmissions mortis causa 

de locals en els que el causant, a títol individual, exercia efectivament de 
forma habitual, personal i directa activitats empresarials o 
professionals, sempre que els adquirents siguin el cònjuge, els 
descendents o adoptats o els ascendents o adoptants i el convivent en les 
unions estables de parella, constituïdes d’acord amb les lleis d’unions de 
aquest tipus, es podrà gaudir d’un 95% de bonificació en la quota.

1.4. Enquadrats en els Instruments de política fiscal que fomenten la inclusió 
social i econòmica:

1.4.1. Bonificació en ICIO: incloure, o en el seu cas incrementar fins el 
màxim establert en la llei, bonificacions que promoguin l’accessibilitat de 
persones amb diversitat funcional.
1.4.2. Bonificació en ICIO i IBI: mantenir, i ampliar en el seu cas, fins el 
màxim establert en la llei, per a habitatges de protecció oficial, del 50 %.
1.4.3. Bonificació en IBI: Incloure la bonificació per a béns residencials 
destinats a lloguer d’habitatges de renda limitada, del 50 % .
1.4.4. Establir Recàrrecs per a habitatges desocupats, 50 %.
1.4.5. Incloure una bonificació per a immobles situats en àrees 
deprimides, fins el 90 %.

2. Enquadrat entre les mesures de millora d’una bona governança pública local: 
Instar l’alcaldia d’Argentona a que prengui les mesures necessàries per endegar 
una proposta concreta, en l’àmbit de les Ordenances fiscals per a 2023, de 
promulgació de les -actualment inexistents- ordenances reguladores de les:
2.1.1. Prestacions patrimonials de caràcter públic no tributari de l’aigua;
2.2. Prestacions patrimonials de caràcter públic no tributari del servei de 
clavegueram;
2.3. Prestacions patrimonials de caràcter públic no tributari dels serveis, 

treballs i subministraments, complementaris a la venda de l’aigua.

Vist que no consta que l’Ajuntament d’Argentona tingui aprovada cap ”contraprestació 
patrimonial no tributària” en la forma en la que estableix la normativa en vigor, punt 6 
de l’article 20 del RD legislatiu 2/2004, de 5 de març (*).
Considerant també, que les mesures proposades s’inclouen en la conveniència de 
reforçar la transparència de l’Ajuntament d’Argentona, d’acord amb els objectius de 
l’Agenda 2030 i específicament dins d’una mesura de bona governança pública (metes 
16.6 i 16.10 ) i de la defensa d’institucions sòlides i eficaces (meta 16.3).

(*) “6. Las contraprestaciones económicas establecidas coactivamente que se 
perciban por la prestación de los servicios públicos a que se refiere el apartado 4 de 
este artículo, realizada de forma directa mediante personificación privada o mediante 
gestión indirecta, tendrán la condición de prestaciones patrimoniales de carácter 
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público no tributario conforme a lo previsto en el artículo 31.3 de la Constitución.
En concreto, tendrán tal consideración aquellas exigidas por la explotación de obras o 
la prestación de servicios, en régimen de concesión, sociedades de economía mixta, 
entidades públicas empresariales, sociedades de capital íntegramente público y 
demás fórmulas de Derecho privado.
Sin perjuicio de lo establecido en el artículo 103 de la Ley de Contratos del Sector 
Público, las contraprestaciones económicas a que se refiere este apartado se 
regularán mediante ordenanza. Durante el procedimiento de aprobación de dicha 
ordenanza las entidades locales solicitarán informe preceptivo de aquellas 
Administraciones Públicas a las que el ordenamiento jurídico les atribuyera alguna 
facultad de intervención sobre las mismas.””

Sra. alcaldessa.- Sr. Arenas.

Sr. Josep Arenas.- Gràcies, alcaldessa. Bé, tothom sentim a dir, de diferents llocs, que 
s’acosta una tardor complicada, pel marc polític i social, sobretot social i econòmic que 
estem vivint. En aquest sentit, el grup municipal del PSC, davant del moment de prendre 
decisions sobre les ordenances fiscals, creiem que cal insistir en la política redistributiva i 
adoptar tots aquells beneficis fiscals en les ordenances de l'Ajuntament d’Argentona que 
afavoreixin als vilatans allò més possible. En aquest sentit, entenem que és 
imprescindible, per tant, una tributació el més progressiva, justa i equitativa possible, que 
respongui a la capacitat real dels vilatans, per avançar en l’afavoriment d’un creixement 
local, en la perspectiva doncs, de tots aquells objectius que ja vénen marcats a l’agenda 
2030. En aquest sentit, bueno, volem fer especial remarca en la igualtat de gènere, en el 
foment d’una energia assequible i no contaminant, en el foment de la petita i la mitjana 
empresa i també en l’àmbit de la inclusió social, econòmica i política i, no m’estenc, en 
tota la descripció dels objectius del 2030. En aquest sentit, nosaltres proposem, instem a 
l’alcaldia a que prengui mesures per millorar la política redistributiva i igualitària 
mitjançant la inclusió, en el seu cas, del reforçament dels beneficis fiscals en les 
ordenances fiscals per l’any que ve, pel 2023. I proposem una sèrie d’acords. Tot això, en 
un marc que sempre hem demanat, de diàleg, de negociació i d’acord, en allò que, 
bueno, dit d’una altra manera, toca la butxaca dels ciutadans, i també toca els recursos 
que té l’Ajuntament per prestar els serveis. Per tant, enquadrats en aquesta perspectiva, 
nosaltres proposem que l’alcaldia tingui en compte aquests instruments i aquestes 
mesures, que donin suport a la igualtat de gènere. En primer lloc, per exemple, 
proposem la generalització, en totes les ordenances fiscals reguladores de les taxes i 
preus públics, d’una tarifa més baixa per a les persones que són de famílies 
monoparentals i també per aquelles que han sofert violència de gènere. Després ja, en 
cada un dels diferents impostos, vehicles de tracció mecànica, instal·lacions i obres, ICIO, 
l'IBI, l’IAE, en definitiva, proposem que s’abasti fins allà on la llei permet, per la 
bonificació. Per exemple, bonificació per aprofitament d’energia solar, fins al 95% que 
permet o, en el seu cas, incrementar el que ara hi ha fins aquest 95% que senyala la llei. 
Això ho senyalem per tots aquests impostos. També, la plusvàlua, ja vam dir-ho aquest 
any, quan es va tractar aquest tema, que volíem incloure el següent. Incloure, pel que fa a 
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les transmissions mortis causa de locals en els que el causant, exercia a títol individual, 
exercia efectivament de forma habitual, personal i directa, activitats empresarials o 
professionals, sempre que els adquirents siguin el cònjuge, els descendents o adoptats o 
els ascendents o adoptants i el convivent en les unions estables de parella. És a dir, que 
no perjudiqui en aquests casos, que la nostra ordenança no ho contemplava i la Sra. 
alcaldessa inicialment va dir que ho admetria i després va dir, vostè mateixa, que ho 
veuríem en aquestes properes ordenances. Per tant, nosaltres ho recollim en aquí. 
També, instruments que fomentin la inclusió social i econòmica, bonificació en l’ICIO i 
l’IBI. Per exemple, senyalem, o sigui, bonificació a béns residencials destinats a habitatges 
de renda limitada del 50%. Aquesta crec que ja figura, que era la d’establir recàrrecs per 
habitatges desocupats al 50%. En tot cas, no tenim cap inconvenient aquelles que ja hi 
són. Però sí que volíem fer un quadre el més visible possible de totes aquestes possibles 
bonificacions. La segona part de la moció s’enquadra en mesures que també són que 
instem a l’alcaldia a que prengui les mesures necessàries per endegar una proposta 
concreta en l’àmbit de les ordenances fiscals, per promulgar unes ordenances que 
actualment no existeixen, que són les reguladores del que se’n diu prestacions 
patrimonials de caràcter públic no tributari de l’aigua i també del servei de clavegueram i 
també de treball, subministraments complementaris a la venda d’aigua. Nosaltres 
entenem, tal com senyala la llei, que aquestes prestacions haurien d’existir. Creiem que 
s’hauria d’aprovar una ordenança, com dic, de prestacions patrimonials no 
contributàries, en les que hi hauria les tarifes a cobrar que aquesta ordenança requereix 
una consulta prèvia a la ciutadania. I a continuació, fer l’aprovació provisional del Ple de 
l’ordenança amb les tarifes a cobrar. I això enllaça amb la moció que ha quedat sobre la 
taula i que ha presentat el grup de TxArgentona, relacionat amb una proposta que feien 
vostès, ja de valoració. Nosaltres entenem que aquesta proposta que vostès fan és una 
contribució important i convenient, però creiem que s’ha de fer en aquest àmbit, el que 
senyala la normativa, perquè sinó, ens podem trobar que no hi hagi el suport legal 
necessari per fer aquests cobraments d’aquesta prestació. Això, com dic, requereix 
després l’exposició al públic, el període de reclamacions i, finalment, l’aprovació 
definitiva. Per tot això, naturalment, s’ha de fer un estudi econòmic del servei de l’aigua i 
dels serveis que he esmentat, lligats al clavegueram i a la prestació del servei de l’aigua. 
Llavors, creiem que és important que això es tingui en compte i que s’arbitrin els 
procediments legals, perquè tots els vilatans puguin tenir la garantia de que s’estan fent 
adequadament aquesta aplicació d’aquesta ordenança ara inexistent. Aleshores, 
nosaltres volem fer aquesta proposta i aquesta és la qüestió. 

Sra. alcaldessa.- No sé si ho he entès malament, però vostès el que demanaven és que 
això es pugui fer en un debat, en una propera reunió, per tant, entenc que no la tirarem 
endavant, aquesta moció?

Sr. Josep Arenas.- Estem disposats a seguir-ne parlant i a que puguem arribar a fets 
concrets, en quant a aquests beneficis fiscals, es tradueixin en el moment que s’aprovin 
les ordenances, el que presentem avui és només que es prengui en consideració i que, 
per tant, això es tingui en compte en el moment de fer la proposta concreta que vostè, 
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com a regidora d’hisenda, com alcaldessa, com a cap del govern municipal, ens vulgui 
presentar de cara a les ordenances fiscals que han de regir per l’any 2023. En aquest 
sentit, reitero la nostra predisposició a dialogar-ho i acordar-ho.

Sra. alcaldessa.- Jo, el que ja saben, perquè ja els ho he dit, és que algunes d’aquestes 
mesures ja hi són, per tant, estarem d’acord en posar-les, eh que sí? Res més?

Sr. Josep Arenas.- Nosaltres estem disposats a que si vostès estan, ens confirmen la 
conveniència de tractar aquestes qüestions...

Sra. alcaldessa.- Sempre que la legalitat ens ho permeti, sempre que l’impacte en el 
pressupost sigui assumible, perquè la majoria d’aquestes propostes ja hi són, per tant, a 
mi no em preocupa, ara bé, vostè ens parla de l’IAE. És cert que nosaltres no hi tenim cap 
mena de bonificació prevista de les potestatives, i això ja li vaig comentar. La primera 
conversa que he tingut amb el tresorer, em deia, abans d’aprovar qualsevol cosa, tenint 
en compte que després d’això ve el pressupost, hem de fer un estudi per veure quin és 
l’impacte, perquè si aquest IAE estem parlant que això genera una baixa d’ingressos, 
haurem de tenir aquest debat. Per tant, jo no li puc assegurar que tirem endavant totes 
les bonificacions que diu. Cadascuna d’elles es podrà estudiar, això segur.

Sr. Josep Arenas.- A nosaltres ens agradaria que, per exemple, el que fa referència a les 
prestacions patrimonials de caràcter públic no tributari de l’aigua, les mateixes del 
clavegueram, les mateixes dels serveis i treballs i subministraments complementaris a la 
venda d’aigua, com deia vostè, hi hagi els informes necessaris. Nosaltres estaríem molt 
contents de que hi haguessin els informes d’assessoria jurídica, d’intervenció, etc., sobre 
si aquestes figures són necessàries, són obligatòries, sobre la situació actual, què 
representa, això creiem que és fonamental. I pel que fa a la primera part, igualment. Si hi 
ha un informe d’intervenció i tresoreria per cadascun d’aquests serveis, que a dia d’avui 
no se’ns ha presentat, tot i que vam presentar la moció fa gairebé un mes, doncs bé, 
estaria bé que hi fos, aquest informe.

Sra. alcaldessa.- Em sap greu que faci un mes i jo no l’hagi rebut a temps, perquè jo no 
l’he rebut fa un mes, per alguna qüestió que no sé, no m’ha arribat fins fa relativament 
poc i, just abans de les informatives, jo vaig intentar demanar aquesta valoració, però és 
impossible, amb tot el volum de feina, deixar-ho tot per posar-se a fer aquest estudi.

Sr. Josep Arenas.- Jo ara no li demano que vostè faci més del que pot fer, jo no li 
demanaré mai això, jo el que només li testimonio és que per registre va entrar aquesta 
moció el dia 11 d’agost. I avui és 12 de setembre.

Sra. alcaldessa.- L’agost no és un mes molt bo, però bueno. No passa res, ja li he dit, el 
que puc fer és valorar totes aquestes propostes. Jo no li estic dient que es puguin aprovar 
totes o, com a mínim, que jo les pugui proposar totes. Si vostès, un cop passades 
aquestes reunions que farem tots els grups, encara creuen que han de presentar una 
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moció nova per incloure propostes de bonificació que no s’han pogut incloure, pel motiu 
que sigui, que ja li dic, que sobretot serà impacte econòmic, i sobretot serà recollir el que 
diu la pròpia llei, doncs endavant, ho tornaran a presentar i ja està. 

Sr. Josep Arenas.- Jo el que li volia dir o li estava dient era que, si vostè, com diu, no se 
n’ha assabentat en tot aquest mes i això és el que ha impedit que hi hagi aquests 
informes, estem disposats a que es facin tots aquests informes, que creiem que són molt 
necessaris, deixem també la moció sobre la taula i que aleshores, es pugui veure en un 
proper Ple i bueno, no sé quan té vostè intenció de presentar les modificacions o la 
creació d’ordenances.

Sra. alcaldessa.- Sí, el que hem comentat abans és que faríem una reunió amb tots els 
grups a final de mes, perquè poguéssim plantejar la possibilitat d’aprovar aquestes 
ordenances la segona quinzena del mes d’octubre. Per tant, aquesta reunió primera seria 
per recollir una mica totes les propostes dels grups, plantejar jo també per part nostra les 
propostes que fem, parlant-ho sempre com fem amb intervenció i tresoreria.

Sr. Josep Arenas.- Val, doncs nosaltres deixem la moció damunt la taula i en tot cas, 
quedaria pel proper Ple i, si s’escau, amb les modificacions que, derivades d’aquestes 
reunions es puguin produir.

Sra. alcaldessa.- D’acord. 

Aquest punt de l’ordre del dia resta sobre la taula.

4.4. Moció conjunta dels grups municipals Junts per Catalunya – Argentona i Unitat, 
Argentona per la República i Tots per Argentona, de suport al 5è aniversari de l’1 
d’octubre

“L’1 d’octubre de 2017 és una data que perviurà per sempre en la memòria col·lectiva 
d’aquest país. Enguany fa cinc anys d’aquella efemèride i avui commemorem una fita 
històrica d’exercici democràtic i de defensa democràtica del dret d’autodeterminació dels 
pobles, per tal que els ciutadans puguin decidir lliurament el seu futur.

Més de dos milions de persones vam decidir participar activament en el Referèndum, 
malgrat els incomptables intents previs per atemorir a la població per part del govern 
espanyol –també a través dels seus braços judicials, policials i dels mitjans de 
comunicació. Dos milions de conciutadans i conciutadanes vam defensar els col·legis 
electorals, dormint-hi el dia abans, defensant urnes i paperetes, i defensant també la 
democràcia i el dret a votar, durant la jornada electoral.

Avui, esdevé imprescindible recordar aquests fets i reivindicar la fortalesa, tenacitat i 
resiliència dels ciutadans i ciutadanes d’aquest país que vam actuar de forma plenament 
pacífica i democràtica.
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Argentona no vam ser una excepció i vam tenir un nivell excel·lent d’organització i 
participació en el Referèndum, convertint-lo en un èxit col·lectiu del poble i en un 
esdeveniment històric per no oblidar mai. Precisament, un dels locals electorals més 
multitudinaris va ser el de l’antiga Velcro, on creiem que hi hauria d’haver una placa 
d’homenatge que ens faci present l’1 d’octubre.

Molts dels nostres líders polítics han hagut de patir la presó o l’exili per aquests fets -
també a escala municipal molts alcaldes han hagut de patir processos judicials per, 
simplement, haver complert la voluntat popular majoritària de fer un Referèndum sobre 
el dret a l’autodeterminació del poble català.

Per tots aquests motius, es proposa al Ple Municipal l’adopció de l’ACORD següent:

Primer.- Col·locar una placa commemorativa d’homenatge a l’1 d’octubre a l’edifici de 
l’antiga Velcro en record del Referèndum de l’1 d’octubre, en agraïment a tothom qui va 
contribuir a fer-lo possible, des de qualsevol posició i en la mesura de les seves 
possibilitats, exercint el dret democràtic legítim a decidir el futur del país.”

Sr. Bernat Calvo.- Bé, aquesta és la moció que presentem nosaltres i que donem 
l’agraïment i les gràcies als grups municipals d’Unitat i TxArgentona per la seva adhesió, 
per poder presentar conjuntament aquesta moció. Creiem que entre tots vam fer 
possible aquest èxit col·lectiu de l’1 d’octubre i que, d’alguna manera, hauria de quedar el 
record. Sí que és veritat que els mateixos, alguns dels mateixos promotors d’aquest 
referèndum van, crec que en el primer aniversari, van posar com unes plaques, 
provisionals, per dir-ho això, als diferents col·legis, i creiem que podria ser una bona idea, 
crear una placa única, amb la idea de perdurar en el temps, que fes menció a tots 
aquests col·legis electorals que van haver-hi, però probablement a la Velcro, perquè al no 
ser una escola, i no ser la institució de l'Ajuntament, creiem que era el lloc més idoni. 
Entre altres coses perquè, com menciona la moció, va ser l’espai més multitudinari de 
votació. I a més a més, sobretot aquesta placa volem que sigui un homenatge i un acte de 
record per totes les persones que van lluitar i es van comprometre per fer possible el 
referèndum de l’1 d’octubre, malgrat tots els riscos que els hi va suposar. Inclús tenim, 
aquí a Argentona, un exalcalde que està encara pendent d’un judici per aquesta qüestió. 
Per tant, creiem que és ben avinent i encara per aquest motiu, precisament, el record 
encara és molt fresc i creiem que és un bon moment per poder fer aquest homenatge. 
Per tant, demanem el vot per aquesta moció, i si algú, a més dels grups que presenten 
conjuntament presentant aquesta moció, volen defensar-la, estarem encantats.

Sra. alcaldessa.- Jo, abans de passar la paraula al Sr. Collet, només volia aclarir, crec que 
vam comentar que faríem referència a tots els centres de votació, a la placa, oi que sí?

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

d
96

80
af

fc
55

24
23

0b
f5

34
86

90
76

08
47

a0
01

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

06/10/2022 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Cervantes i
Codina

07/10/2022 Alcaldessa
accidental

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

645

Sr. Bernat Calvo.- Sí. És probable que la moció, no ho diu explícitament. Es va dir a la 
comissió informativa, per això ara ho he comentat. Vaig entendre que era un pacte que 
es faria, no sé si voleu que quedi constància formalment a la moció. 

Sra. alcaldessa.- No, a l’hora d’executar-ho, si de cas, consensuarem el text, perquè 
estigueu tots d’acord. Passo la paraula al Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. El nostre vot serà favorable, però lamento haver de dir que hi 
ha hagut algun error, no sé si per mala comunicació nostra o què, però a la comissió 
informativa no ens hi vam adherir. Més que res, perquè en el nostre grup no es va 
plantejar així i, per tant, no se’n va parlar i no es va decidir. Per tant, preferiríem, ens sap 
greu, que això no constés, tot i que el vot evidentment serà favorable. I va ser a la 
comissió informativa que vam proposar que a la placa i constés la referència a tots els 
altres centres, perquè uns poden ser els més nombrosos en assistència, però tots són 
igual d’importants, i en tot cas, ens semblava bé que hi hagués aquesta referència als 
altres centres. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Hauríem de votar primer l’esmena, que és el títol, només. 
Es procedeix a la votació de l’esmena.

Sr. Josep Arenas.- Volia preguntar, abans, si finalment se sap quin és el text, de la placa, 
perquè diu que s’acorda una placa, però no el text.

Sra. alcaldessa.- Hi ha el text al qual fa referència la moció, només que quedi clar que és 
un homenatge a tots els centres de votació, encara que es col·loqui a l’edifici de la Velcro. 
Endavant, Sr. Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Sí, i independentment del seu rol, perquè hi havia gent que es va 
comprometre des d’un rol polític, gent des del darrere va ajudar amb tot el tema logístic, 
gent que de forma espontània va anar als col·legis electorals a passar la nit per defensar 
el col·legi, hi ha altres que van defensar les portes durant el procés de votació, per sort 
no va haver-hi cap incident important aquí a Argentona, a altres pobles propers com 
Dosrius sí, però en tot cas, volíem que fos un homenatge molt global i, efectivament, ens 
sembla molt pertinent la proposta que va fer TxArgentona que fos a tots els col·legis 
perquè, efectivament, per exemple al Cros, potser van haver-hi alguns incidents que 
demostren que eren importants tots els col·legis, inclús el més petit, té igual 
d’importància que la resta. Per tant, ens sembla molt pertinent. Per tant, endavant amb 
aquesta proposta. 

Sra. alcaldessa.- Perdó, és que ha quedat a mitges la votació. L’esmena és només del 
títol o també es vota la inclusió de tots els centres?

Sra. alcaldessa.- No, només del títol, perquè hem quedat que després, a l’hora de fer la 
redacció de la placa, ho adaptarem.
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Es procedeix a la votació de l’esmena. 

Sotmesa a votació l’esmena de la proposta, s’aprova per 15 vots a favor (Georgina 
Sabadell Simó, Joan M. Pascual Martí, Montserrat Cervantes Codina, Joaquim Perejoan 
Hernández, Pere Móra i Juvinyà, Cipriana Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, 
Montserrat Capdevila Cañadas, Xavier Collet i Diví, Montserrat Matas Oliveras, Joan 
Martín Garachana, Susana A. López Rico, Josep Arenas Ponsa, Bernat Calvo Català i 
Cristina Maynou i Casanovas) i 1 abstenció (Juan Fco. Fragoso Escribano) 

La proposta esmenada queda redactada de la següent manera:

““4.4. Moció conjunta dels grups municipals Junts per Catalunya – Argentona i 
Unitat, Argentona per la República, de suport al 5è aniversari de l’1 d’octubre

L’1 d’octubre de 2017 és una data que perviurà per sempre en la memòria col·lectiva 
d’aquest país. Enguany fa cinc anys d’aquella efemèride i avui commemorem una fita 
històrica d’exercici democràtic i de defensa democràtica del dret d’autodeterminació dels 
pobles, per tal que els ciutadans puguin decidir lliurament el seu futur.

Més de dos milions de persones vam decidir participar activament en el Referèndum, 
malgrat els incomptables intents previs per atemorir a la població per part del govern 
espanyol –també a través dels seus braços judicials, policials i dels mitjans de 
comunicació. Dos milions de conciutadans i conciutadanes vam defensar els col·legis 
electorals, dormint-hi el dia abans, defensant urnes i paperetes, i defensant també la 
democràcia i el dret a votar, durant la jornada electoral.

Avui, esdevé imprescindible recordar aquests fets i reivindicar la fortalesa, tenacitat i 
resiliència dels ciutadans i ciutadanes d’aquest país que vam actuar de forma plenament 
pacífica i democràtica.

Argentona no vam ser una excepció i vam tenir un nivell excel·lent d’organització i 
participació en el Referèndum, convertint-lo en un èxit col·lectiu del poble i en un 
esdeveniment històric per no oblidar mai. Precisament, un dels locals electorals més 
multitudinaris va ser el de l’antiga Velcro, on creiem que hi hauria d’haver una placa 
d’homenatge que ens faci present l’1 d’octubre.

Molts dels nostres líders polítics han hagut de patir la presó o l’exili per aquests fets -
també a escala municipal molts alcaldes han hagut de patir processos judicials per, 
simplement, haver complert la voluntat popular majoritària de fer un Referèndum sobre 
el dret a l’autodeterminació del poble català.

Per tots aquests motius, es proposa al Ple Municipal l’adopció de l’ACORD següent:
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Primer.- Col·locar una placa commemorativa d’homenatge a l’1 d’octubre a l’edifici de 
l’antiga Velcro en record del Referèndum de l’1 d’octubre, en agraïment a tothom qui va 
contribuir a fer-lo possible, des de qualsevol posició i en la mesura de les seves 
possibilitats, exercint el dret democràtic legítim a decidir el futur del país.””

Sotmesa a votació l’anterior proposta esmenada en el títol, s’aprova per 13 vots a favor 
(Georgina Sabadell Simó, Joan M. Pascual Martí, Montserrat Cervantes Codina, Joaquim 
Perejoan Hernández, Pere Móra i Juvinyà, Cipriana Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, 
Montserrat Capdevila Cañadas, Xavier Collet i Diví, Montserrat Matas Oliveras, Joan 
Martín Garachana, Bernat Calvo Català i Cristina Maynou i Casanovas), 1 vot en contra 
(Juan Fco. Fragoso Escribano) i 2 abstencions (Susana A. López Rico i Josep Arenas Ponsa) 

4.5 Interpel·lació del grup municipal PSC-CP, sobre l’estat d’execució d’inversions als 
centres escolars, centres per a la gent gran i per a joves 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Bé, en el consell escolar municipal que es va 
celebrar el 14/07/2022 ens van informar que hi havia previstes un seguit d’inversions als 
centres escolars de la vila. Es van explicar que genèricament la majoria d’aquestes 
inversions s’havien de fer a l’estiu, perquè els centres romanien tancats. Al Ple de maig, el 
PSC va donar suport a la incorporació de romanent, amb la qual, es paga, s’havien de 
financiar totes aquestes inversions. I quan nosaltres vam votar a favor d’aquella 
incorporació, ja vam dir que faríem un seguiment, una fiscalització, com és la nostra 
obligació com a grup de l’oposició, de si aquests diners acabaren portant aquestes 
inversions a terme. Per tant, nosaltres el que volem és preguntar com està l’estat 
d’execució d’aquestes inversions, com serien reparacions diverses a l’escola Bernat de 
Riudemeia, per un import de 885.300 €, electrodomèstics a la cuina Bernat de Riudemeia 
4000 €, reparacions diverses a l’escola Bernat de Riudemeia 24.000 €. Porxo d’entrada a 
l’escola del Cros 48.000 €. Diverses reparacions a l’escola Les Fonts, 32.200 €. A l’escola 
Les Fonts també apareix l’aire condicionat, 23.700 €. Aquí faig un parèntesis, aquesta 
inversió s’hauria d’haver fet a totes les escoles, perquè déu-n'hi-do la que estan passant 
els pobres. Reparacions diverses a l’escola bressol Cargol treu banya, 30.000 €. 
Reparacions diverses també a l’escola bressol El Bosquet 33.000 €. Llavors, les preguntes 
són:

- Quines de les inversions següents s’han portat a terme durant el període 
vacacional?

- Quines de les inversions següents s’han licitat o iniciat a data d’avui? Les que no 
s’hagin portat a terme, si s’han licitat i quin és el calendari previst. 
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I després, al segon punt, també es va incorporar al romanent un import de 290.000 € per 
la compra d’un local o bé, no ens va quedar molt clar si era per ubicar el casal de gent 
gran o era per ubicar l’espai jove del Cros. I volem saber si s’ha fet contactes i tenim 
prevista aquesta adquisició, tenint en compte que tot això que he explicat ha d’estar fet, 
acabat i certificat abans de 31 de desembre. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- La incorporació de romanent va ser vigent a mitjans de juliol, si no 
m’equivoco. El mes d’agost és un mes molt complicat per tirar endavant qualsevol tipus 
d’obra. El que no sabia és això del període vacacional, concretament, això no li sé 
respondre, perquè està clar que difícilment pots fer-ho en un període vacacional, en el 
mes d’agost si, com dic, tens prou dificultats per trobar professionals que treballin aquest 
mes. El tema dels locals, del Cros, la idea era comprar els dos locals, que un és el que es 
va deixar en el seu moment de la gent gran i l’altre és el que encara tenim, però que l’any 
que ve finalitza el contracte. I el que hem fet és, ja tenim una oferta de la propietat, estem 
veient si la taxació coincideix, perquè com administració pública hem de pagar el preu de 
mercat i estem en aquest punt ara mateix de valoració de les ofertes, però la nostra 
voluntat és adquirir-los els dos, perquè pensem que són dos locals que estan bé. Sí que 
és veritat que tenen una part soterrània que no és aprofitable i que la propietat, jo penso, 
la té en compte com a metres quadrats útils i no ho són i aquí penso que tindrem una 
mica la dificultat a l’hora de posar-nos d’acord, però que la nostra proposta és tirar 
endavant això. Endavant, Sra. López.

Sra. Susana López.- Vale. Començo pel final. Això que ha dit de la part de, tots els locals 
del barri tenen aquesta part, que és bastant inutilitzable, però paguen IBI per aquesta 
part. Per tant, jo crec que tenen dret a demanar la seva valoració.

Sra. alcaldessa.- Però no és proporcional, deu ser molt petit l’import com perquè arribi a 
ser impactant.

Sra. Susana López.- Deu ser molt petit, però jo entenc als propietaris, evidentment, si 
puc ajudar en alguna cosa amb les negociacions, sabeu que el grup municipal està a 
disposició, però era, perquè és veritat, hi ha una gran part del local que no té un valor 
útil, però sí que està escripturat i que compta com a metres quadrats del local, a tots els 
efectes. És una cosa que en el seu moment suposo que no es va fer bé i ho estem 
arrossegant. Pel que fa a la primera part de la pregunta, haig d’entendre que, quan es va 
informar al consell escolar municipal, que gran part d’aquestes obres es farien a l’estiu, 
qui va informar d’això no tenia la informació correcta, perquè no s’han fet les obres, no?

Sra. alcaldessa.- Jo no estava al consell per contestar-li. No sé si el regidor pot dir alguna 
cosa. 

Sr. Joaquim Perejoan.- Gràcies, alcaldessa. La intenció, bàsicament quan es va parlar en 
el consell, és perquè és l’època on els centres estan buits i és quan és més senzill, menys 
aparatós i menys molèstia poder treballar-hi. Ens vam focalitzar sobretot en el tema, com 
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vostè ha comentat, hi ha unes partides referents a l’aire condicionat, a les escoles bressol, 
que eren les que tenien més coll avall per poder treballar, però finalment no ha pogut ser 
així, per les situacions i pels motius que l’alcaldessa ha esmentat. Malauradament, no ha 
estat aquest el moment en que s’ha pogut executar, però seguim amb la intenció de 
seguir-ho treballant ben aviat.

Sra. alcaldessa.- Només volia afegir que a l’escola Sant Miquel del Cros sí eu hi ha un 
tema de fluorescents i endolls que es farà en breu, perquè és compatible amb el curs 
escolar.

Sr. Joaquim Perejoan.- Sí, s’ha fet la valoració de tota l’execució que s’ha de fer i que 
conjuntament amb direcció d’escola ja s’està pactant una manera de dur a terme i 
executar aquestes modificacions i millores de l’escola. 

Sra. alcaldessa.- I el tema dels aires condicionats de les escoles bressol, previ a 
l’execució i instal·lació dels aires, sí que hi ha un informe d’una empresa especialitzada, 
vam demanar un informe, per veure quin tipus d’aire condicionat podia anar, pel tipus 
d’espai que és, que al final són nens molt petits i això crec que ja ho tenim i és el previ a 
aquesta execució. 

Sra. Susana López.- Dec estar equivocada, però diria que l’aire condicionat és l’escola Les 
Fonts, que els aires condicionats de les escoles bressol estaven en pressupost ordinari i 
que el que es preveu per romanent és reparacions diverses a l’escola bressol Cargol treu 
banya i el Bosquet, que no tenen res a veure amb els aires condicionant.

Sra. alcaldessa.- No, el que vam posar en romanent era per aires condicionats.

Sr. Susana López.- Llavors, hi ha tres escoles, que estan pendents d’instal·lar aquests 
aires?

Sr. Joaquim Perejoan.- Sí, està pendent. Amb el que sí s’ha accelerat i avançat és amb 
l’estudi dels espais per tal de saber quin tipus d’aire condicionat es podrà instal·lar.

Sra. Susana López.- I es preveu que estarà a 31 de desembre?

Sr. Joaquim Perejoan.- Jo no sóc instal·lador, esperem.

Sra. Susana López.- Bueno, però vostè és polític i ha de preveure aquestes coses.

Sr. Joaquim Perejoan.- No ho muntaré, però el que faré és treballar perquè estigui 
executat abans de finals d’any.

Sra. Susana López.- Bueno, molt bé, com que jo tampoc sóc instal·ladora, però sí que sóc 
política, i ho tinc molt clar, li dic que quan un pressuposta una cosa i posa una cosa a una 
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incorporació de romanent, no cal que vingui cap instal·lador a dir-li si ho podrà fer sinó 
que ha de treballar perquè es faci, perquè sinó, no entenem per què s’incorporen 
aquests romanents, a grosso modo, estem parlant de 300.000 €? Que es podrien haver 
dedicat a una altra cosa que sí que podria haver estat acabada a 31 de desembre. 
Quedem així, no em queda clar res, la porxada de l’entrada de l’escola del Cros tampoc, 
perquè clar, vostè tampoc instal·larà totxos, tampoc.

Sr. Joaquim Perejoan.- Actualment no, però vaja, només recordar-li que tant la Sra. 
alcaldessa com jo, li hem comentat que treballarem perquè es puguin executar aquestes 
inversions. 

Sra. alcaldessa.- I el que deia, una cosa és que s’incorpori per Ple, després s’exposa el 
tràmit d’informació pública, 15 dies hàbils, i això vol dir mitjans de juliol, quan 
s’incorpora. Clar, és un mal mes, per començar a executar. La nostra voluntat 
evidentment que és tirar-ho tot endavant, però avui, que estem a 12 de setembre, no 
estigui tot fet, l’explicació que li donem és aquesta. 

Sra. Susana López.- Nosaltres tenim molt clars quins són els terminis, tant per la 
incorporació d’un romanent com per l’execució per les obres, com per l’adjudicació 
d’unes obres, ho tenim claríssim i per això ens haguéssim atrevit a dir, en un consell 
escolar, amb una incorporació de romanent de mitjans de juliol, que a l’agost es faran 
aquestes obres. Bueno, suposo que és qüestió de...

Sr. Joaquim Perejoan.- Bueno, només li recordo que durant l’estiu s’ha avançat, s’han fet 
estudis per tal de poder-les executar més endavant. Perquè com bé vostè sap i també ha 
comentat, hi ha un termini a complir, que és a final d’any, i que la idea serà que, amb 
aquest estudi previ i que hem avançat temps, es pugui executar la següent fase. 

Sra. Susana López.- Perfecte, gràcies.

4.6. Interpel·lació del grup municipal PSC-CP, sobre unes retencions del pagament 
de la participació en els tributs de l’Estat a l’Ajuntament d’Argentona

Sra. alcaldessa.- Sr. Arenas.

Sr. Josep Arenas.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Efectivament, presentem una interpel·lació 
sobre unes retencions del pagament de la participació dels tributs de l’estat aquí a 
l'Ajuntament. Vostès sempre ens parlen de que són uns grans afavoridors de la 
transparència i a nosaltres ens sembla molt bé, però la transparència en aquest cas l’hem 
trobada a través del ministeri d’hisenda, on hem vist que un dels pocs Ajuntaments de 
Catalunya i de Barcelona, de la circumscripció de Barcelona que el ministeri li ha retingut 
el pagament mensual de 254.000 €, aproximadament un quart de milió d’euros és el 
d’Argentona, precisament. I home, això ens ha frepat, no? Llavors, nosaltres senzillament 
voldríem saber, perquè no ho hem sapigut, quines són les causes, perquè clar, pel que 
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hem interpretat, i en tot cas, jo li agrairia que vostè ens ho clarifiqui a tothom, quines són 
les causes per les quals el ministeri no ha liquidat, no ha pagat aquests diners a 
l'Ajuntament d’Argentona en el mes d’agost, en el mes de juliol i el mes de juny, i no sé si 
en mesos anteriors. Quines són les causes? Nosaltres hem vist que és en aplicació d’una 
normativa que diu que no s’ha remès la liquidació de l'Ajuntament i de totes les seves 
entitats i societats al ministeri. Clar, en aquest sentit, la suma ja puja a tres quarts de 
milió, 764.000 €. Bé, això diu que és en aplicació de l’article 36 de la llei d’economia 
sostenible. Val, doncs nosaltres volem saber, si vostè ens pot explicar, quina és la 
documentació concreta que l'Ajuntament no hagi remès al ministeri i que hauria donat 
origen a la retenció de tots aquests diners a l’Ajuntament, amb la conseqüència de 
l’afectació que això pugui tenir a la liquiditat de l'Ajuntament. 

Sra. alcaldessa.- Vostè ho sap perfectament, que és la liquidació dels comptes. Però com 
també sap, el Ple va aprovar

Sr. Josep Arenas.- No, però l’aprovació dels comptes, de quins comptes?

Sra. alcaldessa.- Del 2020. L’acord de Ple que va aprovar el compte general de l’exercici 
2020 i tota la seva documentació va ser el 13/06/2022. Això va ser remès a sindicatura de 
comptes amb data 28/07/2022 i al ministeri d’hisenda amb data 28/07/2022. Per tant, 
d’acord amb la notificació al ministeri abans esmentat, a finals del mes de setembre 
l'Ajuntament hauria de rebre l’ingrés corresponent a la totalitat de la bestreta d’aquest 
mes, l’import de les mensualitats retingudes corresponents als mesos de juny, juliol i 
agost de 2022. Consultada la web del ministeri per part dels serveis econòmics, a data de 
l’emissió d’aquesta resposta que jo vaig demanar quan vaig veure la seva interpel·lació, 
és que no consta encara la distribució de les bestretes a compte del mes de setembre. 
Per tant, preveiem que serà imminent, però no li sé dir encara quina data. 

Sr. Josep Arenas.- Val, doncs agraeixo aquest aclariment, perquè no sabíem quina era la 
documentació que no s’havia remès i ens sabia greu que sigui un dels escassos 
Ajuntaments que no havia complert amb les seves obligacions legals i que per això se’ls 
hi retenia. Si això, com vostè ens indica, està ja resolt, doncs enhorabona en aquest 
sentit. Perquè clar, a nosaltres el que ens preocupa és que els ingressos no hi siguin, a les 
arques municipals. No sabem si a vostè li preocupa tant, perquè clar, vostè abans ens 
deia que hi ha tota una sèrie de causes, que tot és lent i això a vostè ja li satisfà aquesta 
explicació, cosa que a nosaltres no, perquè com li dèiem abans, hi ha tota una sèrie de 
compromisos, i aquests compromisos no s’estan realitzant, i no sabíem si també incidia 
el fet de que no hi haguessin aquestes liquidacions. En tot cas, celebrem que, després 
d’aquesta pregunta, vostè s’hagi interessat pel tema i que això sembla que es resoldrà en 
breu, moltes gràcies.

Sra. alcaldessa.- El tema, és que jo no sé si l’he entès. Si estem pagant dins del termini 
mig de pagament, és que tenim tresoreria, vol dir que no té res a veure, si això és el que 
vostè ha dit, perquè no sé si l’he entès, que executem despesa, perquè no és un 
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problema de liquiditat. La tresoreria és una tresoreria molt correcta, paguem com s’ha de 
pagar, això ho hem vist sempre que donem compte del termini mig. I li agrairia que no 
posi en la meva veu si m’agrada o em desagrada una qüestió que simplement jo li intento 
respondre amb educació. Jo no li he dit en cap moment que a mi em sembli bé que 
s’estigui trigant a executar, li he dit que jo li justifico que malauradament, no és fàcil, que 
si un dia vostè entra a governar, veurà en primera persona les dificultats que té. Això no 
vol dir que a mi em satisfaci, ni molt menys. Tant de bo no tinguéssim aquestes 
dificultats. 

Sr. Josep Arenas.- El dia que governem, som perfectament conscients de les dificultats 
que comporta el fet de licitar les obres, etc. Però clar, això no és una excusa perquè les 
obres no es realitzin. Si s’han pressupostat, s’han de realitzar, i la nostra feina com a 
oposició responsable és demanar explicacions de per què això està passant. El senyor 
regidor d’educació, precisament, com deia fa un moment, en el consell escolar va dir que 
aprofitarien les vacances per pintar algunes escoles, però no ens ha donat cap realització 
concreta. Val, doncs ja ho sabem, que és així, doncs és així. Vostè també ens diu que hi 
hagi un 17% d’obra contractada és perquè hi ha moltes dificultats. Aquesta és la seva 
explicació. Jo dic que a mi no em satisfà. I tampoc em satisfà perquè si jo sóc un 
assalariat, suposem que sóc un assalariat, doncs home, si estan tres mesos sense pagar-
me la nòmina, jo em preocuparé, jo reclamaré, jo diré què passa? Si l'Ajuntament 
d’Argentona s’està tres mesos sense que el ministeri li pagui per un motiu determinat, 
doncs és normal que els que estem a l’oposició, ens en preocupem de que el ministeri li 
pagui aquestes bestretes de la liquidació que ha de fer en un any, aquests 254.000 €.

Sra. alcaldessa.- No he entès que m’està dient de les nòmines.

Sr. Josep Arenas.- No, li posava un exemple.

Sra. alcaldessa.- M’ha espantat, perquè evidentment que les nòmines les paguem quan 
toca. 

Sr. Josep Arenas.- Jo li posava un exemple d’una persona que allà on sigui, estan tres 
mesos sense pagar-li la nòmina, reclamarà, no? I nosaltres, com a responsables que som 
també de l’Ajuntament, ens preocupa que no se’ns paguin aquestes liquidacions per part 
del ministeri. És per posar-me en la pell d’aquell que no li paguen lo que li hauran de 
pagar, res més.

Sra. alcaldessa.- Jo li responc les preguntes tan bé com puc, però això no vol dir que no 
em preocupi. Jo faig tot el que puc perquè les coses tirin endavant, però sóc la primera 
que em preocupen. Per això, no jugui al joc de si em preocupa o no em preocupa. Clar 
que em preocupa. Tot. Jo li he respost per quin motiu estava retingut i crec que fins aquí, 
podíem haver acabat la conversa aquí i tan amics, però vostè vol donar-li més 
importància al fet de si em preocupa o no em preocupa. Penso que no al, però bueno, ja 
sabem que amb això no ens posarem mai d’acord.
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Sr. Josep Arenas.- En tot cas, només li volia manifestar que en aquests regidors del PSC 
sí que ens preocupa això.

Sra. alcaldessa.- A mi també em preocupa. Si vol, li pregunto a tothom si li preocupa, 
perquè crec que a tothom li preocupen aquestes qüestions. Sra. Capdevila.

Sra. Montserrat Capdevila.- No és per respondre si em preocupa o no em preocupa. 
Només davant la meva ignorància dels tràmits com funcionen, a la resposta de la 
interpel·lació, has comentat, Gina, que quan es van aprovar els comptes al juny, al Ple, els 
del 2020, no es van presentar fins al 28 de juliol. És lògic que tardem un mes i mig en 
presentar, quan representa que quan ve al Ple, ja estan tots els informes, ja està tot 
perquè ho aprovem? 

Sra. alcaldessa.- No, es podia haver enviat l’endemà, segurament. Del 13 de juny passem 
al 28 de juliol. Jo no li puc contestar segur, potser hi ha una explicació i ara no li estic 
donant i estaria donant la informació malament. Entenc que és un cop aprovat i obtingut 
el certificat de l’acord, es podria haver enviat. No sé si és fàcil o difícil, les plataformes que 
s’utilitzen per enviar aquesta informació, perquè pel que tinc coneixement, de vegades 
són plataformes complicades, que s’han d’introduir partides i demés.

Sra. Montserrat Capdevila.- Ens agradaria, almenys al nostre grup, saber per què el 
tràmit és d'aquest mes i mig o si podia haver estat abans. 

Sra. alcaldessa.- Ho pregunto.

5. Propostes urgents

5.1 Moción del grupo municipal Fran Fragoso para celebrar la Fira de la Ceràmica 
conjuntamente con la Fiesta Mayor

Sra. alcaldessa.-Primer hem de votar la urgència?

Sra. secretària.- Primer hauria d’enunciar-la, explicar el motiu pel qual és urgent i llavors 
votar la urgència.

Sr. Francisco Fragoso.- Propuesta del grupo municipal Fran Fragoso para celebrar la Fira 
de la Ceràmica conjuntamente con la Fiesta Mayor

Sra. alcaldessa.- Procedim a la votació de la urgència.

Sra. Susana López.- Abans de votar la urgència, es pot fer una intervenció per justificar el 
nostre vot?

Sra. alcaldessa.- Doncs tiro enrere l’inici de la votació.
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Sra. Susana López.- És que no m’ha donat temps. A veure, el PSC ja va dir en el primer 
Ple que votaríem a favor totes les urgències que passessin a favor tant per les comissions 
informatives com al Ple, i ho hem fet i ho continuarem fent, per tant, avui votarem la 
urgència. Tot i que el tema d’aquesta moció, no trobem que sigui urgent, votarem a favor. 
Tampoc les formes en les que s’ha presentat aquesta moció, per nosaltres no són les 
correctes, fa 15 minuts abans del Ple és quan l’hem pogut veure, per un malentès, que ho 
admetem, però l’hem pogut llegir ràpidament, tant aquesta com la següent. Però 
votarem a favor de la urgència de la moció, de la moció ja avanço que no.

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Para responder. La moción se tenía que haber presentado con 
tiempo, ya pedí disculpas en las comisiones informativas, que por un error mío que me 
tuve que salir corriendo de viaje, no pude presentarla y en las comisiones informativas 
expliqué un poco de qué iba y me recomendasteis que la presentara por urgencia para el 
Pleno. Fue así o no fue así.

Sra. secretària.- Jo per urgència no ho recordo. Si no entra a l’ordre del dia, ha d’entrar 
per urgència, no queda altra alternativa. 

Sr. Francisco Fragoso.- Yo las quise presentar en las comisiones informativas, se me 
recomendó, y a mí me da igual presentarlas en las comisiones informativas que en el 
Pleno y ya está. Y llevo como, me parece como 9 años o 10 años y a día de hoy es la 
primera moción o la segunda que presentamos de urgencia, ya le digo que, por mi error, 
no la pude presentar. Estoy harto de que muchísimos grupos, incluso en el Pleno, o antes 
del Pleno, cinco minutos antes incluso, nos han llegado, y yo las he votado siempre, no 
pasa nada. Un error es un error, pero bueno, no passa res. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López. Intentem no fer molt debat sobre això.

Sra. Susana López.- No, jo accepto les seves explicacions, l’única cosa que li prego, que 
quan torni a passar això, igual que avui ens ha enviat un WhatsApp un quart d’hora 
abans de començar el Ple, pues ens podria haver enviat un WhatsApp al dia següent de 
les comissions informatives i la podíem haver vist. Sí que és veritat que com no l’havíem 
llegit, no podíem votar una cosa que no havíem vist i que la passés al Ple, però clar, al Ple 
estem igual, no l’hem pogut veure, almenys el meu grup municipal no l’ha pogut veure. 
L’he vist jo, només.

Sr. Francisco Fragoso.- Ya le he dicho que ha sido un error, pero que no es la primera 
vez. 

Sra. Susana López.- Nosaltres no hem fet mai això, i li prego que si pot ser, no ho torni a 
fer. Jo no he presentat mai una moció sense que la resta de grups la puguin veure, ni que 
sigui 24 hores abans. Almenys, des de que sóc cap de llista del PSC i li demano que això, 
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en la mesura del possible, s’eviti que torni a passar, perquè jo ara, el meu company i jo 
hem de decidir per un grup, perquè no han tingut temps de veure-ho. I ja està, només li 
prego això.

Sra. alcaldessa.- Ja està aclarit, em sembla. Anem a votar la urgència.
Es procedeix a la votació de la urgència.

Sotmesa a votació la urgència de la inclusió del punt en l’ordre del dia s’aprova per 
unanimitat de tots els presents (Georgina Sabadell Simó, Joan M. Pascual Martí, 
Montserrat Cervantes Codina, Joaquim Perejoan Hernández, Pere Móra i Juvinyà, Cipriana 
Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, Montserrat Capdevila Cañadas, Xavier Collet i Diví, 
Montserrat Matas Oliveras, Joan Martín Garachana, Susana A. López Rico, Josep Arenas 
Ponsa, Bernat Calvo Català, Cristina Maynou i Casanovas i Juan Fco. Fragoso Escribano)

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

5.1 Moción del grupo municipal Fran Fragoso para celebrar la Fira de la Ceràmica 
conjuntamente con la Fiesta Mayor 

“”Llevamos años desde mi grupo, reclamando que la Fira de la Ceràmica se vuelva a 
celebrar junta a la Festa Major como así se hacía hasta el 2015. La Feria de la Cerámica se 
cambió el formato en el 2015, pero año tras año se ha demostrado que ha sido un 
fracaso.

Durante estos 7 años hemos ido hablando con paradistas, con la gente de nuestro 
pueblo, con los comerciantes, etc., i cada año nos repiten lo mismo, hay que volver al 
modelo tradicional, que hay que recuperar el formato antiguo.

Con el formato anterior venia mucha más gente a nuestro pueblo, las calles brillaban, 
estaban llenas de vecinos y también de visitantes. Venían a disfrutar de nuestra Festa 
Major y aprovechar para visitar la Fira de la Ceràmica.

Bajo el nuevo formato, que en realidad de nuevo tiene poco porque ya hace tiempo que 
viene ejecutándose de este modo, la cantidad de visitantes ha decaído una barbaridad, y 
esto supone un enorme problema para los feriantes dado que no les sale a cuenta venir 
desde tan lejos con el gasto que les supone. Si no hay suficiente gente para conseguir 
rentabilizar el desplazamiento.

Los comerciantes de Argentona también se quejan de que el consumo en sus comercios 
no tiene nada que ver con el que había en su día. La poca gente que viene no se queda a 
pasar todo el día en Argentona, y eso supone un enorme problema que puede poner en 
riesgo la viabilidad económica de nuestros comerciantes, dado que con motivo el cambio 
ha sido reducirse sus mejores meses.
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Por todo ello, sometemos a la consideración del Pleno el siguiente acuerdo:

Primero.- Aprobar la propuesta que presenta el grupo municipal Fran Fragoso para 
volver a celebrar la Fira de la Ceràmica conjuntamente con la Festa Major.

Segundo.- Esforzarnos para lograr un ambiente feriante mucho más positivo que 
repercuta en un beneficio de los comerciantes de Argentona y de los paradistas que nos 
visitan durante la feria internacional de la cerámica.

Tercero.- Mejorar y adaptar muchos más lugares de aparcamiento para poder celebrar 
las dos fiestas a la vez.·””

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Ja hem avançat que votarem en contra de la 
moció. Sr. Fragoso, qui és el seu representat, en el consell del museu? 

Sr. Francisco Fragoso.- No le voy a decir el nombre públicamente, porque no soy yo. 

Sra. Susana López.- Vale. Su representante ha manifestado en algún, al menos en este 
mandato, ¿este interés por el cambio?

Sr. Francisco Fragoso.- Ya le estoy diciendo que lo hemos dicho públicamente 
muchísimas veces.

Sra. Susana López.- ¿Pero ha ido a las reuniones del patronato?

Sr. Francisco Fragoso.- No.

Sra. Susana López.- Y usted no considera que esta propuesta, antes de traerla al Pleno, 
la tendría que haber, su representante, ¿debería de haberla propuesto?

Sr. Francisco Fragoso.- Hace cuatro años, el representante era una persona, que no voy 
a decir su nombre, porque no se diga, ahora me parece que estaba yo puesto, 

Sra. Susana López.- Y no ha venido a ninguna.

Sr. Francisco Fragoso.- No, porque yo soy uno, y a todo no llego. 

Sra. Susana López.- Ah, vale. 

Sr. Francisco Fragoso.- Yo a todo no llego. Hay cosas más importantes que voy, pero a 
todo no llego.
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Sra. Susana López.- Sí, claro, hay cosas más importantes que otras. Pero para traerlo a 
un Pleno antes de pasarlo por el patronato sí que es importante. 

Sr. Francisco Fragoso.- Yo prefiero traerlo a un Pleno.

Sra. Susana López.- ¿Entiende la incoherencia?

Sra. alcaldessa.- Està anant una mica la conversa de mare. 

Sra. Susana López.- Jo només li he fet aquesta proposta, que el seu representant, en el 
consell del museu, presenti aquesta proposta i després presenti la moció al Ple, que seria 
l’ordre, a entendre del grup del PSC, correcte.

Sr. Francisco Fragoso.- Ya, pero yo la manera de hacerlo, es así. La traigo al Pleno y en el 
Pleno se decide.

Sra. alcaldessa.- Jo, per part meva, una mica en la línia que explica la Sra. López, em sap 
greu que el Sr. Puig no hi és, perquè no s’ha trobat bé, però sí que el que ell em 
manifesta és que el que és el consell del museu, habitualment el que hi ha és unanimitat, 
excepte que hi ha un representant que en algun moment ha manifestat que estaria a 
favor i en altres moments en contra, no és molt clara la seva opinió, però hi ha un consell 
que és participatiu, amb participació, que és, jo penso, el lloc on s’ha de debatre aquest 
tema, i crec que és lleig, no dic que sigui lletja la proposta, el mecanisme, que hem d’anar 
per aquella banda, de portar-ho a aquest consell, perquè sinó, aquest consell mateix dirà, 
per què voleu un consell, si després aneu pel Ple a fer propostes que modifiquen el que 
hem decidit com a consell, i això tampoc penso que sigui just per la gent que està 
implicada. 

Sr. Francisco Fragoso.- Vale. Entonces, sobre todos los temas que hablemos, ¿se tiene 
que ir primero a los consejos y luego al Pleno? Yo pregunto. 

Sra. alcaldessa.- Aquest és un tema molt delicat, perquè és un dels més importants 
segurament, d’aquest consell. Hi ha moltes persones que estan treballant per això i a mi 
em sap greu això, prendre qualsevol acord que vagi en contra d’una proposta. 
Simplement és una qüestió d’ordre. Tenim representants allà, només que un 
representant plantegi una qüestió, allà serà el lloc de debatre-ho.

Sr. Francisco Fragoso.- Vale, yo lo que puedo hacer, si quiere, la retiro ahora, la envío al 
consejo y la presento al próximo Pleno tal como está, pero no voy a modificar nada. 

Sra. alcaldessa.- Sra. Capdevila.

Sra. Montserrat Capdevila.- Gràcies. Nosaltres, que la retiris està bé, perquè nosaltres 
no l’haguéssim tampoc ara aprovat, també perquè és un debat que en el nostre grup ha 
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estat, sobretot després de la fira que va haver-hi aquest any. Sí que és cert que nosaltres 
també estem a favor de que la fira es pugui fer amb algunes altres opcions, d’una altra 
manera, no sé si tornant al format antic o no, jo crec que és algo que s’ha de valorar, i 
evidentment, si hi ha un consell, jo també entenc que ha de ser el consell on s’ha de 
debatre. Tots estem amb un representant i allà s’han de portar les propostes. I un cop 
allà realment les propostes estiguin ben elaborades i ben consensuades, si hi ha un 
acord de Ple que ho pot recolzar, entenc com diu la Gina, que ha de ser d’aquesta 
manera. També és cert que el govern que hi ha ara, no vol tornar a aquest format, per 
tant, aprovar una cosa aquí ara, o forçar-la, sabent que el govern que està governant, no 
ha mostrat aquesta voluntat, entenc que és embolicar més el tema i entenc que falta un 
debat més intens, en això. 

Sra. alcaldessa.- Només és una idea, però potser el que podríem portar al consell és fer 
una consulta, per exemple, perquè potser és una cosa que a certes persones els pot 
interessar més canviar les dates i a altres persones no, no? És per donar una idea.

Sr. Francisco Fragoso.- La retiro, la enviaré al consejo primero y después ya la traeré al 
Pleno, hablando primero con el consejo. 

Aquesta moció es retira 

5.2 Moción del grupo municipal Fran Fragoso para conseguir un acuerdo de pleno 
de todos los grupos, para mociones y proyectos atrasados

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso. 

Sr. Francisco Fragoso.- Propuesta que presenta grupo municipal Fran Fragoso para 
conseguir un acuerdo de pleno de todos los grupos, para mociones y proyectos 
atrasados.

Sra. alcaldessa.- Sr. Arenas.

Sr. Josep Arenas.- Jo no he entès el contingut, també ja vaig dir en el seu dia que si no 
rebia una moció amb l’antelació necessària com a mínim per poder-la llegir, no la votaria.

Sra. alcaldessa.- Estem votant la urgència, només.

Sr. Josep Arenas.- Sí, però és que no m’he enterat de quin és el contingut.

Sra. alcaldessa.- Pot tornar a repetir el títol de la moció?

Sr. Francisco Fragoso.- Propuesta que presenta el grupo municipal Fran Fragoso para 
conseguir un acuerdo de pleno de todos los grupos, para mociones y proyectos 
atrasados.
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Sr. Josep Arenas.- Proyectos atrasados qué significa?

Sr. Francisco Fragoso.- Si me deja leer la moción se lo explicaré, porque es superfácil de 
entender.

Sr. Josep Arenas.- Yo lo entiendo por qué es fácil. Lo complicado ya se me hace más 
difícil, pero lo fácil me lo puede usted explicar, gracias.

Sra. alcaldessa.- Si els sembla votem la urgència amb la informació que tenim. 

Sotmesa a votació la urgència de la inclusió del punt en l’ordre del dia s’aprova per 
unanimitat de tots els presents (Georgina Sabadell Simó, Joan M. Pascual Martí, 
Montserrat Cervantes Codina, Joaquim Perejoan Hernández, Pere Móra i Juvinyà, Cipriana 
Sánchez Palma, Laura Gàllego Marfà, Montserrat Capdevila Cañadas, Xavier Collet i Diví, 
Montserrat Matas Oliveras, Joan Martín Garachana, Susana A. López Rico, Josep Arenas 
Ponsa, Bernat Calvo Català, Cristina Maynou i Casanovas i Juan Fco. Fragoso Escribano)

Sra. alcaldessa.- Ara sí, si pot explicar la moció.

Sr. Francisco Fragoso.-

5.2 Moción del grupo municipal Fran Fragoso para conseguir un acuerdo de pleno 
de todos los grupos, para mociones y proyectos atrasados 

“Después de haber mantenido muchas reuniones con vecinos de todo nuestro pueblo, 
incluyendo a vecinos de Sant Miquel del Cros, Can Cirés, Can Ferraters, Can Barrau, del 
Rocar d’en Serra, Torrent de la Salut, Can Raimí, Can Cabot, Les Ginesteres, Can Barrau II, 
Can Serra Lladó i el centre del poble, etc. – no me quiero dejar a ninguno-, todos ellos 
coinciden en la dejadez que tiene nuestro pueblo, cuando hay proyectos que llevan 
bastantes años aprobados pero siguen pendientes de realizarse. Proyectos aprobados 
pero aturados, no se hace nada o, al menos, esa es la sensación que todo el mundo 
tiene.

Esta es una moción que hace años la queríamos presentar, pero el gobierno de aquel 
entonces, de momento no la veía clara, no quería comprometerse a ello.

Los proyectos de los que estamos hablando son por ejemplo Can Raimí y Can Cabot, yo 
no estaba de regidor y me acuerdo que venía a los Plenos y ya en aquellos años se les 
prometía que se estaba haciendo y que en breve empezaría; no son proyectos que 
vienen de hace uno, dos o tres años.

El Torrent de la Salut lo mismo, hace ya muchos años que se estaba trabajando en ello y 
que en breve empezarían. El Rocar d’en Serra lo mismo, llevaba más de 40 años sin 
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asfaltarse y sin mantenimiento, y a propuesta de mi grupo antes que acabe el año, en 
teoría, se ha de ejecutar.

Can Barrau II lo mismo, llevan desde el 2006 que se desencalle un problema que hay, van 
pasando años y años y nada.

Estos son unos de los ejemplos de los problemas reales que tiene nuestro pueblo. 

Por eso, y después de haber hablado con tantos vecinos, haber escuchado sus quejas y 
habiendo recibido el visto bueno de muchos de ellos, os queremos trasladar que es 
totalmente intolerable e inaceptable que se aprueben proyectos, que se destine un muy 
valioso tiempo en estudiarlos, incluso dinero en estudiar su viabilidad, y no se terminen 
ejecutando. No se pueden prometer proyectos para aprobarlos y no ejecutarlos.

No puede ser que ahora que vienen elecciones prometan de todo, y pasen cuatro años y 
no se haga nada. Ahora se acercan elecciones y nuevamente habrá grupos que empiezan 
a hacer propuestas, alguno hasta va a traer el AVE a Argentona.

Por favor, seamos serios y cumplamos, al menos, la ejecución de todos aquellos 
proyectos aprobados, retrasados y pendientes de ejecución. No engañemos a nuestros 
vecinos.

Por todo ello sometemos a la consideración del Pleno el siguiente acuerdo:

Primero.- Que las mociones aprobadas a lo largo de los años se ejecuten con el 
compromiso de que entre en la Alcaldía los proyectos aprobados por los anteriores 
Plenos sigan adelante.

Segundo.- Que las tareas aprobadas y pendientes de ejecución, como por ejemplo Can 
Raimí y Can Cabot, Can Barrau, Rocar d’en Serra; se ejecuten con el compromiso de todos 
los que estamos, con independencia del grupo que entra a gobernar.

No obstante el Pleno decidirá” 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Miri, doncs en aquest cas, votarem a favor de la moció, però primer 
farem una pregunta i explicarem per què votem a favor de la moció. Votem a favor de la 
moció perquè vostè, Sr. Fragoso ho ha dit, és molt senzilla, molt simple i és un 
compromís que ja si el Ple va votar, segons vostè, aquests projectes a favor, s’hauria de 
fer, és llei, s’ha de fer. Per tant, el compromís que es demana no és més que el 
compromís que ja tenim tots els grups que estem aquí representats. Difícil serà si entra a 
governar algun grup que no està aquí representat. Esperem que tinguin el mateix 
compromís. Però bueno, jo és que li vull fer una pregunta, vostè diu a la seva moció “ya 
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hay algún grupo diciendo que hasta traerán el AVE a Argentona”. ¿Usted sabe que grupo 
es, por curiosidad? No lo dice.

Sr. Francisco Fragoso.- No lo voy a decir.

Sra. Susana López.- Vale, vale. 

Sr. Francisco Fragoso.- He dicho como ejemplo-

Sra. Susana López.- Es que la moción afirma que ya hay un grupo diciendo que hasta 
traerán el AVE a Argentona. Claro, contra esto no podríamos competir, entonces me 
gustaría saber quién es. Bromas aparte, para disternir un poco la intervención anterior, 
que ha sido un poco brusca por mi parte, le votaremos a favor, porque creo que no está 
pidiendo nada que no sea coherente y que no sea de recibo que se tenga que hacer. Y 
vuelvo a repetir que, si lo hubiéramos podido preparar con más tiempo, seguramente mi 
intervención hubiera sido bastante mejor, gracias.

Sra. alcaldessa.- Algú altre vol intervenir previ a votar? Sra. secretària.

Sra. secretària.- Hauria de demanar que es concretés una mica la moció, en el sentit que 
de que el que s’adopta aquí diu que les mocions aprovades al llarg dels anys, no sé 
quants anys, s’executin amb el compromís de que qui entri a l’alcaldia, no podem saber 
qui entrarà a l’alcaldia ni si adoptarà aquests compromisos. No es pot vincular unes 
decisions futures i unes competències futures d’un senyor alcalde o alcaldessa del futur, 
que no sabem qui serà. Potser es podria limitar al que seria aquest mandat, adoptar els 
compromisos que corresponguin a aquest mandat. I els projectes aprovats pel Ple, el Ple 
té les seves competències i l’alcalde té les seves. Llavors, el Ple no pot condicionar les 
competències de l’alcaldia. Per tant, hauria de definir aquest Ple què defineix que 
executarà, de quins anys enrere i quins projectes en concret, perquè quan es parla de 
can Cabot i can Raïmí en genèric, projecte de reurbanització, projecte de reparcel·lació, a 
quins projectes ens referim, tots els que hi hagi, potser concretar-ho. Ho dic perquè no 
sigui una moció buida de contingut, i el futur Plenari que hi hagi sàpiga a què s’ha 
d’ajudar, què és el que ha de complir.

Sra. alcaldessa.- A mi també em genera aquests dubtes. Sr. Fragoso, potser vostè vol 
aclarir alguna qüestió.

Sr. Francisco Fragoso.- Sí, muy breve. Al final, el objetivo es que haya un compromiso de 
los que estamos aquí, de los 17 que estamos aquí, de que, si cambia el equipo de 
gobierno, el que entre, que más o menos se sabe, que se siga con el compromiso, que no 
tengamos que empezar de nuevo, porque puedo hablar de que hay proyectos que yo no 
había nacido. Y lo que no puede ser es año tras año, sí, ya te lo hacemos, y los vecinos 
están así. Es el compromiso ese. No es que por ley se tenga que hacer así. Que cojamos 
un compromiso entre todos.
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Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. El nostre grup no veu gens clar aquesta moció. En primer lloc, 
en la línia que deia la Sra. secretària. Aquesta moció pretén que es compleixin tots els 
acords que s’aproven en el Ple i aquesta serà una de les mocions que serà impossible de 
complir, perquè és que, com diu la secretària, s’ha de concretar quins projectes són, des 
de quants anys, no? Independentment d’això, no entenem el fons de la qüestió. Quan en 
el Ple s’aprova un projecte, qui té l’obligació, qui té la responsabilitat d’executar-lo és el 
govern. Qui té la responsabilitat de defensar-lo davant dels ciutadans és qui el vota a 
favor. Però si hi ha grups que no el voten a favor no tenen cap responsabilitat ni 
d’executar-lo ni de defensar-lo davant dels ciutadans. Només faltaria que un grup que no 
està d’acord amb una proposta, amb un projecte, amb el que sigui, si entra a governar, 
hagi d’assumir aquests projectes amb els que no està d’acord d’anteriors governs. És que 
és absolutament incongruent i impossible de complir. Per això li dic que aquesta moció 
que el que pretén és que es compleixi, serà la primera que serà impossible de complir. 
Els grups polítics ens diferenciem per propostes diferents i moltes vegades, no sé si serà 
el cas d’aquestes properes eleccions de l’any que ve, però moltes vegades es presenten 
grups polítics amb la intenció i voluntat de no executar un projecte conflictiu, per 
exemple, que no hi estan d’acord i que tenen tot el dret de proposar que aquell projecte 
no es faci, per exemple, doncs, en aquest mandat hi ha hagut uns quants i la Velcro n’és 
un, que nosaltres no estàvem d’acord amb l’enderroc. Evidentment, si es volgués tirar 
endavant i nosaltres governéssim, no se’ns pot demanar que executem un projecte amb 
el que no estem d’acord. Per tant, jo aquesta moció nosaltres no la veiem gens clara. Si 
vostè el que vol és que donguem el compromís davant d’uns ciutadans de projectes 
concrets, això s’ha de concretar. Davant dels veïns de can Raïmí i can Cabot, el 
compromís, i ara parlo per nosaltres, no puc parlar en nom dels altres, el compromís 
d’executar les obres hi ha sigut, no només verbal, sinó que quan hem tingut la 
possibilitat, és quan es va avançar més en aquesta línia. Més que això, nosaltres no 
podem, ni fer nosaltres ni obligar a ningú. Precisament, els veïns de can Raïmí i can 
Cabot, que nosaltres també hi parlem i que nosaltres també els hi expliquem la nostra 
proposta i ells ens expliquen les seves queixes, ells, en algun moment van fer una 
proposta de dir per què no hi ha un compromís de tots els grups polítics per tirar 
endavant aquest projecte? El projecte d’urbanització, el projecte de reparcel·lació i 
executar les obres. Per què no hi ha un compromís de fer-ho? I nosaltres vam dir que 
estaria molt bé que hi hagués aquest compromís per part de tots, però clar, un grup que 
no governa, a part de donar aquest compromís, la nostra obligació és exigir a qui sí que 
té la responsabilitat de fer-ho de que ho faci. I precisament perquè quan vénen eleccions 
es fan moltes promeses buides, moltes promeses sense fonament, precisament per això 
dubtem de que ara sigui el moment de fer més promeses. Si ara, justament, vénen 
eleccions, les promeses de qui no ha fet fins ara res, són promeses buides, i a nosaltres 
no ens agradaria que ara omplíssim aquesta precampanya de promeses buides. Del que 
es tracta ara és de que cada grup defensi el que ha fet. Si es vol comprometre davant 
dels veïns, que ho faci, però ens toca exigir i als veïns també, és no un compromís de 
futur, que queda quasi un any per les properes eleccions, el que fa falta és un compromís 
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de present. Allò que vostès diuen que volen fer en el futur, comencin a fer-ho ara, si us 
plau. Això és el que toca. No, vostè cau precisament en el que vol denunciar, que vénen 
eleccions i cau en una proposta que el que fa és omplir de propostes buides, 
compromisos buits, quan el que toca és concretar i defensar la feina que s’ha fet i 
defensar com es farà la feina que es proposa. Bé, ens sembla que no toca aquesta moció, 
plantejada d’aquesta manera. Podem parlar de molts compromisos per part nostra, amb 
els veïns ho hem fet i amb projectes concrets i propostes concretes, nosaltres sempre 
parlarem i ho hem parlat clar, de què és el que proposem, si estem d’acord o no i com ho 
faríem. No podem entrar en aquest joc, precisament, de promeses buides i impossibles 
de complir. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Sr. Fragoso, com bé li he dit, nosaltres estem disposats a votar la 
moció a favor, perquè jo he entès que hi havia uns projectes concrets, però després de 
sentir la Sra. secretària, ja li he dit que no ho he pogut pensar a fons perquè no he tingut 
la moció fins avui, penso que especificar, ja li vaig demanar jo també a les comissions 
informatives, especificar els projectes i el termini, ens posem un termini d’un mandat, 
dos mandats, no ens posem un termini d’un any, sinó d’un mandat o dos, seria més fàcil, 
perquè tot el Ple la pogués recolzar. La intenció amb la que vostè ho presenta, nosaltres 
estem d’acord. No podem tornar a presentar mocions als Plens i després no complir-les. 
Però clar, ho fa tan genèric, per això deia que ho fa senzill, perquè clar, és un compromís 
que es pot adquirir, perquè no et compromet a res, realment, com diu el Sr. Collet, et 
compromet a coses que no vols, o no. Perquè tu pots interpretar que aquella moció és 
com un calaix de sastre, que entra lo que tu vulguis que entri. O lo que tu no vulguis que 
no entri, no entrarà, perquè segurament, molts projectes dels que vostè està dient, no 
han passat encara pel Ple, perquè per exemple, can Cabot encara no ha passat pel Ple, 
que jo sàpiga, per tant, vostè diu projectes que hagi aprovat el Ple, i can Cabot no entraria 
aquí dintre. Per tant, jo li demano que la retiri, que faci, especificar quins projectes són 
els que vol que ens comprometem i llavors segurament tindrà un més ampli 
recolzament. El PSC, si no la retira, li votarà avui a favor, entenent que és una moció de 
compromisos fàcils, fàcil de portar a terme, perquè com no hi ha res especificat, ni en la 
forma ni en el tiempo, dir que sí és igual d’efectiu que dir que no o abstenir-se. I bueno, 
perquè vostè no digui que votem en contra de que s’executen projectes al poble, votarem 
a favor, però realment, crec que tots els companys que han intervingut i la Sra. secretària, 
tenen molta raó amb les seves intervencions i li torno a demanar que si us plau la retiri. 
Si vol, treballem una mica en aquesta relació de projectes i en aquests terminis i la torna 
a presentar en el proper Ple. Nosaltres avui hem retirat una moció i TxArgentona ha 
retirat una altra, o sigui que tampoc passa res per retirar-la. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sra. secretària.

Sra. secretària.- Només dir que els projectes de can Raïmí i can Cabot, es pot aprovar 
un, modificar, aprovar un, modificar i tenir un punt de vista diferent. El fet és que 
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l'Ajuntament ja va acordar un canvi de sistema i aquí ja tenen l’obligació ja hi és i fins que 
no es declari nul, aquesta obligació la té, l'Ajuntament. En tot cas, estaria en la línia 
aquesta, de definir projectes i si es tracta de prioritzar, crec que tots estarem d’acord en 
que està bé establir unes prioritats de quins temes és necessari tirar endavant abans que 
altres, ara, compromís de futurs mandats, ho veig complicat. 

Sr. Francisco Fragoso.- A ver, compromiso. Entiendo, porque al final me considero 
vecino y entiendo lo que quieren decir, porque lo que no es normal, proyectos como los 
de can Raimí, me parece que estaba antes de que ustedes gobernaran. Después entraron 
ustedes, han entrado todos los grupos, la sensación, cuando yo hablo con los vecinos, y 
perdonen la expresión, pero es que a mí me gusta hablar así, es que pasan los cuatro 
años y si te he visto no me acuerdo, y otros cuatro años, y otros cuatro años… Y al final 
los vecinos llevan, le voy a poner el ejemplo de can Barrau, llevan desde el 2006, y 
muchas promesas, pero no se hace nada. Entonces, lo que nos piden todos, incluso la 
parte afectada de la otra parte, han dicho, oye, ¿por qué no cogéis el compromiso de 
todos los que estáis gobernando, que tiréis para adelante entre quien entre? Porque lo 
que no puede ser es que, en 9 meses, entre otro grupo y esto no, ya lo haré. Y al final, le 
estoy hablando de estos cuatro, no le estoy hablando de todos, porque todo es 
imposible, es lo que ha dicho el Sr. Collet, habrá cosas que no estarán de acuerdo, pero 
yo creo que en can Raimí estaremos de acuerdo todos. Lo del Rocar d’en Serra estaremos 
de acuerdo todos. Lo de can Barrau estamos de acuerdo todos. Porque al final, los 
perjudicados son los vecinos. Yo si quiere, si lo detallo así.

Sra. secretària.- Perdó, on posa “tareas aprobadas”, tasques aprovades i pendents 
d’expressió, si ho polim i establim

Sr. Francisco Fragoso.- Yo si quieren la retiro y la pulo, pero en concreto, lo más 
importante es lo del Rocar d’en Serra, can Barrau, can Raimí y Torrent de la Salut, que son 
proyectos que algunos no había nacido yo y ya estaban peleando por esto. Y claro, lo que 
no puede ser es que han pasado cuatro años, sí, sí, ya empezamos, y a los vecinos se les 
va engañando.

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso, entenc que la retira amb la línia que estaven comentant 
amb la Sra. secretària?

Sr. Francisco Fragoso.- Sí, la presentaré para el siguiente Pleno, concretando los cuatro 
proyectos. Pero qué bueno, si se quiere, se sobreentiende. No quiero decir todas las 
mociones, porque si fuesen todas las mociones, mías, de todas las que he presentado, a 
día de hoy no se ha hecho ninguna, y están aprobadas. Vale, esas ya las pelearé, pero yo 
a lo que me refiero es a los proyectos, que al final los más perjudicados son los vecinos.

Sra. alcaldessa.- Entenem, jo crec que tots entenem l’objectiu, però hem de buscar un 
redactat, com deia també la Sra. López, que sigui, que es pugui votar, amb més 
concreció.
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Sr. Francisco Fragoso.- Pues la presentaré para el Pleno siguiente, cambiando un poco el 
redactado.

Sra. alcaldessa.-Gràcies. 

Aquesta moció es retira 

6. Precs i Preguntes

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Volia fer dues intervencions. La segona serà una pregunta i la primera 
no sé ben bé què ha de ser, va dirigida a l’alcaldessa. Perquè és un tema que ja ha sortit 
moltes vegades, se’n recordaran, potser fa una mica de riure i tot. La primera vegada vam 
fer una pregunta, la segona vam fer una queixa, l’última va ser un ultimàtum i ara ja no sé 
què tocaria que fem. Estem parlant de la notificació del recurs que vam fer contra 
l’enderroc de la Velcro. 

Sra. alcaldessa.- Miri, em sap molt greu, perquè jo m’havia promès a mi mateixa que 
abans del Ple ho tindria notificat, perquè ja està pactat com ha de ser el redactat, ja està 
tot. I això va ser la setmana passada, tenia claríssim que arribàvem a temps i ara veig que 
no, i més quan li he donat la paraula, sabia que m’ho preguntaria. Li demano disculpes, 
una vegada més.

Sr. Xavier Collet.- Deixi’m acabar, si li sembla, perquè ve del juliol de l’any passat, quan 
vam presentar un recurs, ens vam assabentar pel Cap de Creus que s’havia acceptat en 
part, però no se’ns ha notificat. Vàries vegades en el Ple n’hem parlat i només li volia dir 
que en el ple de juliol que també en vam parlar i que ja ho vam fer amb un to una mica 
pujat, perquè ens semblava que ja era massa el que havíem esperat, vostè va dir que el 
dia d’avui, això era el 4 de juliol, tenia el decret sobre la taula, però que hi va haver un 
petit error que no li va permetre signar-lo i ens va dir que l’endemà ens arribaria. Això era 
el 4 de juliol. Vostè ara diu que també ho tenen tot a punt, i m’ho crec, però els terminis 
s’han sobrepassat en tota regla i de forma desmesurada. I un cop vist que aquests 
terminis ha anat com ha anat, volíem lligar la reflexió amb la situació de recursos humans 
als serveis territorials, perquè bàsicament això depèn dels serveis territorials. Durant 
aquest estiu, hem sabut que una altra vegada, personal de l'Ajuntament, concretament 
de serveis territorials, deixaven la seva plaça, deixaven la feina, en concret un enginyer, 
també un advocat urbanista, encara que no sigui de serveis territorials, però la 
responsable de recursos humans també ha deixat la seva feina, per anar a altres llocs. 
Això no és la primera vegada que passa. Durant uns quants, ja fa bastants anys que es 
van succeint canvis, baixes, substitucions, personal que deixa la seva plaça tot i tenir-la 
fixa, especialment als serveis territorials. La política que s’ha dut a terme de personal i de 
lideratge i de marcar prioritats i de portar l’equip de personal dels serveis territorials, 
aquest treball ha sigut, a la vista del que està passant, molt negatiu. Llavors, arribem a 
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aquestes situacions, que l’alcaldessa ens diu que demà tindrem, després d’un any d’haver 
presentat un recurs, que ho tindrem notificat, i passa un mes i mig i tampoc no el tenim. I 
la situació ens preocupa, perquè, com li dic, fa molt de temps que dura, això. També fa 
temps que en els Plens li demanem tenir una reunió per parlar d’aquests temes, de 
personal, d’organització, i tampoc hem tingut aquesta reunió amb vostè ni aquesta 
reunió amb el regidor que porta recursos humans i li tornem a demanar una altra 
vegada: si us plau, notifiqui’ns la resolució del nostre recurs i, si us plau, tinguem una 
reunió per parlar de recursos humans i poder-ho fer amb extensió i confiança, perquè 
ens preocupa i ens agradaria saber què està passant. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- El tema de la notificació de la Velcro, m’he avançat i ja li he dit que li 
demanàvem disculpes. Jo quan li deia que això ja ho tindrien és perquè tenia aquesta 
resposta de les persones que ho estan tramitant, jo no m’ho he inventat, però el que 
passa és que no ha sigut. Li torno a demanar paciència, perquè espero ja i desitjo que 
aquesta setmana quedi resolt i notificat. Sobre el tema de personal, passo la paraula al 
regidor. L’únic que, també li vull fer una reflexió sobre això, i és que quan una persona 
marxa d’un Ajuntament, pot haver molts motius, i algun d’ells són els que vostè ha citat, i 
és perquè ha aconseguit una plaça a més, amb millors condicions pel tipus que sigui. Hi 
ha moltes motivacions per les quals una persona canvia de lloc. I més ara, en un període 
on hi haurà moltes convocatòries de plaça pel tema d’estabilització i hi ha molta 
mobilitat. Fins ara ho vèiem molt amb la policia i ara ho estem veient també en altres 
casos. Però passo la paraula al regidor.

Sr. Joan Maria Pascual.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Durant molts anys, la llei de 
pressupostos ha estat restrictiva en quant a l’ingrés de noves incorporacions. La del 22 ha 
desaparegut, aquesta restricció. Aleshores, molts Ajuntaments han estat fent concursos, 
noves places, etc. Nosaltres també n’estem fent. Hem fet per arquitecte, per aparellador, 
per un enginyer, és a dir, hi ha molt moviment. També els fons Next Generation han fet 
que es puguin fer uns programes per màxim tres anys que fins ara no hi eren, per uns 
programes preestablerts que no són estructurals, és a dir, hi ha persones que se n’han 
anat per aquest motiu, que durant almenys tres anys, estaran fent un programa 
determinat i així ho han volgut. Nosaltres, per exemple, l’assessor jurídic ha aconseguit 
una plaça a una altra localitat, suposo que també hi poden haver condicions de 
proximitat o econòmiques, múltiples tipus de condicions, però aquest any és un any de 
molta mobilitat, i nosaltres també tenim noves incorporacions i en tindrem. Fins al 6 
d’octubre hi ha l'admissió de places per l’arquitecte, l’enginyer i algun altre. És a dir, 
estem amb aquesta situació. També hi ha casos, com la tècnica de recursos humans, aquí 
a Argentona no té molta perspectiva, s’arriba fins on havia arribat i no hi havia molta 
possibilitat de pujar. Si es canvia a un Ajuntament més gran, pot ser que la seva carrera 
sigui diferent. Això també afavoreix que en un moment que hi ha tanta mobilitat, a que la 
gent se’n vagi. I això també passa en els equips de futbol, el Barça va als llocs petits i 
s'endú jugadors bons. Aquí també hi ha ofertes per persones que són bons treballadors. 
La reunió, ens podem posar d’acord, no tinc cap inconvenient. 
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Sr. Xavier Collet.- A veure, vostè ens ha explicat que és un any de molta mobilitat, pel 
tema que ha parlat, a nivell pressupostari i de que s’han tret les limitacions per la 
contractació, d’acord. Però jo li he parlat d’un problema que va bastant enrere. Si féssim 
una llista del personal de serveis territorials que aquests últims 10 anys ha plegat, seria 
una llista molt llarga, enginyers, advocats urbanistes, arquitectes, arquitecte tècnic, seria 
una llista molt llarga. Que han plegat o han demanat canviar de departament. Bé, no és 
un problema que vingui d’ara. També m’agradaria aclarir, no és perquè vostès ho hagin 
dit, però a vegades sí que es diu, que el personal de l'Ajuntament això ens ho ha 
demostrat moltes vegades, no es mou, i segurament no només el de l’Ajuntament sinó el 
de la majoria, no es mou només per qüestions econòmiques, no canvia de feina només 
perquè li ofereixen un sou millor, que a vegades sí, no vull entrar en casuístiques que 
segur que hi són totes, però quan el personal de l'Ajuntament i, en general, els 
treballadors, valoren la seva feina, ho fan en molts criteris, i un és l’econòmic, però també 
hi ha d’altres que influeixen. I, per tant, amb l’econòmic l'Ajuntament ha de fer el que ha 
de fer i no pot fer-hi més, les escales són les que són i els sous són els que són, però amb 
altres temes, potser sí que s’hi podria fer alguna cosa. Només era per dir-ho, perquè no 
sembli que els treballadors van només a les places o els llocs de treball on cobrin més. 
Segur que no és així. En tot cas, per la reunió, els agrairíem que fos el més aviat possible.

Sr. Joan Maria Pascual.- No només he parlat de qüestions econòmiques, per exemple 
recursos humans he parlat d’una qüestió de carrera professional, altres per un projecte 
per tres anys, altres per proximitat geogràfica al seu domicili, en absolut he parlat només 
de qüestions econòmiques. Voldria que quedés molt clar, que com diu vostè, no és l’únic 
motiu.

Sr. Xavier Collet.- La segona és una pregunta dirigida a la regidora Sanchez, perquè es 
va fer el dia 14/06/22, que era un dimarts, una jornada informativa sobre els fons Next 
Generation, on s’hi van convidar empreses, suposo, PIMES d’Argentona, autònoms, 
suposo que també hi estaven convidats. En aquesta jornada es van tractar temes dels 
fons Next Generation i les possibilitats, característiques i les maneres de poder sol·licitar i 
rebre ajuts sobre aquests camps. En concret, per exemple, també es va parlar sobre el kit 
digital, que és una convocatòria pensada especialment per PIMES i que és una 
convocatòria que promou la modernització i digitalització de les PIMES i empreses. Ens 
agradaria preguntar-li com va anar aquesta jornada, quina assistència hi va haver, quina 
convocatòria es va fer, quin treball també fa l'Ajuntament a posteriori d’això, si fa un 
seguiment, si dona suport a aquestes empreses. És un suport puntual o és un suport que 
va més enllà de donar informació i prou? També és important que l'Ajuntament pugui 
disposar d’informació després de que hi hagi el procés d’inscripció i d’atorgament 
d’aquestes subvencions, no? A qui s’ha atorgat, amb quins projectes, etc. Ens agradaria 
saber una mica com va anar i quina repercussió creu la regidora que va tenir, de forma 
real, a les empreses d’Argentona i en el teixit econòmic d’Argentona. Gràcies. 

Sra. Anna Sanchez.- Respondré aquesta pregunta, veig que té moltíssima informació, i si 
em permeteu també, respondré a la pregunta que el seu grup ha fet en referència a 
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l’aiguagim, perquè tenim les dades. Com molt bé diu, el dia 14/06/2022 es va fer una 
reunió formació, que va tenir una durada de dues hores, es van convidar a les PIMES i 
autònoms i les empreses que formen el consorci de les quatre ribes, és a dir, dels 
municipis de Dosrius, Òrrius, Argentona i Cabrera. Van assistir 24 empreses. És un 
nombre molt important. L’objectiu era que, a banda de tenir la informació més rellevant 
d’aquestes subvencions que estan sortint que, com tots saben, tenen com a objecte el 
pal·liar els efectes de la Covid, les empreses tinguessin un suport a l’hora de saber, 
segons el seu perfil d’empresa, quines subvencions, de les centenars que estan sortint, 
són les més idònies per poder-hi accedir. Després el tràmit és molt feixuc i, si no recordo 
malament va ser el Sr. Aleix Cubells, que és el cap de l’oficina de Next Corporation, qui va 
venir a fer aquesta xerrada i va posar a l’abast de tots els assistents, l’enllaç i el contacte 
amb l’oficina del departament de la Generalitat que treballa per fer competitives les 
empreses del sector. Com també ha dit, van mostrar molt interès, sobretot, pel kit digital, 
perquè és la subvenció que, d’entrada, és més fàcil de sol·licitar. Sabem que dels 24 que 
van assistir, unes 20 empreses estan interessades i ens han demanat període d’obertura, 
que serà a partir del 15 de setembre. El que també s’ha fet des de la regidoria, des de 
l'Ajuntament, és generar uns cursos que començaran ara, per les empreses, que estan 
associats a completar la formació i fer el seguiment de l’impacte d’aquesta formació. Dir 
que després d’aquesta reunió, vam tenir una reunió particular amb dues empreses 
concretes, molt preocupades per la despesa energètica i ens vam comprometre a donar 
suport i fer seguiment de com feien el traspàs per exemple en l’energia elèctrica a 
energia solar. Completament d’acord en que s’ha de fer seguiment, tot just ara sortirà la 
subvenció i tenim intenció de publicitar quines empreses tenim al llistat, si volen, però és 
una dada més de les 24 empreses que es van presentar. El cost que va tenir per 
l’Ajuntament va ser de 0 €, perquè forma part d’aquesta campanya. Tot i que va estar 
organitzada i preparada per tècnics de la casa i van assistir els tècnics dels altres tres 
municipis, la persona que va venir era una persona experta en aquests temes.

Sr. Xavier Collet.- M’agradaria si pogués concretar de les 24 empreses, quantes 
d’Argentona hi havia i no he acabat d’entendre aquests cursos de formació que m’ha dit, 
quin era l’objectiu d’aquests cursos.

Sra. Anna Sanchez.- Es faran ara. Són sessions d’una o dues hores per poder fer 
seguiment de com s’està fent, demanar aquests ajuts, perquè com li deia, requereix de 
molt de tràmit. El nombre exacte d’Argentona no el sé, perquè tinc els noms i no les 
identifico. Sé que d’Argentona hi havia més autònoms que PIMES, però hi van assistir. Si 
no recordo malament, es va dir que més el 50% eren d’Argentona, però li diré el nombre 
exacte. Responc també a la pregunta que han fet de l’aiguagim. Quan es va fer el 
pressupost d'aquest any, portats per la incertesa dels anys de Covid i al mala situació que 
havien viscut moltes de les persones en el nostre municipi, especialment els nens, els 
joves i les persones adultes, en el pressupost es va tornar a fer reserva d’una partida per 
poder realitzar aquest any també l’aiguagim, si calia oferir-lo com es va fer l’any passat, 
de manera gratuïta. Va començar l’última setmana de juny i ha acabat la primera de 
setembre. Es van oferir d’entrada 180 places. Això vol dir 180 hores. La idea era que no hi 
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hagués cap persona que hagués demanat hora en el període prescrit per fer la 
preinscripció que es quedés sense plaça i es van fer 119 sol·licituds. D’aquestes 119 
sol·licituds, després, van quedar 115. Aquestes s’havien de distribuir entre els 180 que 
teníem. 15 ja van dir que només volien venir 1 hora i 100 volien 2. Es va fer un concurs 
públic obert, al casal de la gent gran i es va sortejar la segona hora. Això vol dir que hem 
acabat amb un total de 50 persones que han fet 1 hora a la setmana i 65 que n’han fet 2. 
Tothom ha fet com a mínim 1 hora i sí que és cert que, de les 100 persones que van 
demanar 2 hores, 35 no la van poder fer. El cost de l’activitat ha sigut de 5.400 €, que 
arrodonint per sobre, seria uns 30 € per hora. I el que incloïa era el suport tècnic, 
monitors, assegurances, gestió, material i imprevistos que poguessin sortir. Les persones 
que han fet aquesta activitat esperen que s’organitzi en properes edicions. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. És una pregunta per la regidora Gàllego, 
d’igualtat i la regidora Sanchez, de gent gran, perquè realment, segurament se’ns va 
passar al pressupost, que el taller de microgimnàstica, que depenia d’igualtat, ha passat a 
gent gran, no sé si és una decisió que s’ha pres després d’aprovar el pressupost, que es 
va prendre abans i nosaltres no ens vam adonar.

Sra. alcaldessa.- Sí, al pressupost ja estava així. 

Sra. Susana López.- També ens ha arribat que, a dia d’avui, encara no tenim empresa 
que porti a terme aquesta activitat i que les persones que estaven esperant de poder-se 
matricular, com sempre, abans d’agost, a dia d’avui no s’han pogut matricular. Llavors, 
primer, en quin, políticament, suposo que ja han passat molts mesos, llavors, si volen 
m’ho expliquen, sinó, ja ho parlarem, per què es va fer aquest canvi d’igualtat a gent gran 
i, segon, per què, is és veritat, i sinó, m’ho diuen també, per què a dia d’avui, no tenim 
encara les preinscripcions, perquè no tenim empresa.

Sra. alcaldessa.- Empresa continuarà la mateixa fins que es pugui licitar. El que no s’ha 
fet és una licitació, però l’empresa continua sent la mateixa persona que ho feia fins ara.

Sra. Susana López.- I llavors, per què no han fet les preinscripcions?

Sra. alcaldessa.- Això no sé la resposta. No sé si la Sra. Gàllego vol contestar la primera 
part i després la Sra. Sanchez.

Sra. Laura Gàllego.- Gràcies, Sra. alcaldessa. De fet, la decisió, quan vaig entrar ja estava 
mig presa, però sé que van valorar que, tot i que la microgimnàstica havia sorgit com una 
activitat més d’igualtat, perquè estava més enfocada a dones grans, com amb els anys 
s’han apuntat més homes i pensem que ja no és que la intencionalitat pengi tant 
d’igualtat sinó més centrada en gent gran, tenia sentit canviar-la de regidoria, perquè no 
era una intervenció d’igualtat, tot i que es manté l’activitat tal com estava, per tant, 
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l’essència de l’activitat no ha canviat, simplement amb el pas dels anys hem vist que tenia 
sentit que, en comptes de penjar d’una regidoria, pengés de l’altra, tot i que l’activitat es 
faci igualment.

Sra. Anna Sanchez.- Pel que fa a la informació que tenim a dia d’avui, del motiu pel que 
no s’ha començat encara la preinscripció, és perquè teníem els plecs de clàusules 
enllestits, el tècnic de l’àrea responsable de la redacció va agafar la baixa i la persona que 
ho va entomar, va tenir malauradament un ensurt molt greu i també ha agafat la baixa. 
Llavors, s’han entomat aquests plecs i ja està avisat i, si no m’equivoco, comunicació ha 
informat que a partir d’aquesta setmana o la setmana que ve, perdoneu, sortirà el 
període de preinscripció. Per què no ho vam fer abans? Perquè vam estar estudiant fer la 
continuïtat amb l’empresa, que no hi hagués cap irregularitat i que fos fàcil de fer. Arribat 
a l’acord de que hi haurà aquesta continuïtat, ara hi ha el compromís que la primera 
setmana d’octubre, les persones grans que s’apuntin puguin gaudir d’aquesta activitat. I 
mentre, acabar tot el procés de licitació de cara al gener. 

Sra. alcaldessa.- Potser, si puc aportar alguna informació més, la qüestió era que la idea 
inicial era licitar per començar amb la nova empresa, per això es va esperar fins al 
moment que es va veure que això no seria viable perquè, evidentment, a les dates que 
estem, si no s’ha iniciat una licitació, ni bojos ho tindrem abans del començament del 
curs i com no volíem endarrerir ni perjudicar el servei, perquè és un dels serveis que és 
èxit té i que volem mantenir, vam dir haurem d’assumir fins a finals d’any que anem 
sense la licitació, i amb la idea d’iniciar la licitació el més aviat possible per de cara a l’any 
que ve, tenir el contracte ja adjudicat.

Sra. Susana López.- Llavors tinc entès que ara no tinc un tècnic de gent gran? 

Sra. alcaldessa.- No es referia al tècnic de gent gran, es referia al tècnic d’esports.

Sra. Susana López.- Tècnic o tècnica de gent gran, n’hem tingut alguna vegada?

Sra. alcaldessa.- No, no hem tingut mai. Ho estem treballant molt des d’esports, també, 
perquè és un servei que entenem transversal i aquí hi ha molta implicació de gent gran, 
però també d’esports i per això dèiem que al final és un treball una mica de tots. I el que 
no pugui fer un, ho farà l’altre.

Sra. Susana López.- Ja, però en definitiva, un plec de clàusules l’ha de fer un tècnic i si 
canviem d’una regidoria que té una tècnica dedicada al 100% a una regidoria que no té 
tècnics, doncs passen aquestes coses. Ho vull senyalar.

Sra. alcaldessa.- Per això hem anat a la línia aquesta, que l’àrea d'esports sí que té 
tècnics. I aquí estem. 
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Sra. Susana López.- Igual té molt a veure amb això de cuidar el personal, això que estem 
dient, però bueno, això seria un altre debat, gràcies.

Sra. alcaldessa.- Bueno, ja m’explicarà el que ha volgut dir amb això, però no crec que 
sigui ara el moment. Sra. Matas.

Sra. Montserrat Matas.- Una de les preguntes era pel regidor d’urbanisme, que no hi és, 
aleshores no sé si algú pot respondre o ho posposem. Era referent al Molí de Can Coca, 
que jo passo bastant per allà, i com que està molt desangelat, recordem que ja s’havia 
arribat a un acord, amb l’edificació que s’havia de fer, i no sé en quin estat està 
actualment l’edificació i quines projeccions temporals hi ha al respecte. 

Sra. alcaldessa.- No sé si hi havia un tema de contenciós encara al mig, no és un tema 
que depengui ara de l'Ajuntament. 

Sra. Montserrat Matas.- Per tant, entenc que hi ha un procediment obert i ha de 
continuar.

Sra. secretària.- La veritat és que li hauria de mirar, perquè hi ha un contenciós en 
tràmit, però en quina fase està, no ho portava jo fins ara, però li puc mirar i li contesto 
per correu.

Sra. Montserrat Matas.- Però va per llarg, entenc.

Sra. secretària.- No li sabria dir, en aquest moment. 

Sra. Montserrat Matas.- Doncs si em contesta li agrairé, gràcies. I l’altra cosa és respecte 
la festa de la vellesa, que hi ha diumenge. Aleshores, teníem el dubte, perquè hem rebut 
la invitació per part de la regidoria i l’Ajuntament, tenim el dubte de com queda finalment 
l’acte, perquè hi ha la missa a les 9 del matí, però en canvi, formalment, es convoca a les 
10:15 h a la Paret de les mentides, aleshores, veiem que queda la cosa una mica 
deslligada i no sé, és a dir, la gent gran on ha d’anar, a la Paret de les mentides? És a 
veure com ho han plantejat a nivell d’Ajuntament.

Sra. Anna Sanchez.- La veritat és que hi ha hagut una mica lio amb això, però ho estem 
intentant aclarir, perquè vam enviar una primera convocatòria que deia que les persones 
que volguessin anar a la celebració de l’eucaristia podien anar-hi, però que la 
convocatòria formal amb els assistents era a la Paret de les mentides i és cert que no 
vam calcular bé mitja hora, entre el final de la celebració de l’eucaristia i la trobada. Quan 
ens van informar, de quan s’acabava, si que a les persones que estan apuntades, les hem 
trucat per telèfon i les hem informat que, primer, és opcional, de lliure decisió anar a la 
celebració de l’eucaristia, i després, que la trobada es manté, però mitja hora abans, igual 
que el lloc on s’havia de celebrar, que en principi vam dir l’escola Bernat de Riudemeia, i 
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després hem fet a la plaça nova amb la carpa tradicional. Tornarem a insistir, si cal, de 
fet, l’administrativa està trucant a tothom.

Sra. alcaldessa.- Sí, està trucant a tothom, ho està fent cada dia i està confirmant el lloc i 
l’hora.

Sra. Montserrat Matas.- Per tant, aleshores entenc que la concentració a la Paret de les 
mentides és a les 9:45h? 

Sra. Anna Sanchez.- Després de la celebració de l’eucaristia, a les 9:45h. Els gegants 
estaran allà.

Sra. Montserrat Matas.- Entenc que els assistents han d’anar a la Paret de les mentides. 

Sra. Anna Sanchez.- Els que no vagin a la celebració de l’eucaristia, sí. 

Sra. Montserrat Matas.- Allà, drets. 

Sra. Anna Sanchez.- En principi esperem que sigui a tres quarts, que la gent no vagi 
mitja hora abans, confiem que serà així. Per això també vam escurçar el camí. Vam 
calcular que arribar a l’escola Bernat de Riudemeia era un tros més important. I els 
recordo que és el primer any que l’Ajuntament assumim aquesta celebració, perquè la 
duia a terme el patronat, que s’ha jubilat, entre cometes, que assistiran a la celebració 
com a padrins de la festa, i estem treballant també el traspàs d’aquestes funcions del 
patronat amb altres persones, però és el primer any i hem hagut de prendre decisions, 
també algunes persones que estan a la taula de treball de la gent gran, sobre aquest 
funcionament, i ens hem anat adaptant de manera, per millorar i perquè hi hagi un bon 
convidat. Estan tots convidats i esperem la seva assistència. 

Sra. Montserrat Matas.- Jo he confirmat la meva assistència. 

Sra. alcaldessa.- Sra. Capdevila, és per aquest tema?

Sra. Montserrat Capdevila.- Sí. Jo no he confirmat, perquè hi vaig com a graellera. Una 
coseta, estaria bé que truquéssiu als geganters, perquè ens ha arribat la convocatòria de 
les 10 a la Paret de les mentides. Els geganters van a acompanyar els avis, no a les 
autoritats. Per tant, hi havia la confusió avui, perquè se’ls ha dit a la Paret de les mentides 
i nosaltres sempre esperàvem a la gent gran a davant de Puig i Cadafalch, a la cantonada, 
perquè ells es col·loquen i nosaltres els hi fem la comitiva d’inici i al final ja entràveu les 
autoritats. Ho dic perquè també estaria bé revisar com es feia aquests anys, perquè 
anàvem a acompanyar i els esperàvem allà, tots ben posats, i quan ja ens deien han sortit 
tos, nosaltres iniciàvem la cercavila des d’allà. 

Sra. alcaldessa.- Demà ho aclarim amb vosaltres, sí. Gràcies. Sr. Martin.
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Sr. Joan Martin.- Jo tinc un prec. Fa mesos vam aprovar, crec que tots els que estem aquí 
presents, una moció on ens instàvem a revisar tot el tema dels bancs i del cost que 
suposava posar el caixer fora i mirar perquè hi hagués una bona atenció a la gent gran i 
demanar això als bancs. Ens ha arribat com a queixa que al mes d’agost, el Banc Sabadell 
va tancar tot el mes d’agost, no hem tingut oficina a Argentona, per vacances, per manca 
de personal, pel que fos, però l’única opció és que la gent s’adrecés a les oficines de 
Mataró, ni tan sols venien un dia per tràmits ni res. Llavors, arrel d’aquella instància que 
vam aprovar i comentar entre tots, crec que potser també hauríem de prendre mesures 
o, si més no, parlar amb els bancs perquè no passi això, perquè la gent no es quedi sense 
servei. Volia preguntar com tenim les obres del Josep Soler. Abans hem parlat d’unes 
discrepàncies, l’alcaldessa ha mencionat unes discrepàncies que ja estaven solucionades, 
però sí que és veritat que tenim la pròrroga que acaba el 27 d’aquest mes. Ja 
anticipàvem, temps enrere, que tot i la prorroga, el mes d’agost seria inhàbil, no hem vist 
gaire moviment. Entenem que la companyia d’aigües té un personal limitat i si s’havia 
d’ocupar de tot el tema de la piscina, era complicat que també tirés endavant les obres, 
però veiem les obres una mica endarrerides i no creiem que el 27 estiguin. Llavors, ens 
agradaria saber com tenim ara mateix aquesta situació. 

Sra. alcaldessa.- Per començar, dir-li que tenim prevista una reunió amb els veïns per 
explicar precisament això que està comentant. No per respondre-li això, simplement com 
a informació addicional. Hi ha una sèrie de modificacions del projecte, per exemple hi ha 
una en concret que té a veure amb la pavimentació, amb el que s’utilitza, el tipus de 
pavimentació que s’ha de posar, que el consell de patrimoni va decidir modificar el que 
inicialment s’havia decidit al projecte, per un altre que és el mateix que es va utilitzar a 
plaça Montserrat, per unificar el tipus de paviment. I això, més tot el tema de 
soterrament de línies, de telèfon i llum, són les coses que més han fet endarrerir la 
qüestió. Avui precisament teníem una reunió amb direcció i amb la companyia és que 
evidentment, aquesta data que vostè assenyala, no estarà, perquè només estem, no hem 
començat a fer la pavimentació, però aquí el problema és que, un cop decidit aquest 
canvi de pavimentació, això té un recorregut que tant el director d’obra com el propi 
director de la companyia, em deien que això abans de 5 mesos no estarà. No perquè 
s’aturi, i per molt que hi posem més personal, que és el que jo he demanat en aquesta 
reunió, posar-hi més recursos humans, sinó per estar vinculat amb una compra d’un 
material diferent i per acabar d’aprovar aquest projecte que fins ara ha donat molts 
maldecaps, que és el tema del soterrament. No sé si amb això li he respost tot o 
necessita més informació. Segurament el regidor d’urbanisme li hauria pogut explicar 
millor.

Sr. Joan Martín.- Cap problema, la resposta s’entén, l’únic que potser, aquesta 
homogeneïtzació entre els paviments, potser s’hauria d’haver tingut abans, quan es feia 
el projecte.

Sra. alcaldessa.- Sí, jo també ho crec.
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Sr. Joan Martín.- Clar, perquè ara ja venim amb un endarreriment, una pròrroga i que 
ara, a més a més, estem allargant, perquè entenc que la pròrroga arribava amb el límit, 
encara que haguéssim tingut el material del paviment. Per tant, crec que no és justificació 
pels veïns que arribem tard a una segona prorroga i amb una calendarització que se’ls hi 
va donar al principi. D’acord que hem trobat el soterrament de tots els serveis, però 
bueno.

Sra. alcaldessa.- Jo estic d’acord, però malauradament, jo no vaig ser conscient d’aquesta 
qüestió, però és el primer que he pensat avui, per què no es va preveure aquesta 
homogeneïtzació en l’aprovació del projecte. Sr. Móra.

Sr. Pere Móra.- És que ve del consell de patrimoni, però no ha sigut una ocurrència del 
consell de patrimoni, sinó que ve arrel de la possibilitat que desconeixíem, en un primer 
moment, de poder recuperar les vies del tramvia. Això no ha provocat només un canvi 
del color i de la mida, sinó de la distribució de la pavimentació que hi havia prevista, 
incorporant aquestes vies. Per tant, el canvi de distribució ha provocat un canvi de mida 
de la peça, que s’ha aprofitat per canviar el color, però el color és l’anècdota, l’important 
és la mida de la peça. És una qüestió que ve del consell de patrimoni, això.

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- No sé si m’equivoco, però jo diria que la reunió del consell de 
patrimoni a la que va intervenir en el projecte és anterior a l’inici de les obres.

Sr. Pere Móra.- Sí, però la possibilitat de, el que no se sabia era en quin estat sortirien les 
vies, fins que no es van veure, per tant, es va haver d’iniciar les obres. Perquè en funció 
de com sortien les vies, es faria una previsió o una altra. El que s’ha vist és que estan molt 
deteriorades, per tant, se’n podran aprofitar trossos molt curts. I amb aquests trossos 
curts, la direcció d’obra ha fet replantejament de la superfície del projecte, en funció de 
les vies que estan sortint.

Sr. Xavier Collet.- Sí, però l’endarreriment important, en aquest aspecte que estem 
parlant, és amb el paviment, amb la recerca del paviment i la col·locació del paviment. I 
aquesta intervenció, el consell la va fer abans de començar les obres.

Sr. Pere Móra.- Sí, però l’endarreriment important, inclús que va provocar que 
s’aturessin les obres, va ser la indefinició d’Endesa sobre el soterrament de les obres.

Sr. Xavier Collet.- Sí, però deixem altres tipus d’endarreriment. Sobre el que s’està 
parlant de patrimoni, sobre les vies i paviment, l’endarreriment no és per les vies, en quin 
estat estaven, sinó amb el paviment.

Sr. Pere Móra.- No, l’endarreriment d’aquesta obra ve provocada sobretot per la 
indefinició del projecte d’Endesa.
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Sr. Xavier Collet.- No m’explico, segurament.

Sr. Pere Móra.- Sí que s’explica, però l’endarreriment de la compra del paviment se 
solaparà amb aquest altre endarreriment. L’endarreriment important ha sigut el tema 
d’Endesa. El tema d’Endesa i altres temes. El tema que han aparegut no només 
instal·lacions que no estaven cartografiades, que el tub del gas no passava per on havia 
de passar i era més antic del normal, que han aparegut uns túnels soterranis que surten 
d'unes cases que l’última cosa que s’ha fet ha sigut un estudi amb georàdars per poder-
los localitzar, tenir les profunditats i poder-los protegir. Això, a més a més, ha provocat 
fer un canvi de les clotes de la claveguera. Són tota una sèrie de coses que passen en 
aquest tipus de carrer, que és un carrer molt complicat, perquè és molt antic i molt 
estret, amb unes façanes molt properes al fons de la rasa, que és molt fonda i unes 
fonamentacions molt antigues. Tot això provoca que el ritme d’aquesta obra sigui lent. I, 
a més a més, hi va haver aquella aturada. Posar més gent en aquesta obra no l’accelera, 
perquè la rasa fa la mida que fa i, per tant, més de dues persones no hi poden treballar, 
ni més de dues màquines. Es va fer una previsió massa optimista, en 8 mesos, amb 
condicions normals no s’hauria pogut complir, però a més a més, hi ha hagut una sèrie 
d’imprevistos. La companyia d’aigües no ha treballat a l’agost no només perquè el 
personal ha de fer vacances sinó perquè a l’agost, amb l’onada de calor que teníem, la 
major part dels dies, per una qüestió de seguretat, no s’hagués pogut treballar. Per tant, 
ha sigut convenient que durant l’agost s’aturessin les obres. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet, última intervenció.

Sr. Xavier Collet.- Sí, l’última, perquè no era l’objectiu de la pregunta del company, entrar 
en detalls sobre els endarreriments, aquí s’ha parlat i quan ell ha presentat la primera 
pregunta, se li ha dit que el problema era amb el paviment i les vies i el tema de 
patrimoni i jo he volgut aclarir que patrimoni ja fa temps que això va dir-ho, per tant, 
aquest no era el problema. Evidentment que hi ha altres problemes per l’endarreriment. 
No li accepto les excuses que diu vostè.

Sr. Pere Móra.- Jo no li he donat cap excusa, jo li he explicat la realitat. 

Sr. Xavier Collet.- Deixi’m acabar, si us plau. 

Sr. Pere Móra.- Si em fa una al·lusió directa, he de tenir dret a contestar.

Sr. Xavier Collet.- Si li faig una al·lusió directa, quan li toqui em contesta. Jo no li accepto, 
he dit les excuses, ho retiro, no li accepto les explicacions que està donant. Si és un carrer 
complicat i és un carrer antic, de cases antigues, no entenc per què es deixa la rasa 
oberta durant dues setmanes, quan el que convindria és obrir i tancar de seguida, per 
exemple. No entenc per què ens explica que a l’agost fa aquesta onada de calor, aquesta 
onada de calor la patim des del juliol i al mes de juliol l’empresa que fa les obres es va 
comprometre a treballar el mes de vacances. I no ho van fer. Per tant, no ens doni 
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explicacions barates, perquè no són certes, i en tot cas, com tampoc era avui el dia en 
que havíem de parlar de tot això, tampoc feia falta aquestes explicacions, perquè crec 
que encara, el que ha fet és embolicar més la troca.

Sr. Pere Móra.- Com no són excuses i era una explicació, jo li preguntaria quin creu que 
és el motiu, perquè si vostè el que creu és que el personal municipal, el director d’obra, 
els tècnics municipals i el personal de la companyia d’aigües no tenen un rendiment 
adequat, ho hauria de dir. 

Sra. alcaldessa.- Em sembla, que el que hem dit abans, no era el tema. Deixaria el dia 
aquí, si volen, en parlem un altre dia.

Sr. Xavier Collet.- Per al·lusions, puc contestar? Molt curt.

Sra. alcaldessa.- Sí, però tallem-ho aquí. 

Sr. Xavier Collet.- Com sempre, Sr. Móra, vostè intenta confondre i buscar problemes 
allà on no n’hi ha. I ara intenta, com ha fet altres vegades, com ha fet a la companyia 
d’aigües moltes vegades, enfrontar els treballadors amb els polítics. Jo no he dit en cap 
moment que els treballadors tinguin un mal rendiment. No ho he dit. I si no ho he dit, no 
sé per què vostè ha de fer creure que insinuo una cosa d’aquestes. Vostè es pensa que 
com a responsable polític, responsable de la companyia d’aigües, vostè ha d’enfrontar 
constantment, polítics i treballadors? És una vergonya. Gràcies.

Sr. Pere Móra.- Vostè ha fet una afirmació, que és que no entenia per què una rasa 
quedava oberta. La responsabilitat de que aquella rasa estigui oberta o tancada és 
exclusivament de la direcció tècnica. Per tant, si vostè no ho entén i no té les capacitats 
tècniques per entendre-ho, el millor que pot fer és preguntar-ho, no dir que està mal fet, 
això. Perquè quan diu que està mal fet, està dient que els treballadors no treballen bé. 

Sra. alcaldessa.- Deixem-ho aquí. El Sr. Martín té més preguntes.

Sr. Joan Martín.- M’ha quedat clar que era un tema de materials. Tot i així, amb el tema 
aquest, m’agradaria també preguntar la valoració que tenia el govern sobre la gestió de 
la piscina d’aquest estiu, ja que bueno, sí que és cert que per part de moltes famílies, al 
llarg de tot el període d’estiu i de convivència en la piscina, hem rebut queixes, sobretot 
per l’estat del que eren algunes zones de la piscina, ja no parlem de la piscina com a cub, 
sinó les zones colindants, els sets, les parets, al voltant. Hi ha hagut varius problemes que 
han saltat, i també volíem preguntar com estava el servei de càmeres. Fa uns anys vam 
comprar unes càmeres, que es van posar i no sé si el servei funcionava o no. També, per 
altra banda, hi ha hagut queixes arrel, entenc, i això és lo que manifestava la gent, del 
nou públic que ha arribat a venir. Una mica, que ha comportat aquest canvi de tarifes, les 
quals es van instaurar com a primer any, semblava ser que el perfil social que ha vingut a 
la piscina, aquest any era una mica diferent. Hi ha hagut alguns problemes, algunes 
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incidències, conegudes entenc pel regidor, i m’agradaria saber una mica el balanç que es 
fa de tot això, ja que en alguns moments, la normativa d’ús no s’ha complert. 

Sr. Joaquim Perejoan.- Valoracions se’n poden fer moltes i des de diferents perspectives. 
Com a govern, quan tinguem tots els informes que la companyia que ha estat la gestora 
de la instal·lació, ens aporti, tenim primers números que sí que ens han fet arribar, però 
són provisionals. Comentar que la valoració, en general, com a servei, jo penso que com 
a servei públic, el servei és positiu. S’ha complert amb l’objectiu que jo penso que es 
persegueix cada any, que és obrir una instal·lació amb uns serveis oberts a tothom. 
Enguany, ens aventurarem amb noves tarifes, com bé ha comentat vostè. Aquestes 
tarifes han comprovat, segurament, l’atracció d’un públic diferent, públic també de fora 
d’Argentona, el qual no podia gaudir d’instal·lacions com la nostra. Però bé, que a partir 
d’aquí hi hagi hagut algun aldarull, alguna baralla, com bé vostè ha comentat, són 
baralles o una baralla, i aldarulls puntuals, perquè són dos. Aleshores, penso que si 
parlem d'aquestes incidències, haurien de quedar tapades amb tot el servei que s’ha 
ofert, el fet de poder obrir cada dia, el fet de poder atendre les persones, el fet de tenir la 
instal·lació el millor possible. Sí que és cert, també ha comentat vostè, que traient el vas 
d’aigua, la qualitat de l’aigua i així, que ha estat excel·lent, hi va haver problemes a la 
instal·lació, es va haver d’obrir amb tota una onada de robatoris i de gent que entrava a la 
instal·lació a fer vandalisme. Aquest fet és totalment incontrolable. Quan la policia 
actuava ja era pràcticament impossible de poder actuar, perquè no arribaves a temps. 
Alguna vegada, personal que ha estat treballant fins més enllà de la seva jornada laboral, 
s’ha hagut d’enfrontar amb gent que entrava, tot i que després trucaven a la policia 
perquè baixés i donés un cop de mà. Han anat passant diferents incidents que 
malauradament, són molts d’ells, i així ho hem estat valorant, són incidents que s’han 
anat repetint aquests darrers anys. Entrar gent a la piscina sempre ha entrat, fora 
d’hores, vandalisme sempre n’hi ha hagut, que la gent entri i trenqui la cadira d’accés a 
minusvàlids a l’aigua, doncs és vergonyós. I que malmetin 3 de les 4 dutxes també ho és. 
Tot això suposa un cost que després incrementaran les despeses que inicialment 
s’aportaven a la instal·lació i que mira, ho hem d’assumir, perquè són coses que passen i 
no ho podem evitar, però bé, s’ha donat molt bon servei. De números, podem dir que 
s’han fet més de 400 abonaments, s’han venut més de 10.400 entrades, incloent les 
activitats que s’han fet, activitats per la gent gran i cursets de natació, s’han donat més de 
35.000 serveis. Penso que són números a tenir en compte i que és el que realment cal no 
presumir, però sí estar orgullosos de la gestió. Que altrament, han passat coses que a 
ningú dels que estem aquí ens agrada, sí que és cert. No agrada que una parella es 
baralli, o que una persona entri fora d’hores. També ha comentat el tema de les càmeres. 
És cert que hi ha una instal·lació de càmeres, que tenen un circuit intern i vigilen la 
instal·lació, però s’hi arriba tard, perquè quan reps l’avís, malauradament les persones 
que han entrat, ja han fet la seva bretolada i ja no hi són. En general, no sé si m’he 
explicat, podem treure les conclusions que vulguem, jo dono informació, dono números, 
a partir d’aquí, fem valoracions subjectives, cadascú que cregui el que vol, però penso 
que la finalitat era obrir un servei un any més. Ja fa molts anys que aquesta piscina té un 
servei i així s’ha complert. 
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Sr. Joan Martín.- Com a petita pregunta del que comentava, les càmeres eren 
dissuasòries o han estat en funcionament? El servei contractat amb les càmeres estava 
en actiu? I després, també hi havia alguns incidents a la sortida, d’ocupació de la via 
pública, de gent que posava cadires i taules fora, no només era el problema dins, i això 
generava una sensació, per la gent del poble, i això és el que se’ns ha fet arribar, una 
sensació de malestar dins la nostra instal·lació. Llavors, és cert que els números són 
números i els podem visualitzar com els vulguem plantejar, però sí que és veritat que la 
sensació que se'ns ha transmès, i jo no parlaré per una quantitat de gent, sinó pels que 
se’ns ha fet arribar, és que la sensació era de que aquest any, almenys a l’estona que hi 
havia anat, la sensació no era confortable. I com a piscina de poble, crec que també ha de 
ser un dels objectius. Per altra banda, d’aquestes 10.000 entrades, tindríem la dada de 
quantes entrades eren de gent d’Argentona o simplement eren entrades? Era per saber si 
s’ha quantificat això, perquè clar, quan parlàvem de la diferència de preus, d’abonaments 
i d’entrades, també és per saber, aquest servei, realment, quina utilitat ha tingut per la 
gent del poble. Si es té, i si no es té, no passa res.

Sr. Joaquim Perejoan.- A nivell d’entrades, sí que és cert que serà molt difícil, perquè les 
entrades es pagaven a recepció i era molt complicat saber d’on prové la gent, sí que és 
cert que la sensació del personal que hi ha estat treballant és que, enguany, hi ha hagut 
un canvi de tarannà a l’hora de fer ús del servei. Hi ha hagut el client fidel, l’habitual, el 
que s’ha tret l’abonament, com comentàvem abans, i després hi ha hagut la persona, 
d’Argentona o no, que n’ha fet ús esporàdicament. Com enguany sé que no amortitzaré 
aquest abonament, he preferit fer una compra d’entrades per mi i per la família, quan ha 
estat el cas. Aquesta és una percepció que se sent i que s'ha viscut. Aleshores, també fent 
una mica d’èmfasi en aquest malestar que vostè havia comentat, referent a la gent que 
es queixava, jo també he viscut aquestes converses, amb veïns i veïnes d’Argentona, ho 
hem tractat, n’hem estat parlant. És obvi que les realitats socials van canviant, que 
Argentona, com altres poblacions, és un poble d’acollida i que rep a tothom, i que així 
hem d’estar orgullosos i orgulloses, i és cert també que, el fet que gent d’altres cultures 
hagin vingut, jo penso que també ens omple una miqueta més com a persones, perquè 
realment som gent d’acollida. El que pugui passar fora de la instal·lació, clar, tindrà un 
impacte directe o indirecte en aquest sentiment d’angoixa o malestar que es pugui viure 
dins de la instal·lació, perquè segurament són usuaris que, com no es pot menjar o 
portar menjar o begudes de fora dins la instal·lació, segurament anaven al cotxe, ho 
agafaven i allà a prop devien fer les consumicions o menjar. Segurament, aquests són 
detalls del que prenem nota, i bo i que sigui complicat de preveure, perquè jo no podia 
preveure-ho, i si algú ho hagués previst, hagués agraït molt que hagués dit compte, que 
això ens pot provocar un canvi total de cultura a l’hora d’anar a la piscina! Ah, doncs 
estudiem-ho. Però sí que prenc nota i és molt interessant treballar-ho en el futur, present 
i futur, aprendre d’errors i si hi ha coses que s’hagin de corregir, conjuntament, com ara 
estem fent, treballar en aquesta línia. Després, a nivell de càmeres, té més informació la 
Montse.
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Sra. Montserrat Cervantes.- Jo crec que deus parlar de les càmeres de, no de la piscina, 
les que hi ha no són d’ara. 

Sr. Joan Martín.- No, és que no he dit que fossin d’ara, he dit que els càmeres que vam 
posar, no aquest any, estaven posades d’altres anys, però si estaven en funcionament, si 
hi havia el contracte...

Sra. Montserrat Cervantes.- Com ha explicat el regidor, és intern. 

Sr. Joan Martín.- No hi ha enregistrament? 

Sra. Montserrat Cervantes.- No. Tanmateix, la policia sí que en alguna ocasió ha tret 
gent de la piscina, han arribat a temps i els han identificat. En algun cas han hagut de 
traslladar-los a comissaria, perquè la majoria de les vegades eren menors d’edat. 

Sra. alcaldessa.- No sé si és molt correcte explicar com són els sistemes de seguretat de 
la piscina, ho dic com a informació a la ciutadania, però bé, no passa res. Potser és un 
tema que podríem parlar fora del Ple. 

Sra. Montserrat Capdevila.- No és correcte, però tampoc n’hi ha fora, poden saltar igual, 
no?

Sra. alcaldessa.- Però la gent no ho sap, potser els estem incentivant, no?

Sra. Montserrat Capdevila.- Només com a resum, com sempre hi ha una percepció 
diferent de l’usuari d’Argentona que mai ha fet ús d’aquest servei, dels que estem o 
estem governant, no? I aquí hi ha una diferència. Sí que la gent que ha fet ús del servei, 
molta gent ha estat crítica. No pel servei que rep, perquè ja hem dit que el vas estava en 
perfectes condicions, sinó per situacions que s’han viscut a dins i que no s’havien viscut 
mai a Argentona, i algunes desagradables. I que a vegades, això, està clar que som 
acollidors, està clar que tothom hi pot anar, però tothom ha de complir la normativa i ha 
d'estar en els llocs en condicions, siguin on siguin. Això una. Una altra de les coses, 
només per acabar, també parlaven del mal estat de lo que era, no només la gespa, a 
alguns trams, sinó també del que envolta l’espai natural que tenim de la piscina. Però el 
que sí que és greu, i això sí que se us ha de dir, és que no es pot obrir una instal·lació on 
entre el canyissat que separa el bar de la piscina d’infants està trencat i ha estat trencat 
tota la temporada, amb el perill que pot comportar si un pare, perquè passa, es despista 
de la seva criatura, i va cap aquí. I això s'ha de mirar, de que abans d’obrir una instal·lació 
municipal, i com és una activitat d’estiu com la de la piscina, la instal·lació ha d'estar 
correcta. Una altra cosa és que entrin i facin vandalisme, que ha estat a totes les piscines, 
perquè ha fet calor i han saltat. L’altra és que tu obris una instal·lació sense haver 
garantit que allò que ens pertany a l'Ajuntament, l’empresa que ho rep per fer la gestió, 
ho rep en condicions. Gràcies. 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

d
96

80
af

fc
55

24
23

0b
f5

34
86

90
76

08
47

a0
01

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

06/10/2022 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Cervantes i
Codina

07/10/2022 Alcaldessa
accidental

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

680

Sr. Joaquim Perejoan.- En referència al tema de la normativa, és cert que gràcies a tots, 
les normatives existeixen i també gràcies a tots, un alt percentatge de població la 
compleix. El problema és quan no es compleix aquesta normativa i passen aquests 
incidents que comentàvem. Els tinc enumerats, no els exposaré, però abans ho 
comentava. Incidents greus n’hi ha hagut dos, durant tota la temporada que el servei ha 
estat obert. Partits incidents n’hi ha hagut. I, sobretot, molts tocs d’atenció, molt avisar, 
molt corregir i molt educar la gent. Això, evidentment, té molt a veure, segurament, amb 
el nou client que aquest any ha usat el nostre servei, és obvi. També la companyia que ha 
estat fent la gestió d’aquest servei, ha encarregat, ha invertit molt temps, paciència i 
hores, en educar i intentar fer complir una normativa que per nosaltres segurament no 
seria cap inconvenient. Neveres requisades moltes vegades. Avisos a gent que menja o 
que beu on no ho ha de fer. Això és obvi. I gent que s’ha vist que ha entrat per un lloc que 
no era la porta d’entrada, també. En quant a l’estat, sí que és cert, el teu company Joan ja 
ha fet una mica d’esment a aquestes mancances. És cert que hi ha hagut deficiències, 
algunes s’han anat arreglant, i si hi ha hagut alguna, com la que has comentat, que ha 
quedat pendent, forma part d’aquesta llista de deures que ens anem apuntant, coses a 
corregir, a millorar, i agrair també la col·laboració. 

Sra. alcaldessa.- Si no hi ha més preguntes sobre el tema de la piscina, la següent 
persona que tinc apuntada és la Sra. Capdevila.

Sra. Montserrat Capdevila.- És una pregunta queixa, o una queixa pregunta, perquè té 
les dues vessants. En data 6 de juny vam rebre, jo crec que tots els que estem aquí 
presents, un acord per decisió personal, del president de la companyia d’aigües, 
conforme els consells d’administració es deixaven de fer, per uns afers, o que almenys 
s’aturaven. Volem una mica dir que els consells d’administració són importants, dins del 
que és l’organisme de la companyia, perquè són els que porten el seguiment de l’activitat 
que es fa, els que valoren com s’ha de fer i que aturar, des del 6 de juny, a data 12 de 
setembre, no tenir cap convocatòria, sabem que a l’agost no es convoquen, i que, si no 
recordo malament, crec que es fan cada tres setmanes o quinze dies, nosaltres creiem 
que és una mala decisió i, a més, volem explicacions del perquè durant aquest període 
no s’ha convocat ni s’han fet les reunions que toquen, del consell d’administració.

Sr. Pere Móra.- Això va ser perquè en aquelles dates, vaig rebre un ofici d’alcaldia en el 
que se m’informava que hi havia un informe, que s’havia obert el protocol d’assetjament 
laboral i que implicava a dues persones que assitien als consells d’administració i se 
m’instava a prendre mesures perquè aquestes dues persones no es trobessin en cap 
dependència ni en cap reunió. Donat que, una d’elles és conseller d’administració i, per 
tant, té dret a assistir als consellers d’administració, i l’altra és l’assessor del consell 
d’administració, per acord del consell d’administració hi assisteix, l’única decisió 
consensuada amb els altres consellers d’administració va ser aturar momentàniament els 
consells d’administració, donat que, entràvem a l’estiu i tampoc hi havia cap qüestió que 
necessités del vot del consell i era la mesura cautelar que menys danys produïa als drets 
de tothom. Això va ser consensuat amb la resta del consell d’administració. Avisant 
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també que, si calia, es convocaria, si s’hagués de fer algun tipus d'aprovació que no 
pogués esperar, es convocaria. De fet, l’obligació legal és convocar-lo cada tres mesos i, 
per tant, encara estem dins del termini. El que hem rebut, posteriorment es va produir la 
dimissió del conseller d’administració, i el que encara no tenim és la designació del seu 
substitut pel seu grup municipal. I aquesta és la relació dels fets. Jo, si a algú se li acut 
alguna solució millor, li agrairia que me la fes arribar. No l’he rebut de cap dels consellers 
d’administració, que han estat en tot moment informats.

Sra. Montserrat Capdevila.- En principi ha dit que no hi havia cap cosa d’urgència 
perquè es convoquessin i com són tres mesos, encara estem en el marge de que es 
convoqui i cap conseller en aquest cas ha demostrat ni ha dit el contrari. Això vol dir que 
els altres anys, si també s’ha fet amb una assiduïtat contínua, és el primer any que 
passava, i que és lo normal, o que és normal que no s’hagi convocat, perquè no hi havia 
res que s’hagués de parlar, no?

Sr. Pere Móra.- De forma ordinària es convoquen cada mes, però la llei obliga a 
convocar-los trimestralment. Per tant, si els convoques cada mes, els dos que convoques 
de més, són opcionals. El costum i l’acord del consell d’administració és que es convoquin 
cada mes. Que jo sàpiga, no havia passat mai que un mes no es convoqués. 

Sra. Montserrat Capdevila.- Per això dic, que és el primer cop, i no s’ha convocat perquè 
no hi havia temes per convocar-se.

Sr. Pere Móra.- No, no s’ha convocat perquè s’havien imposat unes mesures cautelars 
que l’única manera que vam veure de complir-les era no convocar-lo, advertint que si hi 
havia algun tema que requeria obligatòriament la convocatòria, s’hauria de fer. 

Sra. Montserrat Capdevila.- Ara pregunto, si això, que hi ha aquestes mesures 
cautelars, es posa en algun altre òrgan que funciona de l'Ajuntament, es farà igual? 
S’aturarà tots els òrgans durant tant de temps? Ho dic perquè aquesta mesura no està 
ben presa. Els òrgans han de funcionar igual, i si hi ha un tema així, s’ha de buscar la 
solució, s’ha de buscar la millor, que sempre deu ser complicat. Però lo que no és de 
calaix és que s’aturi la dinàmica de funcionament dels òrgans que són els que gestionen 
o fan que funcioni, a part que sigui el consell d’administració de la companyia, hi hagi 
temes o no, perquè potser n’haguessin sortit, de temes, i si un conseller no hi pot assistir 
i se n’ha de convocar un altre, l’òrgan ha de funcionar igual. Jo em pregunto, una junta de 
govern, passa alguna cosa així, aturem les juntes de govern durant quasi tres mesos?

Sr. Pere Móra.- Jo crec que es confon amb els òrgans, perquè els òrgans de govern de 
l'Ajuntament funcionen segons una llei i els òrgans de govern de les empreses funcionen 
segons una altra normativa. Per tant, no és el mateix.

Sra. Montserrat Capdevila.- Si no és el mateix, creu que s’han d’aturar?
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Sr. Pere Móra.- Qui té la potestat, és el consell i és el consell qui ha de dir si està ben 
pres o està mal pres. 

Sra. Montserrat Capdevila.- Però és que estava presa la decisió.

Sr. Pere Móra.- Prèviament parlant amb els consellers.

Sra. Montserrat Capdevila.- No, no se’ls va donar l’opció, de buscar-ne una altra.

Sr. Pere Móra.- En tot cas, el consell és sobirà i qualsevol conseller pot demanar la 
convocatòria del consell, està perfectament regulat i no ha passat. El conseller que els 
representa a vostès, no ho ha demanat. Jo he estat en contacte amb ell.

Sra. Montserrat Capdevila.- Bueno, perquè se li ha donat tot fet. 

Sr. Pere Móra.- Crec recordar que el vaig trucar personalment, perquè els vaig trucar a 
tots, i en cap cas ha demanat la convocatòria del consell. Per tant, jo el que demano és 
respecte pels òrgans, perquè són sobirans per prendre les seves decisions. I el consell 
d’administració de l’empresa, és sobirà. 

Sra. Montserrat Capdevila.- Respecto que s’hagi pres això, però ens queixem del mal 
funcionament que ha donat això a moltes coses que no s’han pogut parlar en els consells 
perquè no s’han pogut convocar. Quan es convocarà?

Sr. Pere Móra.- Doncs ara estem a l’espera de que el grup municipal afectat nomeni el 
seu successor, que encara no ho ha fet. En quan es nomeni, el consell té la potestat de 
nomenar consellera a aquesta persona, ha decidit fer-ho, estan informats tots els 
consellers. Es convocarà tan aviat com sigui possible, el secretari també està avisat, i en 
quan aquesta persona sigui nomenada consellera, es reprendran les reunions del 
consell. Perquè això té una implicació, i és que els grups municipals, a part d’això que 
vostè diu, tenen dret a participar de les decisions del consell i si hi ha un buit i hi ha un 
grup municipal que no està representant, aquest grup perdria el seu dret i entenc que 
això també seria lesiu per aquest grup municipal. Per tant, aquí hi ha un conflicte 
d’interessos, entre vostès que pensen que s’hauria d’haver convocat encara que fos per 
res i l’altre grup municipal, que pensa que no es poden convocar fins que no tinguin el 
seu representant, per no prendre decisions sense el seu vot.

Sra. Montserrat Capdevila.- Jo pregunto, legalment, han d’estar representats tots 
perquè es pugui convocar el consell d’administració? Això ho tenim del cert?

Sra. alcaldessa.- Jo entenc que estem parlant d’una qüestió breu, ja. Estem parlant, 
entenc, si no ja li direm,
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Sra. Montserrat Capdevila.- Sí, però quan entri un altre administrador, en aquest cas, 
s’han de passar uns tràmits, perquè s’ha de fer un tràmit de notaria. Per això jo estic 
dient, és necessari que estiguin tots per poder convocar un consell d’administració?

Sra. alcaldessa.- No ho sé, ho preguntaré.

Sra. Montserrat Capdevila.- Doncs pregunti-ho i, si pot ser, en el pròxim Ple ens ho 
contesten, que és d’aquí unes setmanes. 

Sra. alcaldessa.- D’acord, gràcies. Sra. López.

Sra. Susana López.- A veure, anem per parts. Primer vull que consti en acta tota la 
intervenció literal del Sr. Móra, en tant en quant ha posat públicament una resolució que 
encara no s’ha fet arribar a les parts afectades. Cap dels dos tenen aquesta resolució, 
agafant una competència que entenem que no és seva, sinó que és d’alcaldia, això, que 
quedi constància i que consti en acta. Per la part que ha assenyalat el meu grup, que és 
que el dia 6 de juny va succeir aquest fet, i el dia 8 de juny vaig presentar la meva 
proposta com a consellera. Vaig oferir-me a cobrir el lloc del conseller. En aquell moment, 
amb i ningú m’ha contestat i vaig haver de ser jo qui, interessant-me per què no se’m 
donava resposta, a la meva proposta, què havia de fer, quins tràmits havia de seguir. En 
principi se’m va dir que fins que no arribés una junta general, i la junta estava pendent 
d’una auditoria de la companyia d’aigües, no podria ser nomenada. En comissions 
informatives vaig demanar que es convoqués una junta general, avui mateix, abans del 
Ple, per tal que el PSC pogués tenir representant i, per tant, més important encara, es 
poguessin fer consells d’administració a la companyia. Se’ns va dir que no calia, que es 
faria mitjançant el consell d’administració, que triarien una representant del PSC, que en 
aquest cas sóc jo, i que a partir d’aquí, en el mateix consell d’administració que se’m triés, 
ja podria formar part de les decisions i el meu vot ja comptaria ponderat amb la força 
que té el meu grup. Al dia següent, rebo un missatge de l’alcaldessa dient que el grup 
municipal ha de fer la proposta de candidata, que s’han de passar uns tràmits notarials 
que, per cert, ha de pagar el grup municipal, cosa que no tenim cap inconvenient de fer, 
tot i que la dimissió no ha estat per voluntat, però bueno, sí que ha estat per voluntat del 
regidor, però per moltes altres coses que han passat darrere, però cap problema, 
pagarem, però també entenc jo que fins que no hi hagi el registre notarial, aquesta 
regidora, com a consellera d’administració, no tindrà dret a vot, i, per tant, el meu grup 
no estarà representat. Per tant, que no s’ha convocat abans perquè el grup no ha 
presentat la seva candidatura és mentida. Mentida. Que s’estan, al nostre entendre, 
atemptant contra drets de les persones que van, que són partícips d'aquest expedient, 
que s’estan atemptant contra drets d’un regidor a expressar-se lliurement en un Ple, fa 
una estona hem tingut exemples de coaccions clares contra un regidor, perquè dona la 
seva opinió en un Ple en referència a la companyia d’aigües, que ja s’ha acabat això, que 
no volíem, de cap de les maneres, que això arribés públicament, que la resposta del 
regidor podria, president de la companyia d’aigües, podria haver estat més neutral. 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

d
96

80
af

fc
55

24
23

0b
f5

34
86

90
76

08
47

a0
01

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

06/10/2022 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Cervantes i
Codina

07/10/2022 Alcaldessa
accidental

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

684

Malauradament, no ha sigut així i per això demanem que tot el que està passant en 
aquest Ple, consti en acta per prendre les mesures legals oportunes. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Quedarà en acta, com sempre. Acabem aquí el tema, és prou delicat, els 
demano que ho acabem aquí.

Sr. Pere Móra.- A mi se m’ha acusat de mentir i m’agradaria que se m’expliqués.

Sra. alcaldessa.- És que no acabarem.

Sr. Pere Móra.- Hi ha hagut una acusació molt greu i m’agradaria que expliqués qui li va 
mentir a la Sra. López, perquè jo d’aquest tema no he parlat amb ella en cap moment.

Sra. alcaldessa.- No deixaré que continueu amb aquest debat, em sap greu. Ja buscarem 
una altra fórmula i un altre moment, ara no. Sr. Arenas, em sap greu, ara no.

Sr. Josep Arenas.- Per al·lusions, demano la paraula. 

Sra. alcaldessa.- Ara no. Igual que no li donaré la paraula al Sr. Móra, igual que no li 
donaré la paraula a la Sra. López.

Sr. Josep Arenas.- Aleshores vostè m’està sotmetent a una indefensió més.

Sra. alcaldessa.- No li donaré la paraula a ningú més sobre això, parlarem aquesta 
qüestió en un altre moment.

Sr. Josep Arenas.- Només vull fer constar que el Sr. Móra, com a president de la 
companyia d’aigües és totalment òrgan incompetent per manifestar-se

Sra. alcaldessa.- No sé com haig d’aturar un micro, no ho he fet mai, però jo he demanat 
que aquest tema no continuï, si us plau. Gràcies. Sr. Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Gràcies. La pregunta que volíem fer és arrel de que ens ha arribat 
d’algunes joves d’aquí Argentona que tenen algunes dificultats per poder accedir als 
equipaments municipals per poder jugar a futbol amateur, fora d’horaris de les escoles. 

En aquest moment, abandona la sessió el Sr. Josep Arenas

I volíem saber, actualment, quins espais municipals tenen aquests joves o gent de poble 
que vulgui jugar a futbol amateur, fora d’horari escolar, si hi ha escoles que tenen els 
seus patis oberts per poder competir. Parlo sempre de lo que és el futbol associatiu i de 
competició, naturalment, parlo de futbol amateur, perquè ens ha arribat que hi ha gent 
que se’n va fins a Dosrius per poder fer partits de futbol. Volia saber quins equipaments 
municipals té per poder gaudir d’aquests partits de futbol i sobretot, si els patis de les 
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escoles estan oberts, si hi ha algun projecte de patis oberts per poder, fora d’horari lectiu, 
poder obrir i rendibilitzar aquests espais per altres col·lectius que no siguin els escolars. 
Gràcies.

Sr. Joaquim Perejoan.- Actualment Argentona té tot un servei d’instal·lacions públiques 
que van més enllà de les que estan tancades o que fan servir les entitats esportives i que, 
evidentment, estan a llibertat d’ús a molts horaris per a qualsevol persona, no només 
sigui d’Argentona, jovent d’Argentona, jovent de no Argentona, sinó que evidentment per 
tothom. A la zona esportiva tenim un camp de sauló, amb les mides d’un camp de futbol 
set, el qual està obert 24h al dia, 7 dies a la setmana, 365 dies l’any, perquè no està 
tancat, no hi ha cap mena de tancament que així el limiti. Després també hi ha una pista 
poliesportiva, on es pot jugar a diferents esports, hi ha cistelles de bàsquet, porteries 
d’handbol o futbol sala, també obert 24 hores al dia, en la mateixa zona esportiva. I vostè 
també em preguntava sobre projecte de patis oberts, actualment a Argentona ja aquest 
estiu s’ha encetat, entenem amb molt d’èxit, el projecte de patis oberts, a l’escola del Cros 
i al Bernat de Riudemeia, els quals estan també estan, 24h al dia, amb les portes obertes, 
perquè se’n faci ús com espai públic i espai de joc, espai familiar, espai de lleure, i en 
principi aquestes són les instal·lacions, he parlat de l’escola del Cros, però no voldria 
deixar-me que a Madà tenim un espai en el qual també es pot fer ús també per jugar a 
futbol, hi ha un camp de terra, per poder jugar. I bé, no em voldria deixar que a les 
Ginesteres també tenim un camp de futbol sala, que es pot fer servir quan hi ha 
necessitat del servei. I no sé si me’n deixo alguna més. Crec que el servei és millorable, 
evidentment, ens agradaria tenir molta més instal·lació esportiva, però actualment, crec 
que hi ha molt per poder triar i que el jovent pot fer-ne ús. Evidentment, que vagin a 
altres poblacions potser és per altres motius, però Argentona té espais els quals es 
poden usar sempre i quan sigui necessari. 

Sr. Bernat Calvo.- Gràcies per la resposta.

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Seré breve. Tenía algunas, pero para no alargar, sólo una. Hace 
poco hablé con la regidora Montse, era para saber cómo estaba el tema de la carretera 
que va de Argentona al Cros, por la tapa aquella de la telefónica.

Sra. Montserrat Capdevila.- Gràcies, Fran. Sí, des de la queixa que ens va fer arribar cap 
al juny, segueix estant igual. Se li ha requerit a l’empresa. És un vial que no és municipal, 
que està una mica en terra de ningú, entre la Diputació i la Generalitat, però tot i així, se li 
ha fet el requeriment a l’empresa que li correspon la tapa que està espatllada i, després 
de vàries queixes, ens han dit que ho prioritzaven, però encara no està feta. Seguirem 
insistint. Gràcies per fer-me arribar la queixa.
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I no havent-hi res més per tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió quan són 
les 22:07 hores, en el lloc i data UT-SUPRA que com a secretària en certifico

Vist–i-plau
La secretària L’alcaldessa 
Míriam Tenas i Camps Georgina Sabadell Simó 
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